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95TH Comgmss } HOUSE OF REPRESENTATIVES REPORT
2d Session { No. 95-1743

IN THE MATTER OF
REPRESENTATIVE EDWARD R. ROYBAL

OctoBER 6, 1978.—Referred to the House Calendar and ordered to be printed

Mr. FLy~T, from the Committee on Standards of Official Conduct,
submitted the following

REPORT
[To accompany H. Res. 1416)]

INTRODUCTION TO REPORT

After hearing testimony from Tongsun Park in executive and
public session and after an inquiry conducted on the initiative of
the Committee on Standards of Official Conduct (the “Committee’)
and pursuant to House Resolution 252, the committee on July 12,
1978, filed a Statement of Alleged Violation charging Representa-
tive Edward R. Roybal with four violations of the Code of Official
Conduct of the House of Representatives. All four charges grew out
of Representative Roybal’s receipt or use of $1,000 in cash from
Tongsun Park on or about August 22, 1974, and his subsequent
testimony before the committee with respect thereto. A public
hearing was held at which Representative Roybal was represented
by counsel and, after the submission of evidence and written and
oral arguments by the attorneys for Representative Roybal and by
the committee’s staff, the committee on September 27, 1978 by a
vote of 9 to 0, found that three of the charges had been sustained
by clear and convincing evidence. It amended the language of two
of the charges.

The committee found that it had been established by clear and
convincing evidence that: (1) Representative Roybal failed to report
a $1,000 cash contribution he received from Tongsun Park on or
about August 22, 1974; (2) Representative Roybal converted the
$1,000 contribution from Tongsun Park to his own use; and (3)
Representative Roybal gave “testimony which he did not believe to
be true”, when he denied under oath that he received the contribu-
tion.

A motion to sustain the fourth count failed, by a vote of 2 to 6,
with one Member present and not voting.
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The committee further voted, 9 to 0, to recommend that, as a
result of its findings, Representative Roybal be censured.

This report summarizes the findings made by the committee and
the procedures followed with respect to the said Statement of Al-
le Violation. The record of the hearing with respect to the
Statement of Alleged Violation is set forth in full as appendix to

this report.
DISCUSSION

After widespread press reports of efforts by the Government of
the Republic of Korea to influence U.S. foreign policy by giving
money and other things of value to Members of Co , the
House on February 9, 1977, unanimously adopted House lution
252. That resolution directed the committee to conduct a “full and
complete inquiry and investigation to determine whether Members
of the House of Representatives, their immediate families, or their
associates accepted anything of value, directly or indirectly, from
t}ige Government of the Republic of Korea or representatives there-
0 "? 1

In pursuing the investigation mandated by House Resolution 252,
the committee from February 28 through March 9, 1978, heard
testimony from Tongsun Park in executive session. Thereafter,
Tongsun Park testified publicly before the committee on April 3
and 4, 1978.2 On both occasions he testified to making a $1,000 cash
campaign contribution to Representative Roybal.

After taking testimony in executive session from Representative
Roybal and others with respect to the $1,000 contribution, the
committee filed, on July 12, 1978, a Statement of Alleged Viola-
tio? sllagainst Representative Roybal, which provided in its entirety
as follows:

STATEMENT OF ALLEGED VIOLATION

In the matter of—

ConNGRESSMAN Epwarp R. RoysaL

Count 1

From on or about August 1974, to on or about November 1974,
Edward R. Roybal, the respondent, who at all times relevant to this
Statement of Alleged Violation was a Member of the House of
Representatives, did conduct himself in a manner which did not
reflect creditably on the House of Representatives (in violation of
Rule 1 of the Code of Official Conduct of the House of Representa-
tives) and did violate section 302(b) of the Federal Election Cam-
paign Act of 1971, in that he did receive a contribution in excess of

'Sec. 3 of H. Res. 252 provides that the committee: “after appropriate notice and hearing,
shall report to the House of Representatives its recommendations as to such action, if any, that
the committee deems :ippropriate by the House of Representatives as a result of any all
violation of the Code of Official Conduct or of any law, rule, regulation, or other stan
conduct applicable to the conduct of such Member, officer, or employee in the performance of
his duties or the discharge of his responsibilities.”

2 That testimony is reported in Hearings before the House Committee on Standards of Official
Conduct, Korean Influence Investigation, part 2, 95th Congress, 2d session (1978).

1A “Statement of Alleged Violation” is the name given by the Committee’s Rules of Proce-
dure to a charge filed after an investigation conducted on_the initiative of the committee. The
committee files such a charge, according to its Rules of Procedure, only if it determines that
there is “reason to believe” that a violation of the Code of Official Conduct or any other law,
;lille. regulation, or standard of conduct applicable to a Member or House employee has taken

ace.
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$10, to wit, a $1,000 cash contribution on or about August 22, 1974,
from Tongsun Park, either for a political committee, to wit, the
Roybal Campaign Committee, or for himself and failed within 5
days of receipt thereof or at any later time to render an account
thereof to the Treasurer of said Committee including the name of
the contributor or to file a report himself with the Clerk of the
House of Representatives including the name of the contributor.
(Rule XLIII (1) Rules of the House of Representatives; Public Law
92-225, Section 302(b), 304) Count
unt

Commencing in or about August 1974, the said Edward R. Roybal
did violate rule 6 of the Code of Official Conduct of the House of
Representatives and did convert a campaign contribution of $1,000
in cash from Tongsun Park to his personal use and did fail to keep
his campaign funds separate from his personal funds. (Rule XLIII
(6), Rules of the House of Representatives.)

Count &

On or about February 1, 1978, Edward R. Roybal, the respondent,
did conduct himself in a manner which did not reflect creditably
on the House of Representatives (in violation of rule 1 of the Code
of Official Conduct of the House of Representatives) and did give
testimony which he did not believe to be true (in violation of
section 1621 of title 18 of the United States Code) in that, having
taken an oath before a competent tribual, to wit, the Committee on
Standards of Official Conduct, that he would testify truthfully he
did make the following statements on material matters which he
then and there believed to be false:

Mr. NieLps [Chief Counsel, special staff conducting the
Korean influence inquiry, Committee on Standards of Offi-
cm1900nduct1 Did Tongsun Park ever make any gift to
you?

Mr. RoyBaL. No.

Mr. Niewps. Did he ever offer to make a gift to you?

Mr. RoyBaL. No.

Mr. NieLps. Did he ever make a contribution to any of
your campaigns, either directly to you or to one of the
committees which supported you?

Mr. RoyBaL. He never made a contribution directly to
me and if a contribution was made to my campaign, it
would show up in the reports I have given you. I have read
some of these reports and I see no evidence of the fact Mr.
Park made a contribution to the campaign at all. I don’t
think he would be particularly interested in making a
contribution to a Californian, anyway. o

Mr. NieLps. But I take it what you are saying is that
you have no knowledge of his ever making a contribution
to any of your campaigns?

Mr. RoysaL. I not only have no knowledge, but I have no
evidence in records I have that he ever made a contribu-
tion to my campaign and I see no reason why he should
have made a contribution to my campaign, since first of all
I was not high enough on either the Committee on Foreign
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Affairs or Foreign Operations, never handled any of the
Korean legislation, I was most particularlf interested in
the Middle East and Latin America. Any legislation that
came through the committee, that is the Committee on
Foreign Operations that included the Middle East, I would
be personally involved in that, and involved also in those
matters which affected Latin America.

Mr. NieLps. Did Tongsun Park, to your knowledge, ever
offer to make a contribution to any of your campaigns?

Mr. RoyBaL. No, he never did.

(Rule XLIII (1), Rules of the House of Representatives; 18 U.S.C.
sec. 1621)
Count }

On or about April 25, 1978, Edward R. Roybal, the respondent,
did conduct himself in a manner which did not reflect creditably
on the House of Representatives (in violation of Rule 1 of the Code
of Official Conduct of the House of Representatives) and did give
testimony which he did not believe to be true (in violation of
section 1621 of title 18 of the United States Code) in that, having
taken an oath before a competent tribual, to wit, the Committee on
Standards of Official Conduct, that he would testify truthfully he
did make the following statements on material matters which he
then and there believed to be false:

Mr. NieLps. What did you do with the funds that you
received from Mr. Park?

Mr. RoyBaL. Well, we put them in the general cash flow
of the Campaign Committee.

Mr. NieLps. What does that mean?

Mr. RoveaL. That means it became part of the campaign
moneys which was recorded as part of the campaign
money that came into the committee at that time.

Mr. NieLps. And who did you turn it in to?

Mr. RoyBaAL. I turned it in to either the Chairman of the
Committee who was involved at that time or to my secre-
tary who usually made the deposits.

Mr. NieLps. Who was your secretary?

Mr. RoyBaL. Dianne Lewis.

Mr. NieLps. It is possible that you gave this money to
someone other than Dianne Lewis?

Mr. RoysaL. Oh, it is possible, but not probably. I am
sure that I gave it to Dianne Lewis.

Mr. NieLps. Can you tell us the name of anyone else to
whom you might have given it?

Mr. RoysAL. The only other one that I might have given
it to would have been the treasurer of the Committee
which was Roger Johnson, but I don’t think that I did. I
think I gave it to Dianne Lewis.

(Rule XLIII (1), Rules of the House of Representatives; 18 U.S.C.
sec. 1621)

After the filing of the Statement of Alleged Violation, Represent-
ative Roybal, through his attorney, filed motions seeking discovery
of materials relevant to the Statement of Alleged Violation, seek-
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ing the dismissal of the Statement of Alleged Violation and seek-
ing, in the alternative, a hearing in executive session. He also filed
an answer, all as provided for in the Committee’s Rules of Proce-
dure. The committee’s staff filed a response. Representative Roy-
bal’s attorney was supplied with copies of documents obtained b
and depgaﬁt;mga it;ltemml%;yba]?onduﬁ by %gr staff in gs illtwestl-
gation o ive s contacts with Tongsun Park.

On September 12, 1978, after hearing from Mr. Roybal’s attor-

, the committee denied the motion to dismiss the Statement of
Rlefegged Violation, denied the motion to proceed to a hearing in
executive session, and voted to proceed with an investigative hear-
ing in public session.* An investigative hearing was held on Sep-
tember 13, 1978.

Prior to the hearing, Representative Roybal was given the oppor-
tunity to request the issuance of subpoenas compelling the attend-
ance of witnesses or the production of documents necressary for his
defense. At the hearing, Representative Roybal’s attorneys were
given an opportunity to cross-examine witnesses called by the com-
mittee’s staff and to call their own witnesses and offer evidence.
The Congressman testified in his own behalf at the hearing.

The full record of the testimony and exhibits received in evi-
dence at the hearing, Representative Roybal’s answer, the staff’s
response, opening, statements of counsel for Representative Roybal
and the staff are attached hereto as appendices.

After the conclusion of the hearing, Mr. Roybal’s attorney and
committee staff counsel submitted written papers and, on Septem-
ber 27, 1978, made oral arguments to the committee. The papers
submitted and a transcript of the oral arguments are also attached
as appendices to this report.

At the conclusion of the arguments on September 27, 1978, the
committee immediately began deliberations in executive session
and, later that day, announced in public session its findings and
the votes thereon. The committee amended count 1 of the State-
ment of Alleged Violation, by striking out the parentheses enclos-
ing the language “in violation of rule 1 of the Code of Official
Conduct of the House of Representatives” (but not deleting such
language) and by inserting, in lieu of the parentheses, commas. The
committee found, by a vote of 9 to 0, that the count 1 as amended
had been sustained by clear and convincing evidence. The commit-
tee found, by a vote of 9 to 0, that count 2 had been sustained by
clear and convincing evidence. The committee amended count 3, by
striking out the parentheses enclosing the ge “‘in violation of
rule 1 of the Code of Official Conduct of the House of Representa-
tives” (but not deleting such language) and by inserting, in lieu of
the parentheses, commas and by striking the language “in viola-
tion of section 1621 of title 18 of the United States Code.” The
committee found, by a vote of 9 to 0, that count 3 as amended had
been sustained by clear and convincing evidence.

In substance, the committee found that on October 22, 1974,
Representative Roybal received a $1,000 cash campaign contribu-
tion from Mr. Tongsun Park which he did not report; and that

¢In determining to with an investigation the Committee, pursuant to its own Rules of
the Procedure, ]r:%st m‘i’m that “there is credible evidence of [the respondent’s] violation of
the Code of Official Conduct . . " rule B(bX1).
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Representative Roybal converted the contribution to a personal
use. Further the committee found that on February 1, 1978, Repre-
sentative Roybal denied under oath in a deposition before this
committee that he had ever received a contribution from Tongsun
Park, and that he know at the time he testified, that his testimony
was false.

With respect to count 4, the motion to sustain that count did not
pass. On that motion, the vote was 2 ayes, 6 nays, 1 member
present, not voting.

At the same time, the committee announced that it had decided,
by a vote of 9 to 0, to recommended to the House that Mr. Roybal
be censured.

Accordingly, the committee recommends that the House adopt a
resolution in the following form.

HOUSE RESOLUTION

Resolved, That Representative Edward R. Roybal be cen-
sured and that the House of Representatives adopt the
Report of the Committee on Standards of Official Conduct
dated October 6, 1978, In the matter of Representative
Edward R. Roybal.

Statement Pursuant to Rule XI, Clause 2()(3XA)

The committee makes no special oversight findings in this report.

This report was approved by the Committee on Standards of
Official Conduct on October 6, 1978 by a vote of 7 yeas, 1 nay, one
member present, not voting.
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PROPOSED FINDINGS OF FACT SURIITTL: 1Y ¢ LII{TTEL I2T.7T

COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

In the Matter of
EDWARD R. ROYBAL

e e e st e

PROPOSED FINDINGS OF FACT

COUNT 1
In Count I it is charged that Edward R. Roybal, res-
pondent, received a campaign contribution from Tongsun Park of
$1,000 in cash in August, 1974, and failed to report it as required
by Taw.
PROPOSED FINDINGS OF FACT ON COUNT I

1. In August of 1974, Tongsun Park gave Edward R.
Roybal, respondent, a campaign contribution of $1,000 in cash.

2. Edward R. Roybal, respondent, failed to report
within five days or at any other time, either to the treasurer
of his Campaign Committee, to the Clerk of the House or to any-
one else, the fact that Tongsun Park had given him the contribution
referred to in Finding No. 1.

DISCUSSION ~ FINDING NO. 1

Tongsun Park testified that Otto Passman to whom he
had previously paid over $100,000 in cash asked him to come to
his office in order to help two friends of Passman's who needed

campaign funds. Park went to Passman's office carrying two

9
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*

envelopes, each containing $1,000 in cash. (R 18-19; 29)"

Passman called first Congressman Roybal and then
Congressman John Rarick of Louisiana into his office. In each
case, he introduced Park by name and left the office while Park
made his $1,000 cash campaign contribution in an envelope. (R 20-24)

Park remembered that the contributions were in August
of 1974 because the Louisiana primary is always at about the time
of Korean Independence day (August 15) and the contribution was at
about the time of Rarick's run-off primary. Park pinpointed the
date of the contributions further by reference to a thank you note
from Rarick dated August 23, 1974, which referred to the "kindness
and courtesy which /Park_/ extended to me yesterday." (R 25-26;
Exhibit 1)

Mr. Roybal testified in his first deposition on Feb-
ruary 1, 1978, that he Eid never received a contribution from Park.
(Exhibit 33, pp. 9, 10)°  He admitted at the hearing, however, as
he had admitted du:lﬂg his second deposition on April 25, 1978
(Exhibit 34, p. 2) given after Park's public testimony had
implicated him, that he had received a $1,000 cash contribution
from Park in mid-1974 (R 111). Thus, proposed Finding No. 1
above is undisputed.

Al

*/ References in the form (R ) are to the transcript of the
Edward R. Roybal hearings dated September 13, 1978.

**/ [Exhibit 33 is a transcript of Roybal's deposition taken on
February 1, 1978.

***/ Exhibit 34 is a transcript of Roybal's deposition taken on
April 25, 1978.
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The campaign treasurer never received $1,000 in cash from Mr. Roybal.
(R 49) {Roybal's personal receipts report indicate that he, as
distingﬁished from his Committee, neither received nor expended any
campaign funds during 1974 (Exhibits 2-9)). Consequently, the
proof establishes that Roybal did not put the money to a campaign
use and his Committee never received it.

At Roybal's second deposition, in which he admitted
receipt of Park's money, he referred to a deposit ticket dated
February 21, 1974, showing a $1,200 cash deposit into the campaign account
and testified that he received the money from Tongsun Park in
February, 1974, and turned the money in to his California District
employee, Diane Lewis for deposit into the campaign account.
(Exhibit 34, pp. 10-14; Exhibit 20)

Diane Lewis testified at the hearing, however, that
although she had received cash from Mr. Roybal in February, 1974,
and deposited it into his campaign account, Roybal had told her at
the time that it came from the "Jewish Community." Moreover,
it was $1,200 not $1,000. She testified further Ehat this was
the only cash Roybal had given to her. (R 95-96)

Finally, after Lewis testified at the hearing, Roybal
conceded in his own testimony that the money in February, 1974, was
from the Jewish Community. (R 109} He then testified as follows:

"Mr. Nields. 1Is it still your testimony, Mr. Roybal

that you turned this thousand dollars in cash (i.e., the money
received from Park) over to someone else involved in your campaign?

*/ Roger Johnson, the Campaign Treasurer, denies ever receiving
»000 in cash from Roybal. ?R 49)
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DISCUSSION - FINDING NO. 2

Neither the reports filed by Mr. Roybal personally nor
those filed by his Campaign Committee with the Clerk of the House
of Representatives during the year 1974 discloses any contribution
by Tongsun Park. (Exhibits A, 2-17) The treasurer of Roybal's
Campaign Committee Roger Johnson - testified that Roybal never
told him of a contribution from Tongsun Park (R 49). Finally,

Mr. Roybal admitted in his testimony at the hearing that he never told
anyone that Tongsun Park gave him a contribution. (R 111) Thus,
proposed Finding of Fact No. 2 is also undisputed.

COUNT II

Count II charges that Mr. Roybal converted the $1,000
contribution from Park to his own personal use.

PROPOSED FINDING OF FACT

Mr. Roybal failed to turn the $1,000 contribution
received from Park in to_his Campaign Committee or cause it to be
deposited to his campaign account and instead, converted it to
his personal use.

DISCUSSION

According to Mr. Park's testimony and the letter from
Rarick, the contribution was received on August 22, 1974. After
July, 1974, there are no deposits of cash to the bank account into
which Roybal's Campaign Committee placed contributions, except for
a deposit of $365 in cash on October 29, 1974. {Exhibits B, l§-3l)
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Mr. Roybal. I firmly believe that I did turn the money
in to somecne in the campaing, but I do not have documentary
evidence to prove that.

Mr. Nields. What did you tell them?
Mr. Roybal. Sorry, I didn't hear.
Mr. Nields. What did you tell them about the money?
Mr. Roybal. At the time that the money in question was
turned in, I did say that it had been given to me by friends
in the Jewish Community.

Mr. Nields. You mean you are saying now that you made
that remark about the Tongsun Park money?

Mr. Roybal. MNo, I say that I made that remark at the
time I turned over some money to Diane Lewis. I am agreeing
with her statement.

Mr. Nields. I understand that. But what did you say when
you turned over Tongsun Park's money?

Mr. Roybal. 1 don't know that I turned over Tongsun
Park's money.

Mr. Nields. That was my question. What did you do with
the Tongsun Park money?

Mr. Roybal. If I had documentary evidence to show what
I had done with the Tongsun Park money I would have presented that.

Mr. Nields. So you can't tell us whether you turned the
Tongsun Park money over to anyone? I understand how you have just
testified. You do not know now whether you gave that money to anyone?
Mr. Roybal. That is correct, I do not know.

Mr. Nields. So you may have kept it?

Mr. Roybal. It could be, yes." (R 115-117 emphasis added)
In sum, the staff has proved by clear and convincing
evidence that the money from Park was received in August, 1974, and no

money was turned in to the campaign or its bank account after August,
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1974. Moreover, the original explanation by Mr. Roybal that the
Park money was turned in to Diane Lewis and deposited in February, 1974,
in addition to being inconsistent with evidence establishing the date of
its receipt as August, 1974, is also contradicted by Diane Lewis
and later Roybal. Both testified at the hearing that the February
deposit came from Roybal's friends in the Jewish Community. Finally,
in the face of this proof, Roybal admitted that he may have kept
Tongsun Park's money. Thus, the evidence supports a finding by this
Committee that Mr. Roybal failed to turn the $1,000 in cash received
from Tongsun Park in to his Campaign Committee or bank account; and
that he converted it to his personal use.
COUNT III

In Count III, Mr. Roybal is charged with giving testimony
which he believed to be false during his February 1, 1978, deposition
when he denied receiving any gift, or to his knowledge any campaign
contribution from Tongsun Park.

PROPOSED FINDINGS OF FACT ON COUNT III

1. Mr. Roybal testified falsely under oath on a matter
material to the Korean Influence Investigation when on February 1,
1978, he testified that Tongsun Park made no gift, nor to his
knowledge, a campaign contribution to him.
. 2. At the time he gave such testimony, he believed it to
be false.

DISCUSSION - FINDING NO. 1

As set forth in the discussion under Count I, this finding

is now undisputed.
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INTRODUCTION - FINDING NO. 2

Roybal concedes now that he received a $1,000 cash con-
tribution from Tongsun Park in Otto Passman's office. He argues
now, however, that his testimony to the contrary on February 1,
1978, was not perjuriousbecause he was not then aware that the
contribution was from Park. He claims that he did not catch
Park's name when they were introduced, and consequently was aware
only that he received a contribution from a Korean in Qtto Passman's
office. He would, therefore, have responded differently if he
had known the Korean's name. This claim is refuted by the fact
that Roybal was also asked in his February 1 deposition whether
he had received anything from a Korean National, and Roybal still

failed to disclose the contribution in Otto Passman's office.

DISCUSSION - FINDING NO. 2

Park testified that Mr. Roybal and he were introduced to
each other by name; and that they greeted each other somewhere in
the Rayburn building at a later time. (R 20, 30) Those are the
only two times, so far as the record reflects, that the two met
each other. Nonetheless, the passing of $1,000 in cash in a
white envelope the largest such contribution Mr. Roybal ever
Jeceived ( R 112) - in the office of Otto Passman (who had excused
'himself from the scene) is undoubtedly a memorable event.

Mr. Roybal would be especially likely to remember it in February,
1978, when Mr. Roybal was aware - as he conceded (R 121-122)

of newspaper publicity concerning Tongsun Park and other Koreans
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passing cash in 1ittle white envelopes to Members of Congress and
publicity concerning the relationship between Otto Passman and
Tongsun Park. Nonetheless, Mr. Roybal has claimed that he did
not catch Park's name when Passman introduced them; that Roybal
consequently did not know who gave him the contribution; and that,
therefore, he did not know when asked in February, 1978, that
Tongsun Park had handed him $1,000 in cash. (R 106-107) Nothing
else appearing,this claim by Mr. Roybal that he was unaware of

the name of the person who gave him the largest cash contribution
of his 1ife would be hard to accept. In light of the

other evidence set forth below, the staff submits that the claim
js incredible; and that Mr. Roybal denied receiving the money

from Park not because he did not know his name but because he had no

intention of ever disclosing the event which took place in Passman's

office during which he received $1,000 in cash.

First of all, Mr. Roybal - at the February 1 deposition
testified to having had a great deal of knowledge about Mr. Park.
His testimony was as follows:

"Mr. Nields. Do you know a man named Tongsun Park?

Mr. Roybal. I know him by sight and reputation.

Mr. Nields. Have you ever met him?

Mr. Roybal. I don't think I have ever met him per-
sonally but he is known by every member of the House and Senate.

Mr. Nields. Do you mean by reputation or becau have
seen them? /sic/ v rer se yol
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Mr. Roybal. No, by reputation. 1 think we know every
lobbyist in the House of Representatives and he was just another
Tobbyist.

Mr. Nields. For what?

Mr. Roybal. It is my information that he was a rice
broker who bought and sold rice and that was his main function.

Mr. Nields. For what was he a lobbyist?

Mr. Roybal. For the purchase and sale of rice, par-
ticularly, not necessarily a legislative advocate but a merchant
who bought and sold rice on the open market - in the world market,
excuse me.

Mr. Nields. In what manner did he lobby, Congressman,
in that connection with that business?

Mr. Roybal. I don't know that he ever lobbyied Congress
directly but I do know he was known as a lobbyist who was interested
in rice and was known to be a businessman who negotiated rice deals
and it is my understanding he was particularly interested in supplying
Korea for rice, which to me, was a surprise even knowing that Korea
needed rice.

Mr. Nields. Did you ever learn that he was a lobbyist
for the Government of Korea?

Mr. Roybal. WNo. I never knew he was a lobbyist for
Korea or any other government. I always thought him to be a
businessman, a rice broker who was interested in legislation which
affected the purchase of rice, the sale and the distribution of rice.

Mr. Nields. Were you aware of the names of any individual
Congressmen whom he lobbyied in connection with his rice business?

Mr. Roybal. I was a member of the Committee on Foreign
Affairs for seven years and also the Committee on Foreign Operations
and have been a member of that committee for an additional seven
years. I have never known him to lTobby any member of either the
Foreign Affairs Committee or the Committee on Foreign Operations
which is a part of the Committee on Appropriations.

So when I use the term, "lobbyist," it is a term used to
describe someone who is doing some kind of lobbying on the Hill
but not necessarily someone with whom I have had contact. The same
is true with other lobbyists on the Hill. We know who they are
but they don't lobby you directly when you are not high enough
on a comittee to be of any assistance.
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Mr. Nields. From whom do you know that he lobbyied?
Mr. Roybal. 1 don't know of anyone he lobbyied.

Mr. Nields. From whom did you learn that he was a
Tobbyist?

Mr. Roybal. No one in particular; whether he was registered
or not, that's not for us to determine. It was just general rumor.
Just as it is rumored you are the attorney for the committee you are
working for. I am not so sure you are; but it is the same assumption
as to the lobbyist.

Mr. Nields. I take it your belief that he was a lobbyist
was based on a conversation with someone or some group of people.

Mr. Roybal. I don't think that was a subject matter
important enough to be discussed by members of the House. I think
it was just a general assumption that someone was a lobbyist.

Mr. Nields. How did it come to your attention that
Tongsun Park was a lobbyist?

Mr. Roybal. I suppose by general knowledge. His name
was constantly in the paper. He was known as a socialite, as an
individual who would have social events, as one whose reputation was
such that if you had a_fund raiser in Washington, D. C., he was
always good for at least a table. Since I never had a fund raiser
in Washington, D. C., T don't know that to be a common fact.

Mr. Nields. But you don't know the name of any Congressman
who ever mentioned his name to you?

Mr. Roybal. It all depends on what you mean, "mentioned
his name."

Mr. Nields. Spoke his name in your presence.

Mr. Roybal. O0Oh, I suppose there were occasions when his
name was_spoken in my presence but I don't remember the circumstances.

Mr. Nields. Do you recall who mentioned his name?
Mr. Roybal. No, I don't.

Mr. Nields. But the individual was well known enough to
have him pointed out by any Member of Congress, particularly
Members of the Committee on Foreign Affairs and the Committee on
Foreign Operations.
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Do you remember him being pointed out to you by anyone
in particular?

Mr. Roybal. Not necessarily pointed out, but when you
are around here long enough, you more or less_get information via_the
rocess of osmosis, so _you have a pretty good idea as to who is
Hoing the 1obbying on Capitol Hill. If a Member of Congress did
know that, he is not alert to know what is going on. (Exhibit 33,
pp- 5-9, emphasis added)

* * *

Mrs. Fenwick. Were you aware of the interest of the rice
merchant, Mr. Park, in California rice?

Mr. Roybal. No, I was not. 1 thought most of the rice
that he was interested in came from perhaps another state, but he
was most interested in getting rice at a price at which he could
make a profit. It is my understanding that it was quite a profitable
business.

Mrs. Fenwick. What other state came to your attention?

Mr. Roybal. I suppose Louisiana rice, also California
rice, because we do grow rice in California and it is a rice-
producing state. But it so happens I represent the downtown
section of Los Angeles and there isn't a single grain of rice
that grows in my district. Therefore, he wouldn't be interested
in my district. (Exhibit 33, p. 20, emphasis added)

* * *

Mr. Nields. Have you ever talked to Congressman Passman
about rice?

Mr. Roybal. I have talked to Congressman Passman about
rice for Korea. Congressman Passman was quite interested in Korea.
In fact, all legislation pertaining to Korea was handled by Mr.
Passman. He gave me the opportunity to deal with the Middle Fast and
Latin America. On various occasions together with statements made
on the floor, indicated he was interested in Korea. There is no
secret of the fact that he did promote the best interests of Korea.
He was interested in Korea as a whole. But never did I hear Congress-
man Passman ask me or anyone in the committee about anything with
regard to the sale of rice directly.

Mr. Nields. Did he ever mention the name Tongsun Park
to you?
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Mr. Roybal. I don't remember that he ever mentioned the
name Tongsur Park to me, no.

Mr. Nields. Did you ever attend a Tuncheon --

Mr. Roybal. But everyone around knew Tongsun Park, so
when one was_talking about the sale of rice to Korea, you 31& no
have to be too smart to know who was handling. Everyone knew it,
including the clerks around here. Anyone who has been on the Hill
for any time at all and was familiar with the needs of Korea for
more rice; and if they did know, they suspected that Mr. Park
was a rice broker and was involved and would get the business."
(Exhibit 33, pp. 21-22, emphasis added)

In Tight of this testimony, it is difficult to conclude
that when Mr. Roybal was introduced to Tongsun Park by Otto Passman
and received $1,000 in cash from him, that he did not know who

Park was.

Second, and of conclusive significance, Mr. Roybal was
asked in the February 1 deposition not only whether he received
a contribution from Park, whose name he now claims he did not
know, but whether he received a contribution from any Korean
National. The testimony is as follows:

"Mr. Nields. To your knowledge, has any Korean National
made a contribution to any of your campaigns for Congress?

Mr. Roybal. I have in my district, a place called Little
Korea and 1 have fund raisers in my own district and I assume that
there have been Koreans who have made contributions to my campaign,
that is by buying, perhaps, a ticket to one of my fund raisers. -
If that is the case, then the name of that particular individuals /sic/
will}%elggund in he records I have given you." (Exhibit 33,
PP -

Since Roybal later testified that, at the time of the contribution,
he believed Park to be one of the "people from Korea" whose visits

to Passman's office were arranged by the State Department (Exhibit 34,
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p- 6), there is no credible explanation for why he failed to disclose the

contribution in Otto Passman's office in response to the above question.

The Committee is left with only one reasonable inference: Mr. Roybal
did not wish to disclose Park's contribution to the Committee and
was prepared to lie in order to avoid it.

The motivation for this willingness to lie is clear. First,
although there is no evidence that Mr. Roybal was influenced or agreed
to be influenced either by Park or Passman in return for the $1,000,
there is an unseemly atmosphere to this private exchange of cash
arranged but not witnessed by the Chairman of Roybal's subcommittee.
More to the point, the contribution was not reported; and it was
pocketed by Roybal for his personal use. Thus, in order to disclose
the contribution in his testimony, Mr. Roybal would have had to
admit two disciplinable offenses. The staff submits that the
evidence clearly and convincingly establishes that he deliberately
chose not to do this.

COUNT 1V

Mr. Roybal is charged in Count IV with giving testimony
which he believed to be false during his April 25, 1978 deposition
when he claimed that he placed the $1,000 in cash received from
Tongsun Park in the "general cash flow of the Campaign Committee"

Hw turning it in to Diane Lewis.
PROPOSED FINDINGS OF FACT ON COUNT IV

1. Mr. Roybal testified falsely under oath on a matter

material to the Korean Influence Investigation when on April 25,
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1978, he testified that he placed Tongsun Park's $1,000 cash
contribution in the general cash flow of the campaign committee by
giving it to Diane Lewis.

2. At the time he gave such testimony he knew it was
false.

DISCUSSION - FINDING NO. 1

For the reasons set forth in the discussion under Count II,
it is no longer really disputed, and the Committee may find, that
Mr. Roybal kept the $1,000 for his own personal use, and failed to
put it in the general cash flow of the Campaign Committee by giving

it to Diane Lewis.

INTRODUCTION - FINDING NO. 2

Mr. Roybal has given four versions of the facts regarding
the $1,000 contribution from Park. His most recent version is that
he may have pocketed the contribution, but that during his April 25
deposition when he testified to the contrary, he actually believed
that he turned it in to his Campaign Committee. This version is
incredible. Pocketing a $1,000 campaign contribution is improper.
Mr. Roybal would not forget whether he pocketed the largest cash

contribution ever received in his life.

. DISCUSSION - FINDING NO. 2

In Roybal's first version of the facts given on Feb-
ruary 1, 1978, Mr. Roybal denied receiving a contribution from
Park or any Korean National (except contributions from Koreans

in his district whose names appear in his campaign reports).
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(Exhibit 33, pp. 9, 12-13) 1In his second version, given on March 10
or 13, after he heard that Park had implicated him, he told Jeffrey
Harris and John Nields, Jr., Counsel to the Committee, that he re-
ceived a contribution through Otto Passman from one of Passman's
supporters - which might have been Park - but ttat he never
received it directly from Park or any oriental._[ (R 65-67)
In his third version of the facts given on April 25, 1978, after
Park testified vividly in public to his direct contribution to
Mr. Roybal, Roybal conceded that he received the money directly
from Park but claimed that a February 21, 1974 deposit ticket
showed that he turned it in through Diane Lewis to his campaign
account. (Exhibit 34, pp. 10-14; R 97) At the public hearing,
after hearing the evidence proving that he received the con-
tribution in August, not February, and the proof that the February
deposit ticket reflected money from the Jewish Community, not
Park, Mr. Roybal gave his fourth version of the facts. He
admitted that he may have kept the money, but claimed that he was not
aware on April 25 (when he testified) that he had kept the money.
This fourth version of the facts is no more credible than
any of the first three. It is incredible that a man could forget
whether or not he pocketed the largest cash contribution he ever

‘received in his life. A detail concerning an innocent disposition

*/ The Committee may find that this was an attempt to tell a version
of the facts which might be consistent with Park's testimony without

necessarily contradicting Roybal's own testimony given earlier under
oath.
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of the money might conceivably be forgotten. An unlawful disposition
of the money would not.

The evidence clearly and convincingly establishes
that Roybal believed his answers given in the April 25, 1978
deposition to be false.

The staff also recommends that the Committee also find
separately that the charge in each of the four counts of the
Statement of Alleged Violation has been sustained.

Respectfully submitted,

John W. Nields, Jr.
Chief Counsel
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PROPOSED FINDINGS OF FACT SUBUITTED BY CONGRESSMAN ROYBAL

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF

CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL

e

RESPONDENT'S PROPOSED
FINDINGS OF FACT

COUNT ONE

1. The Committee finds by clear and convincing evidence
that Edward R. Roybal of California violated Rule 1 of the
Code of Conduct of the liouse of Representatives, in that he
received a contribution in excess of $10.00, to wit, a $1,000
cash contribution, on or about August 22, 1974, from Tongsun
Park for purposes of his re-election campaign and failed
within five days of the receipt thereof or at any later
time to render an accounting thereof to the Treasurer of
his campaign, including the name of the contributor or to
file a report himself with the Clerk of the House of Repre-
sentatives, including the name of the contributor.

COUNT TWO

2. The Committee finds that it has not been established

by clear and convincing evidence that the campaign contrib-

ution which Edward R. Roybal received in 1974 was converted

27)
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to his personal use and benefit and kept separate from his

personal funds, and hence he did not violate Rule 6 of the

Code of Conduct of the House of Representatives.

3.
(a)

(b)

(c)

(d)

(e)

In support of this conclusion, the Committee finds:
That it was the intent of Tongsun Park to

make a campaign contribution of $1,000 to
Edward R. Roybal.

That it was accepted by Edward R. Roybal as

a campaign contribution to aid his re-election
to the House of Representatives.

That Edward R. Roybal has testified that
despite his failure to report the campaign
contribution he received as required by law,

he stated that he used those funds in his re-
election campaign.

That the staff has the burden of establishing
by clear and convincing evidence that the money
received was converted to the personal use of
Edward R. Roybal, and that he failed to keep
those campaign funds separate from his personal
funds.

That the evidence at best is in equipoise;
therefore, there is no clear and convincing
proof that Edward R. Roybal converted this

campaign contribution.
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COUNT THREE
4. The Committee finds that it has not been established
by clear and convincing evidence that Edward R. Roybal on
February 1, 1978 perjured himself in a deposition given to
this Committee and hence did not violate Rule 1 of the Code
of Conduct of the House of Representatives. - -
5. In support of this conclusion, the Committee finds:
(a) On February 1, 1978, Edward R. Roybal gave
testimony under cath before this Committee
pursuant to House Resolution 252.

{(b) At the time he testified, he believed he had
checked sufficiently to enable him to assert
what he thought to be the truth -- that he had
not received money from Tongsun Park.

(c) His testimony was erroneous.

(d) He corrected it on April 25, 1978, in a second

deposition to this Committee.

6. On the occasion of his original testimony, Edward R.
Roybal did not intend to lie or to deceive his questioners,
this Committee or the House of Representatives. Therefore,
his erroneous testimony was not perjury because, at the. time

he gave it:



(a)

(b)

7.
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e did not and had no reason to believe
that what he was testifying to before the
Committee was false; and
Ee did not intend to convey the information,
knowing or believing at the time he testified
that it was false.

COUNT FOUR

The Committee finds that it has not been established

by clear and convincing evidence that Edward R. Roybal on

April 25, 1978 perjured himself in a deposition given to

this Committee and hence did not violate Rule 1 of the Code

of Conduct of the House of Representatives.

8.
(a)

(b}

In support of this conclusion, the Committee finds:
On April 25, 1978, Edward R. Roybal gave
testimony under oath before this Committee
pursuant to House Resolution 252.

At the time he testified, he believed he had
checked sufficiently to enable him to assert
what he thought to be the truth -- that he
had received a campaign contribution from
someone he presumed at the time of his April
deposition to be Tongsun Park; that he re-
ceived that campaign contribution in February,
1974; that he gave it to his campaign person-
nel for deposit into the campaign account;

that the deposit slip in February, 1974
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showing the $1,200 cash deposit suggested
to him that this was approximately when he
received and deposited the campaign con-
tribution.

(c) His testimony respecting the timing of his

receipt and of the deposit of this campaign
contribution was erroneous.

9. Edward R. Roybal's testimony was the product of
mistaken recollection.

10. Edward R. Roybal's testimony was premised on his
reasonable and then uncontroverted presumption that any cam-
paign contributions he received were put into his campaign
account.

11. The Committee notes and finds that Edward R. Roybal
has been in public office for thirty years, sixteen of which
have been spent in the House of Representatives, and that
during the entire period of his public service, he has en-
joyed a most excellent reputation for truthfulness and hon-
esty, and his campaigns have been conducted without any
complaints of campaign irregularity.

12. Edward R. Roybal reasonably believed, therefore, that
the record of deposit in February, 1974, first checked by him
in 1978, four years later, bore out his assumption.

13. On the occasion of his April 25, 1978 deposition,

Edward R. Roybal did not intend to lie or to deceive his



questioners, this Committee or the House of Representatives.
14.
the events surrounding the timing of his receipt and of the

deposit of the campaign contribution he received from Tongsun

Edward R. Roybal's honest mistake of fact concerning

32

Park does not constitute a knowing and intentional act of

testimonial deception.

Therefore, Edward R. Roybal's testi-

mony did not constitute perjury.

Dated:

September 25, 1978.

‘Richard A. Hibey 'f“
/

Respectfully submitted,

-
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1

Stanton'b. Anderson

SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal
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CERTIFICATE OF SERVICE

I hereby certify that a true and correct copy of the fore-
going Respondent's Proposed Findings of Fact was hand-delivered,
this 25th day of September, 1978, to John W. Nields, Jr., Esquire,
Chief Counsel, House Committee on Standards of Official Conduct,
Room 3517, House Annex 2, 2nd and D Streets, S.W., Washington,

D.C.

‘ /

C i /

AN (R
! Richard A. Hibﬁy

W
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APPENDIX C /

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF RESPONSE TQO STATEMENT

OF ALLEGED VIOLATION

St S Bt N et

CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL

Edward R. Roybal, Respondent, through his counsel,
responds herein to the Statement of Alleged Violation trans-
mitted to him by the Committee on or about July 13, 1978,
as follows:

COUNT ONE

Respondent denies the allegations set forth in this
Count, in that:

(1) He did conduct himself in a manner which

at all times has reflected creditably
on the House of Representatives; and

(2) Any alleged violation of the Federal

Election Campaign Act of 1971 is barred
by the statute of limitations; and

{3) The House of Representatives has no author-

ity to take jurisdiction of offenses_.committed
against a previous Congress.
COUNT TWO
Respondent denies the allegations set forth in this

Count, in that:

(37)



(1)

(2)

(3)

He did not convert to his personal use

any campaign contributions that he might

have received in connection with the
Congressional campaign of 1974; and

He did not fail to keep his campaign funds
separate from his personal funds; and

The House of Representatives has no author-
ity to take jurisdiction of offenses committed
against a previous Congress.

COUNT THREE

Respondent denies the allegations set forth in this

Count, in that:

(1)

(2)

(3)

He did conduct himself in a manner which

at all times has reflected creditably

on the House of Representatives; and

The testimony he gave on February 1, 1978
was believed by him to be true and the
product of his best recollection at the

time he gave it; and

When he subsequently determined that the
testimony given on February 1, 1978 may not
have been accurate, he immediately sought to
and did recant his testimony by correcting it

in testimony before the Committee; and
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-3 -

(4) At the time he gave his testimony on
February 1, 1978, he did not believe
that what he swore to was false and
he did not have the intent to deceive
his questioners by his testimony.
COUNT FOUR
Respondent denies the allegations set forth in this
Count, in that:
(1) Be did conduct himself in a manner which
at all times has reflected creditably
on the House of Representatives; and
(2) The testimony he gave on April 25, 1978
was believed by him to be true and the product
of his best recollection at the time he gave
it; and
(3) At the time he gave his testimony on
February 1, 1978, he did not believe
that what he swore to was false and
he did not have the intent to deceive
his questioners by his testimony.

Respectfully submitted,




Lt DA

Stanton D. Andersbn

SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal

bated: August 16, 1978.
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APPENDIX D

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF

N Tt Bt st g

CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL

MOTION TO DISMISS
STATEMENT OF ALLEGED VIOLATION

Respondent Edward R. Roybal, through his counsel, respect-
fully moves to dismiss Counts One, Two, Three and Four of
the Statement of Alleged Violation.

As grounds therefor, Respondent submits:

(1) As to Counts One and Two, the House of

Representatives has no authority to
take jurisdiction of offenses committed
against a previous Congress.

{2) As to Counts One, Three and Four, Section
One of the Code of Conduct of the House of
Representatives is unconstitutionally void
for reasons Of:VagueneSS.

(3) As to Count One, the lone failure to report
a single campaign contribution does not
reflect discredit upon the House of Repre-

sentatives.

(43)
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Respondent respectﬁully refers the Committee to the

Memorandum of Points and Ruthorities filed in support of

this Motion.
Respondent respectfully requests the opportunity to
be heard in support of this Motion.
Respectfully submitted,

Stanton D. Anderso

Richard A. Hibey

SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: {(202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal

Dated: August 16, 1978.
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THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF

CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL

Tt St Bt et Tt

MEMORANDUM OF POINTS AND AUTHORITIES
IN SUPPORT OF MOTION TO DISMISS
STATEMENT OF ALLEGED VIQLATION

I.

The House of Representatives Has No
Authority To Take Jurisdiction of Offenses
Committed Against a Previous Congress

Throughout its history, the House of Representatives

(and the Senate as well) has distrusted its power to expel a
Member for actions taken during a prior Congress. The
Supreme Court, in distinguishing between exclusion and expul-
sion from the House, reported this history of reluctance

of the House to punish a member for an offense prior to the
session of the Congress in which disciplinary action was
being contemplated. As far back as 1858, Committees

of the House have consistently reported that the Congress
has no jurisdiction ;o try a member for an offense that did
not takg place during the Congressional session in which tﬁe ]

disciplinary actions are being sought. See Powell v. McCormack,

395 U.S. 486, 506-512, B9 S.Ct. 1944, 1956-1959 (1969), and
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avthorities cited therein, and especially the report of the

Select Committee appointed to consider the expulsion of John W.

Langley that stated: s e
[I]t must be said that with practical wmuw;;

uniformity the precedents in such cases

are to the effect that the House will not heaas
expel a Member for reprehensible action -7
prior to his election as a Member, not [ ——
even for conviction for an offense.

On May 23, 1884, Speaker Carlisle decided E—
that the House had no right to punish a —_—
Member for any offense alleged to have S0 i
been committed previous to the time when —_—
he was elected a Member, and added, "That - :":“.E,:’,';E

has been so freguently decided in the
House that it is no longer a matter of
dispute.”™ H.R.Rep. No. 30, 69th Cong.,
1st Sess., 1-2 (1925). 29/ 395 U.S. at
509, 89 s.Ct. at 1957.

In footnote 29 of the Powell opinion, the Court
quoted the following from expulsion proceedings against two
other Members of the House:

Your committee are of opinion that
the House of Representatives has no auth-
ority to take jurisdiction of violations of
law or offenses committed against a previous
Congress. This is purely a legislative body,
and entirely unsuited for the trial of crimes.
The fifth section of the first article of the
Constitution authorizes "each house to deter-
mine the rules of its proceedings, punish its
members for disorderly behavior, and, with
the concurrence of two-thirds, expel a member."”
This power is evidently given to enable each
house to exercise its constitutional function
of legislation unobstructed. It cannot vest
in Congress a jurisdiction to try a member
for an offense committed before his election;
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for such offense a member, like any other
citizen, is amenable to the courts alone.
H.R.Rep. No. 815, 44th Cong., lst Sess., 2
(1876). See also 15 Cong.Rec. 4434 (1884)
(ruling of the Speaker); H.R.Rep. No. Bl,
424 Cong., 3d Sess., 8 (1873) (expulsion of
James Brooks and Oakes Ames); H.R.Rep. No.
179, 35th Cong., lst Sess., 4-5 (1858) (ex-
pulsion of Orsamus B. Matteson). 395 U.S.
at 509-510'n.29, B9 S.Ct. at 1957-1958 n.29.

In this case, the alleged violations took place in 1974,
during the 93rd Congress. Upon the convening of each new
Congress, Members are duly sworn. A Membher's incumbency
~- his membership in a previous Congress —-- is irrelevant.

In essence, at the beginning of each new Congress, each

Member is originally sworn as a Member of that Congress.
Therefore, any actions ascribed to Respondent which took

place prior to the convention of this 95th Congress cannot

be the subject of proceedings before this Committee. Therefore,
Counts One and Two must be dismissed.

II.

Section One of the Code of Conduct
0f the House of Representatives
Is Unconstitutionally Void for

Reasons of Vagueness

Constitutional standards of due process govern the manner
in which disciplinary proceedings by the House or one of its
Committees are to be conducted. 1In Powell, supra, the Supreme

Court recognized that Congressional action with respect to the
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status of Mr. Powell required an interpretation of the Constitu-
tion and a determination according to judicially-manageable
standards.

It is clear from a xegding of Section One of the Code of
Conduct that there are no standards defining "creditable" conduct
on the part of a Member. There is no specification of
conduct which is either permiséible or proscribed. A} a
result, a Member is given no guidance as te what he may or
may not do. The Floor Manager of the House Resolution es-
tablishing the Committee on Standards of Official Conduct
and adopting the Code of Conduct stated that the intent of
the Rule was to reach "any given act or accumulation of acts
which, in the judgment of the committee, are severe enough
to reflect discredit on the Congress." Cong.Rec. H2513
(April 3, 1968). In his statement, he also specifically
"ruled out” equation of this rule with violations of the
criminal code, and opted for a statement that was "subjective”
in its language.

The good intentions of the Congress notwithstanding, Respond-
ent respectfully suggests that in an effort ‘to be responsive to
the moral imperative by which its Members could guide themselves:
it has reduced the formulation of that moral imperative to an -

unworkable mandate which, to use the language of the Supreme
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Court, "'fails to give a person of ordinary intelligence fair
notice that his contemplated conduct is forbidden by the stat-
ute,' United States v. Harriss, 347 U.S. 612 ... ", Papachristou
v. City of Jacksonville, 405 U.S. 156, 162, Sé S.Ct. 839, 843

(1972).
In Ricks v. District of Columbia, 414 F.2d4 1097 (1968),

the Court struck down various sections of the vagrancy stat-
ute of the District of Columbia. The Court found that the
statutory provision "not giving a good account of himself"
was too loose to satisfy constitutional requirements, stating,
"It takes but little reflection to bring to mind almost immed-
iately the magnitude of the guesswork its application commonly
entails.” 414 F.2d at 1104-1105. "Not giving a good account
of himself" can reasonably be construed to be included in
the negative statement of "reflecting creditably" as stated
in Section One of the Code of Conduct. Therefore, the ob-
servation of the Circuit Court applying the constitutional
standards is directly applicable here.

The fact that the cases cited for the articulation of
the constitutional standard involve publiec penal statutes
does not diminish their significance in this case. These
cases are more akin to the problem of the interpretation of
Section One than are cases involving regulatory agencies,
which have been given greater leeway in providing fair

notice to their constituents of what constitutes offending
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conduct. The classic example is in the legal profession,
where the Code of Professional Responsibility recognizes

the proscription that lawyers must avoid "even the appearance
of impropriety” under Canon 9. What must be noted is that
lawyers, and more specifically, bar associations and courts,
are not left to their own subjective interpretatioq of what
constitutes the appearance of impropriety, for Disciplinary
Rule 9-101 specifically proscribes conduct that would

constitute the appearance of impropriety. */

Disciplinary Rule 9-101 provides:

DR 9-101 Avoiding Even the Appearance
of Impropriety.

(A) A lawyer shall not accept private
employment in a matter upon the
merits of which he has acted in a
judicial capacity.

(B) A lawyer shall not accept private
employment in a matter in which he
had substantial responsibility while
he was a public employee.

(C) A lawyer shall not state or imply
that he is able to influence improperly
or upon irrelevant grounds any tribunal,
legislative body, or public official.

(Footnotes omitted).
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Such is not the case here, for here no standard exists.
No delineation of conduct is set forth, with the result that
a Member, albeit a man of good conscience, can find himself
the subject of charges that could result in his reprimand,
censure or even expulsion from the House of Representatives.
This is an untenable situation, and while Respondent has the
greatest respect for his colleagues, and particularly the
Members of this Committee, he respecfully suggests that,
tested against the standards of due process, Section One
of the Code of Conduct is void for vagueness and therefore
should not be applied in this case.

It should be noted that any reluctance to dismiss
Counts Three and Four underscores the reason why Section One
of the Code of Conduct is vague. The Floor Mﬁpager specif-
ically rejected the notion that offenses charged for viola-
tions of the rules of conduct should be egquated with offenses
prosecutable under the criminal law. Therefore, references
to the criminal law, and particularly for purposes of this
argument, to 18 U.S.C. § 1621 (perjury) in Cou?ts Three and
Four, add nothing to the statement of the charges by which
a reasonable persoﬁ could determine the-precise nature of
the wrongdoing with which he has been charged. &an essenéial'n

element of the crime of perjury is that it be knowingly and
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willfully carried out. There is no allegation of willfulness
in either Count Three or Count Four. There is no allegation
that any of Respondent's testimony was made with the intent
to deceive, which is a recognized element of the crime of

perjury. See United States v. Rose, 215 F.2d 617 (34 Cir.

1954), wherein the Court stated:

Perjury is the willful, knowing
and corrupt giving, under oath, of
false testimony material to the issue
or point of inguiry. An essential
element is that the defendant must
have acted with a criminal intent --
he must have believed that what he
swore to was false and he must have
had the intent to deceiwve. If there
was a lack of consciousness of the
nature of the statement made or it
was inadvertently made or there was
a mistake of the import, there was no
corrupt motive. 215 F.2d 617, 622-
623 (footnote omitted).

The conclusion to be drawn from this argument might be
hard to accept, but it is the only constitutionally per-
missible one: Section One of the Code of Conduct of the
House of Representatives does not effectively proscribe
a Member from lying under oath. Thus, a prosecution, so
to speak, for the crime of perjury is for the Execut%ve
Branch to initiate; it does not fall within the jurisdic-
tion of the House of Representatives. Therefore, Counts

Three and Four must be dismissed.



53

III.

The Lone Failure to Report
A Single Campaign Contribution
Does Not Reflect Discredit Upon
The House of Representatives

The Statement of Alleged Violation charges only the
single failure to report a campaign contribution. There have
been numerous reports of audits of the elgction campaigns of
both sitting and former Members of Congress. The reports
have revealed that the instances of violations of campaign
reporting laws are legion.

For example, the Clerk of the House and the Secretary
of the Senate conducting audits of campaign candidates to
the House and Senate referred over 6,500 cases to the Depart-
ment of Justice in 1972 and 1973, see Federal Election Cam-
paign Act: Report on Audits, Field Investigations, Complaints
and Referrals in connection with Elections for the United
States Senate in 1972, U.S. Government Printing Office, 1975;
and Report of the Special Committee to Investigate Campaign
Expenditures; 1972, House Report No. 923-=1, 93ré Cong., lst
Sess., U.S. Government Printing Office, January 1973. Ac-
cording to the GAO, 420 campaign committees were audited by

it between the period -June 1972 and December 16, 1974. On
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the basis of those audits, the GAO found that 111 committees
had violations of a nature serious enough to warrant referral
to the Justice Department. See Financing the 1972 Electiqn, by
Berbert E. Alexander, Citizens Research Foundation, publish;a'?f
by Lexington Books. The GAO developed guidelines to deter- )
mine whether certain violations should be referred to the
Justice Department because of their serious nature. Those
violations usually involved large sums of money or deliberate
evasion of the law. A typical violation that the GAO con-
sidered amendable and not subject to transfer to the Justice
Department was, inter alia, "failure to disclose or teo fully
disclose information about donors contributing in excess of
$100, including name, address, occupation, principal place of
business, and date of contribution; and non-discl;:sure of
receipts for 2xpenditures in excess of $100".

Those violations the GAO deemed serious enough to refer
to the Justice Department included "improper handling of cash
contributions and failure to keep and maintain adeguate bocks
and records on a current basis on checks and their proceed; .
and large balances of cash, and failure to keep and mainta}ﬁ  ?
detailed and exact accounting of currency funds and contribp-
tions that may have been received on or after April 7, 19%?,

and failure to disclose details of such contributions."”



55

- 11 -

Of all these criminal referrals to the Justice Department,
only one resulted in a prosecution against a sitting Member
of the House of Representatives. That Member, Congressman
Hansen, was convicted in a federal court for the same of-
fense (inter alia) for which Respondent is charged in Count
One of the Statement of Alleged Violation. No action under
any section of the Code of Conduct was taken against Mr.
Hansen by this Committee.

Indeed, we are not aware of any disciplinary action
taken by the House against any of its Members as a result
of the reported violations of the Federal Campaign Laws.
Therefore, one can reasonably assume that if such conduct
is proscribed, it is forbidden under the laws of the United
States, but is not cognizable as an offense under Section

One of the Code of Conduct of the House of Representatives.

Respectfully submitted,

=l

/Rlc ard A} Hibey

e

Staﬁton D. Anderson
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SURREY, KARASIEK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal
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APPENDIX E

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF
CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL

MOTION FOR PRODUCTION OF DOCUMENTS

Pursuant to Rule 12(D) of the Rules of Procedure of the

Committee, Respondent Edward R. Roybal, through his counsel,

respectfully moves the Committee to enter an order providing

for the production of documents and evidence favorable to

Respondent, including, but not limited to, the following:

(1)

(2)
(3)
(1)
(5)

The names and addresses of all witnesses
the staff intends to call in support of
the charges.

Access to the witness depositions.

staff notes of interviews of all witnesses.

All documents relating to Mr. Rarick.

Evidence favorable to the Respondent.

As grounds therefor, Respondent respectfully refers

the Committee to the attached Memorandum of Points and

Authorities in support of this Motion.

(59)



Respondent requests the opportunity to be heard in

support of this Motion.

Respectfully submitted,

Stahton D. Anderson

SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal

Dated: August 16, 1978.
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APPENDIX F

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF

N et Y Nt Tt

CONGRESSMAN EDWARD R._ ROYBAL

MEMORANDUM OF POINTS AND AUTHORITIES
IN SUPPORT OF MOTION FOR
PRODUCTION OF DOCUMENTS

Research has failed to uncover any authority controlling
the issue of discovery in investigative proceedings carried
out by this Committee. It would seem, therefore, that dis-
covery should be conducted according to standards of elemental
fairness and due process. The Manual of Offenses and Procedures
published by the Committee for the Korean Influence Investigation
discusses at-great length the reduction in standards of evidence
and proof required to establish violations which are cognizable
by the Committee. The thrust of the Manual is to reduce trad-
itional requirements of the criminal law in terms of elemental
proof and the standard by which that proof is to be measured.
The proceeding, in short, is not a criminal one.

The Manual is silent on discovery prelihinary to the
conduct of its hearings. Respondent does not advocate a
position which seeks to employ the discovery practice pro-
vided by the Federal Rules of Civil Procedure, and accord-

ingly does not seek to propound interrogatories or to re-

quest the taking of depositions.

(83)
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However, Rasponden{ respectfully reguests that this
Committee adopt the most liberal policy of providing infor-
mation to Respondent to enable him to address fully the
issues raised by the Statement of Alleged Violation and to
enable his counsel to assist in the preparation and presenta-
tion of his case. Since the conduct which will be the subject
of this Committee's scrutiny is not of such a character as
to suggest that limited access to the staff's.info:mation-
is either necessary or desirable, fairness would indicate
that the information sought should be immediately forth-
coming.

CATEGORIES OF INFORMATION
AND DOCUMENTS REQUESTED

1. The names and addresses of all witnesses

the staff intends to call in support of
the charges.

Upon informal discovery, respondent has been given the
identity of a number of witnesses whom the staff may call.
To date, the Committee, through its Chief Counsel, John W.
Nields, Jr., Esqguire, has specifically refused to identify
a pexrson said to exist who will be a witness in the case.
There seems to be no basis upon which the withholding of

this evidence is justified- This witness has been described



as one who will testify both in context and gquality and
similarly to the testimony of Diane Lewis. Given the
virtual identity of these characteristics between Ms.

Lewis, whose identity has been disclosed and whose tran-
script has been made available to counsel under limited cir-
cumstances, and the unnamed person, no reason seems jus-

tified for withholding the identity of this other witness.
2. Access to the witness transcripts.

Mr. Nields has provided Respondent's counsel with the
.transcripts of the Respondent and excerpts of the testimony
of Tongsun Park relating to Respondent.

Counsel has been provided with the opportunity to peruse
the depositions ©f former Congressman John Rarick and of Diane
Lewis. Counsel are awaiting receipt of the deposition of Roger
Johnson. Physical possession of Mr. Rarick's and Ms. Lewis’
depositions is essential to an efficient and convenient study
of the case materials received or otherwise available to
counsel to date.

No valid reason exists why such testimony, which has
been read in the offices of the staff, cannot now be placed
in the hands of counsel. In addition, for the same reasons

which apply to the identification of the witness referred



to in Section 1, supra, the transcript of that witness' tes-
timony should be produced. Lastly, if there are any other
witnesses concerning Respondent's case whom the staff may

call, their identity and their depositions should be produced.
3. staff notes of interviews of all witnesses.

This category of documents, as applied to Respondent's
case, becomes important to-counsel who are attempting to--
evaluate the evidence which they are receiving from the
staff. These notes, if they exist, will serve as useful
tools, not only for counsel's own investigation of the case,
but also as sources of information by which to evaluate the
credibility of the witnesses whom the staff may call in sup-
port of the charges. 1In addition, those persons who took the
notes might themselves become witnesses in the event the
need arises to use these notes or to have the note-taker

testify in connection with an issue which arises.

.

4. All documents relating to Mr. Rarick.

Counsel's understanding of the case against Respondent
is that the date upon which he allegedly received funds from

Tongsun Park is one of the most critical factual elements in
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the case. That date is apparently fixed by a letter pur-
portedly signed by Mr. Rarick and dated August 24, 1974.
Mr. Rarick has denied receiving any money from Mr. Park.
Therefore, his testimony and the testimony of any witnesses
relating to Mr. Rarick's receipt of money from Mr. Park
and that date on which he received any money becomes abso-
lutely critical to Respondent's case.

Accordingly, Respondent respectfully requests that the
Committee order the staff to produce all evidence respect-
ing Mr. Rarick, and especially evidence surrounding the letter

of August 24, 1974.
5. Evidence favorable to the Respondent.

The Supreme Court has recognized in Brady v. Maryland,

373 U.S. 83 (1963), that the prosecution has an affirmative
duty in criminal cases to produce all evidence favorable to
the accused respecting the issue of guilt or innocence of
the accused (as well as punishment). The Brady doctrine,
as it is known, should be applied to the instant case. It
is premised on considerations of fairness and due process,
and such concepts should control the production -of evidence

in this proceeding. Therefore, under Brady principles:



A. Any evidence tending to show that
Respondent is not responsible for
alleged violations should be produced.

B. Any witness who testified against him who
has any bias, interest, or motive to fals?fy
should be so identified.

C. The staff should produce any and all agree-—
ments, whether written or oral, between
themselves and Tongsun Park or any other
witness, or between Tongsun Park or any
other witness and the United States Govern-
ment, that form the basis upon which Mr.
Park's testimony or that of any other

witness was elicited.

CONCLUSION
While civil discovery as it is traditionally known

might not be a useful and efficient method by which to pro-
vide Respondent with information respecting the charges that
have been made against him, it must be recognized that this
is not a criminal case, either. Therefore, the inhibitions
on free and open discovery as they have developed in the
criminal law do not seem to be an appropriate standard by

which to determine the discoverability of evidence in this
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case. The gamesmanship which attends discovery in criminal
proceedings is not appropriate in this case. Thus, Respond-
ent should not be left to the mercy and good offices of the
staff to determine what information he should receive in
order to inform and prepare himself concerning the issues

in this case. Accordingly, the discovery requested herein

should be granted.

Respectfully submitted,

M A
Stanton D. Anderson

SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005

Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal-

Dated: August 16, 1978.
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CERTIFICATE OF SERVICE

I hereby certify that true an@ correct copies of the

following pleadings were hand-delivered, this 16th day of

August, 1978, to John W. Nields, Jr., Esquire, Chief Counsel,

Committee on Standards of Official Conduct, Room 3517, House

Annex 2, 2nd & D Streets, S.W., Washington, D.C.:

(1)

(2)

(3)

(4)

Respoﬁse to Statement of
Alleged Violation;

Motion for Executive Session
in Accordance with the Rules
and Memorandum of Points and
Authorities in support thereof;

Motion to Dismiss Statement of
Alleged Violation and Memorandum
of Points and Authorities in
support thereof; and

Motion for Production of Documents
and Memorandum of Points and Auth-
orities in support thereof.

- -

Stanton D. Anderson
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APPENDIX G

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF

CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL

Tt Nt St et et

MOTION FOR EXECUTIVE SESSION
IN ACCORDANCE WITH THE RULES

- Pursuant to Rule 1l0(a) and the Rules of the House of
Representatives as cited therein, Respondent, through his
counsel, respectfully moves this Committee to conduct its
-investigative hearings in connection with the instant
case in Executive Session.

As grounds therefor, Respondent respectfully refers
the Committee to the attached Memorandum of Points and
Authorities in support of this Motion.

Respondent requests the opportunity to be heard in

support of this Motion.

Respectfully subr{litted .

A 3QYe.

Richard A. Hibe

g bl

Stanton D. Anderson

(73)



Dated:

August 16, 1978.
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SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal
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APPENDIX H

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF

CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL

St St R gt

MEMORANDUM OF POINTS AND AUTHORITIES
IN SUPPORT OF MOTION FOR EXECUTIVE SESSION
IN ACCORDANCE WITH THE RULES

Rule XI. (k) (5) of the Rules of the House of Representa-
tives provides that:
(5) If the committee determines that
evidence or testimony at an investigative
hearing may tend to defame, degrade, or in-
criminate any person, it shall --

(A) receive such evidence or tes-
timony in executive session;

(B) afford such person an oppor-
tunity voluntarily to appear as a witness;
and

(C) receive and dispose of requests
from.such person to subpena additional
witnesses.

Rule 10 of the Rules of Procedure of this Committee
recognizes the obligation of the Committee to determine in
accordance with Rule XI. 2(g) or 2(k)(5) of the Rules of
the House of Representatives whether to receive testimony:

in executive session.

(77)

33-86¢
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In this case, evidence taken in the investigative
hearing may tend to defame, degrade, or incriminate both
Respondent and/or a former Member of the House. Respondent
is ch;}ged in four counts, adjudication of which against him
clearly might tend to incriminate him and subject him to
prosecution under the criminal laws of the United States.

In the case of the former Congressman, published reports
indicate that the Committee staff has referred information
with respect to him to the Department of Justice for prose-
cutive determination. In a more immediate sense, therefore,
he could find himself the target of a criminal prosecution.
Yet evidence concerning his case must necessarily be adduced
at Respondent’s hearing since the facts of both cases inter-
relate significantly.

Further, with respect to Respondent, if the Committee
should decide to exonerate him, then the evidence elicited
in support of the charges may likely be construed as defama-
tory for the conclusions sought, or at the very least, as
degrading.

For these and such other reasons as may appear upon a
hearing of this Motion, Respondent respectfully requests

that his Motion be granted.



79

Respectfully submitted,

St il Y

/Richard A. Hibey

D

Stanton D. Anderson’

T

SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal
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these arguments has merit, and that the investigative hearings
to resolve these charges should proceed according to schedule.
1. The all inclusive nature of Rule 1 of the

Code of the House of Representatives does
not render it inoperative, or invalid.

Rule 1 of the Code of Conduct of the House of Representatives

provides:
“1. A Member, officer, or employee of the House
of Representatives shall conduct himself
at all times in a manner which shall reflect
creditably on the House of Representatives."
Congressman Roybal argues that Counts One, Three and Four of the
Statement, each of which charges him with :iolating Rule 1, should
be dismissed because Rule 1 is very vaaue. Mr. Roybal concedes
in his brief that members of other groups, e.q., lawyers, may be
disciplined for violating similarly general standards, see Roybal
Brief at p. 6. See also Parker v. Levy, 417 U. 5. 733 {1974} in
which the Supreme Court upheld a conviction after Court Martial on
"a charge of "conduct unbecoming an officer and a gentlemen,” under
the Uniform Code of Military Justice, Article 133. Mr. Roybal argues,
however, that in this case Rule 1 failed "to give /him/
fair notice that his conduct is forbidden," Roybal Brief-at p. 5,

and that discipline in the absence of such notice is unfair. The

*/ It should be noted that these Counts also allege violations of
specific criminal statutes: Count One alleges a violation of the
reporting requirements of the Federal Election Act of 1971, P. L. 72-
225, Sectipons 302 and 304; and Counts Three and Four allege violations
of the Federal Perjury Statute, 18 U.S.C. Section 1621.
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argument is without merit. The misconduct charged in Count One was
specifically and clearly forbidden by the Federal Election Act of
1971. The conduct charged in Counts Three and Four was specifically
and clearly forbidden by the Fede_ra'l Perjury Statute: 18 U.S.C.
Section 1621. These written statutes gave him notice that his

conduct was forbidden. There may be some hypothetical case in which

a Congressman could claim that he had no way of knowing that certain
conduct viewed by the Committee as reflecting uncreditably En the
Congress was forbidden. This, however, is not such a case.. In
Parker v. levy at p. 757 the Supreme Court stated “"Since appellee could
have had no reasonable doubt that his /conduct was/ 'unbecoming an
officer and 2 gentleman' . . . in violation of the provision of Article
133 . . . his challenge to /it/ as unconstitutionally vague under the
Due Process Clause of the Fifth Amendment must fail.” Similarly,

here, since Mr. Roybal could have had no doubt that the failure to
report a $1,000 cash contribution as required by law and the giving

of false testimony under oath were acts and omissions which did not
"reflect creditably" on the House, hi_s claim must also fail.

Mr. Roybal also argues with respect to Counts :I_'hree and

*/ In the matter of Robert L. F. Sikes, this Committee grappled with
the question whether a Member should be disciplined for conduct in
violation of “"familiar" "ethical standards" which were not officially
adopted. See Report at p. 7. It concluded that discipline may be
appropriate under such circumstances. That issue, however, is not
presented in this case because in addition to violating "familiar
ethical standards,” the conduct which Mr. Roybal is alleged to have
comnitted also violates standards which have been written into
existing Taw.
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Four that the charges fail to allege that Mr. Roybal's false testi-
mony was "wilfully" given or that there was any "intent to deceive."
The argument is incorrect. Counts Three and Four each allege that
Mr. Roybal gave testimony under cath on material matters "which

he then and there believed to be false."

Finally, Mr. Roybal argues the surprising proposition that
the Code of Coqduct does not proscribe a Member of Congress from
1ying under oath to a Committee of the very body, i.e., the United
States Congress, which he serves, claiming that only the Department
of Justice has jurisdiction of such an offense. The argument is,
see Roybal Brief at p. 7, that since Rule 1 forbids some conduct
which is not criminal, it does not reach criminal conduct at all.
Through this non-sequitur Mr. Roybal would have the Committee
dismiss a charge which is particularly appropriate for it and
the Full House to resolve. The business of gathering information,
and gathering it under oath where necessary, is absolutely

“essential to the functioning of the Congress of the United States.
If witnesses from whom Committees of Congress receive the infor-
mation on which it basis its legislation do not testify truthfully,
the legislative process will necessarily be perverted: It is
Congress which is chiefly injured by perjury committed before one
of its Committees; and it is Congress, most importantly, which
should demonstrate by its attions, the utter unacceptability

of perjury by one of its own Members.
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1t has long bgen accepted that Congress may punish perjuries before
one of its Committees even when committed by a private citizen. If
the Congress' constitutional responsibility to discipline its own
Members means anything, it must apply to efforts by its Members to
subvert its processes through perjury.

2. Congress has clear power to discipline

its Members for misconduct committed in
prior Congresses.

Mr. Roybal argues that the Tongress has no power to
discipline its Members for misconduct committed before prior
Congresses and that therefore the Committee must dismiss Counts
One and Two of the charge against him. (Counts Three and Four relate
to perjury committed during this Congress.) This exact argument was
made to and rejected by this Committee in the Matter of Michael Karrington
in December of 1975. See Report to the Full Committee on Access by
Members of Congress to Classified Material, Committee on Armed Services,
House of Representatives, 94th Congress, First Session, Section 9,
1975 at 2-5. The argument was also implicitly rejected in the matter
of Robert L. F. Sikes who was reprimanded by Congress for conduct
occurring during a prior Congress. See Report by the Comittee on
Standards of Official Conduct, July 23, 1976 at p. 3, 4. The Committee
should follow its own precedents unless there is some compelling reason
not to. There is none. Indeed the Committee's prior decisions were
correct.

Article 1, Section 5, Clause 2 of the United States

Constitution provides:



"Each House may punish its Members
for disorderly behavior, and, with the
concurrence of two-thirds, expel a Member.™

This grant of power is not limited in any way by its terms to permit

punishment or expulsion only for acts committed during the current

Congress.

Rule X 4(3){1) of the Rules of the House authorizing
this Committee

"to investigate, subject to subparagraph (2)

of this paragraph, any alleged violation, by

a Member, officer, or employee of the House,

of the Code of Official Conduct or of any law,
rule, regulation, or other standard of conduct
applicable to the conduct of such Member,
officer, or employee in the performance of his
duties or the discharge of his responsibilities,
and, after notice and hearing, to recommend to
the House by resolution or otherwise, such action
as the committee may deem appropriate in the
circumstances, "

is similarly unlimited.

House Resolution 252, which directed this Committee at
the outset of this Congress to investigate allegations of improper
, payments by the Government of Korea all of which related to events
occurring during prior Congresses, specifically directs that
this Committee

"after appropriate notice and hearings, shall

report to the House of Representatives its
recommendations as to such action, if any, that

the committee deems appropriate by the House of
Representatives as a result of any alleged violation
of the Code of Official Conduct or of any law,

rule, reaulation, or other standard of conduct
applicable to the conduct of such Member, officer,
or employee in the performance of his duties or the
discharge of his responsibilities."
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The language of these documents under which this Committee
is functioning clearly imply that the Committee is empowered to
recommend discipline, and the House empowered to impose it, for
misconduct occurring during prior Congresses. In this respect, the
documents are consistent with the prior precedents. In the cases of
Congressmen Ames and Brooks, the House censured them for paying bribes
to other Congressmen during prior Congresses in connection with the
"Credit Mobilier" scandal of the 1B70's. See House Report No. 27,
90th Congress, st Session, p. 27; II Hinds, Section 1286. Similarly
the Senate, in the cases both of Senators McCarthy and Dodd, imposed
censure for acts committed during prior Congresses. See Senate
Report No. 2508, B3rd Congress, pp. 20-23, 30-31; Senate Report 193,
90th Congress, 1st Session pages 24-25. 1In accordance with these
precedents, the select Committee of the House investigating Adam
Clayton Powell wrote in its report: "the right to censure a Member
for such prior acts is supported by clear precedent in both Houses
of Cong:ess . . ." (House Report No. 27, 90th Congress, 1st Session

p. 27).

*/ - There does exist.some question as to the propriety of expulsion of a
a Member of Congress for conduct occurring during prior Congresses,
particularly where the misconduct in question was known to the
electorate which reelected the Member notwithstanding. Thus, the House
has declined to impose expulsion in the following cases. (See:
expulsion cases of Matthew Lyon, 5th Congress, 1799; Orsamus B.
Matteson, 35th Congress, House Report No. 179, 1858; William S. King
and John G. Schumaker, 44th Congress, House Report No. 815; William P.
Kellogg, 48th Congress; from CRS Report "Precedents of the House of
Representatives Relating to Exculsion, Expulsion, and Censure,"

April 1973, #73-119A, by Senior Specialist Robert L. Tienken, pp.
179-183). (cont'd)



Since some discipline on the basis of misconduct occurring
before the current Congress is clearly permissible, Mr. Roybal's

motion to dismiss Counts One and Two of the Statement must be denied.

{cont™d)

This reluctance to expel was noted with neither approval nor
disapproval by the Supreme Court in the portions of Powell v. McCormick
which are quoted in Mr. Roybai s brief. The issue was probably most
accurately stated in 6 Cannon's, Precedents of the House of Rep-
resentatives, Sections 396-398, quoting from the report of a Select
Committee to investigate lobbying in the 63rd Congress:

"jt is within the power of the House to punish its
Members for disorderly behavior and by a two-thirds
vote expel a Fember.

The two methods of punishment of a Member
under the practices of the House are by expulsion and
by censure.

In the judgment of your committee the power
of the House is full and plenary and may be enforced
by a surmary proceeding. It is discretionary in
character, and upon a resolution for expulsion or
censure of a Member for misconduct each individual
Member is at 1iberty to act on his sound discretion
and vote according to the dictates of his own
judgment and conscience. This extraordinary dis-
cretionary power is vested by the Constitution in
the collective membership of the respective Houses
of Congress, restricted by no limitation except in
case of expulsion the requirement of the con-
currence of a two thirds vote.

In the judgment of your committee, the power
of the House to expel or punish by censure a Member
for misconduct occurring before his election or in
a preceding or former Congress is sustained by the
practice of the House, sanctioned by reason and sound
policy and in extreme cases is absolutely essential
to enable the House to exclude from its deliberations and
councils notoriously corrupt men, who have unexpectedly
and suddenly dishonored themselves and betrayed the
public by acts and conduct rendering them unworthy
of the high position of honor and trust reposed 1n theg
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3. Failure to report a $1,000 cash
contribution as required by law
is conduct sufficiently serious
to warrant discipline.

Mr. Roybai argues that failure to report a single campaign
contribution is not conduct serious enough to warrant discipline.
To support this argument he points to a report which discloses that
numerous violations of the reporting laws occur all the time,
especially with respect to reporting of the address of the con-
tributor and other facts incidental to a contribution which are
nonetheless required to be reported. (See Roybal Brief p. 9-11.)
The argument is meritless.

Mr. Roybal is charged with failure to report at all a cash

{cont™d)
This opinion is supplemented:

But in considering this question and in arriving
at the conclusions we have reached, we would not have you
unmindful of the fact that we have been dealing with the
question merely as one of power, and it should not be
confused with the question of policy also involved. As
a matter of sound policy, this extraordinary prerogative
of the House, in our judgment, should be exercised only
in extreme cases and always with great caution and after
due circumspection, and should be invoked with greater
caution where the acts of misconduct complained of had
"become public previous to and were: generally known at
the time of the Member's election. ‘To exercise such
power in that instance the House might abuse its high
prerogative, and in our opinion might exceed the just
limitations of its constitutional authority by seeking
to substitute its own standards and ideals for the
standards and ideals of the constituency of -the Member
who had deliberately chosen him to be their Representative.
The effect of such a policy would tend not to preserve but
to undermine and destroy representative goverment."
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contribution of $1,000 from a man known to him as a lobbyist which
contribution was brokered, but purposely not witnessed, by the
Chairman of his subcommittee, Otto Passman. There may be some
violations of the campaign reporting requirements which are so
minor or technical that disciplinary proceedings are inappropriate.
The Committee, in filing the charge in Count One, correctly decided
that this is not one of them.

4. The charge in Count One is not barred
by the Statute of Limitations

Mr. Roybal claims in his answer, but not in his motion
to dismiss, that he may not be disciplined for failure to report
Park's contribution since the Statuts of Limitations would now bar
institution of criminal proceedings.” The claims is incorrect.

This Committee does not enforce the criminal law, has no
power to incarcerate Mr. Roybal for violation of the criminal law
and the Statement filed against Mr. Roybal is not a "indictment or
information." Consequently, the statute of limitations which 1imits
the time for commencing criminal proceedings has no application here.
In the closely analogous area of disciplinary proceedinqs against
members of the legal profession, the almost universally sccepted
rule is that,” /D fisciplinary proceedings are not barred by the

general statute of limitations. Nor is a disciplinary proceeding

*/ 2 U.S.C. Section 455(a) provides that any "indictment" or
¥information" i.e., any criminal charge, alleging a violation of
the FECA must be filed within three (3) years of the date of the
of fense.
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barred because it is grounded on acts that also constitute a crime

that cannot be prosecuted in a criminal action because of Timitations."
*

7 Am. Jur. 2nd, Section 62. A disciplinary proceeding is not a

criminal proceeding. Anne Arundel County Bar Association v. Collins,

325 A.2d 724, 727 (Md. 1974), and accordingly, "/T /here is no
statute of Timitations on an ethics violation." In re Sarbone, 304 A.2d
734 at 735 -(N. J. 1973). The appropriate length of time within
which disciplinary proceedings may be commenced is determined not by
criminal statutes of limitations but by equitable considerations akin
to the equitable doctrine of laches. Thus, in the Report filed in the
case of Congressman Sikes, the Committee declined to recommend a
sanction for misconduct fifteen years earlier which had been a matter
of public knowledge for some time. Similarly, disciplinary pro-
ceedings against lawyers have been looked on with disfavor after the
passage of ten years in In re Sarbone, supra; and twenty years in
State v. Haggerty, 6 N.W. 2d 203 (Wisc. 1942). Here, however,

the alleged misconduct occurred less than four years before the filing

of the Statement, and had been concealed from the view of the public

*/ A criminal proceeding, the outcome of which may be to incarcerate
the accused, is entirely different from and governed by different
rules than, a disciplinary proceeding the purpose of which is to
vindicate the public's overriding right to have the Government's
business conducted in an ethical manner by ethical public servants.
Thus, even an acquittal in a criminal case does not bar the bringing
of a disciplinary proceeding for disbarment. E.g., In re Ming,

469 F.2d 1352 (7th Cir. 1972); In re Echeles, 430 F.2d 347, 352
{(7th Cir. 1970); Office of the Disciplinary Counsel v. Campbell,

345 A.2d 616, 620-21 (Pa. 1975); Maryland State Bar Assoc. v. Frank,
325 A.2d 718 (Md. 1974).
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*
and the investigators until recently. Under such cirsumstances,

the equitable considerations underlying the doctrine of laches
mandate that the charge in Count One of the Statement be resolved
at a hearing.

Respectfully submitted,

= s
Johp W. Nields, Jr.
Chief Counsel

JefEﬂ}J Hargis
Dep Chief Counsel

*/ Indeed had Mr. Roybal truthfully answered his questionnaire
n June, 1977, the Committee could have filed the charge within
three years of the offense.
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APPENDIX J

THE COMAITTEE OW STANDARDS OF OFFICIAL COXDUCT

In the Matter of 3
EDYARD R. ROYBAL ;

RESPONSE OF THE STAFF TO THE MOTION BY
EDJARD R. ROYBAL TO HAVE HIS HEARING
HELD IN EXECUTIVE SESSION

Mr. Roybal argues that since evidence presented at the
investigative hearing may tend to defame, degrade and incriminate
him and former Congressman Rarick, the hearing must, under Rule
XI 2(k)(5), be held in executive session. The argument is

without merit.
Rule XI 2(k)(5) provides:

"(5) If the committee determines that
evidence or testimony at an investigative
hezaring may tend to detame, degrade, or in-
criminate any person, it shall --

(A) receive such evidence or
testimony in executive session;

(B) afford such person an oppor-
tunity voluntarily to appear as a
witness;

(C) receive and dispose of requests
from such person to subpoena additional
witnesses."

9N
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The rule has long since bean complied with. Before Tongsun Park
testified in open session he and other witnesses to be called at
the upcoming hearing testified in executive session. Mr. Roybal
and Mr. Rarick were given the opportunity to eppear as witnesses,
and to suggest other witnesses. It was on the basis of such
compliance with Rule XI 2(k)(5) that Tongsun Park testified
publicly and that the Statements of Alleged Violation ware filed
and made public. Having compiled with Rule XI 2(k)(5)}, the
Committee may now receive the evidence relevant to the public
charge, in public, under Rule XI 2(k)(7).

It is important to the credibility of the Committee's
Tindings, whether they be that Roybal is guilty or innocent of
the charges filed against him, that the hearings be public. A
secret proceeding will inevitably invite suspicion. The charges
have been made public, and the manner of the resolution of the
charges should be public.

Respec;fully submitted,

. w. /il

John W. Nields, Jr. -
Chief Counsel
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APPENDIX K

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

In the Matter of
EDWARD R. ROYBAL

SUPPLEMENTAL BRIEF OF THE STAFF ON THE ISSUE
OF WHETHER THE COMMITTEE MAY HOLD ITS PUBLIC
HEARINGS IN OPEN SESSION

The issue for decision is whether the Committee on
Standards of Official Conduct has discretion to hold its hearings
to resolve allegations in a Statement of Alleged Violation in
public session. It has been argued that the Committee is required
by House Rule XI 2{k)(5) to hold such hearings in executive session
even where the evidence supporting the Statement of Alleged Vio-
lation has previously. been taken in executive session; the Committee
has given the respondent an opportunity to refute it; and the
Committee has determined that the evidence is reliable. It is the
position of the Staff that the Rule in question leaves the Committee,
after censidering and passing on a request by the respondent that
testimony and evidence be taken in executive session, the dis-
cretion to hold the investigative hearings in public so long as
it has previously received the derogatory information in executive
session, given the respondent opportunity to refute it and deter-

mined that the derogatory charge has reliable support.

(101)
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Rule X1 2(k)(5) provides: *

“(5) If the committee determines that evi-
dence or testimony at an investigative hearing
may tend to defame, degrade, or incriminate any
person, it shall --

(A) receive such evidence or testimony
in executive session;

(B) afford such person an opportunity
voluntarily to appear as a witness;
and

{C) receive and dispose of requests from
such person to subpoena additional
witnesses.”

This provision (hereinafter referred to as Section 5)
*

was originally enacted in 1955 as part of House Resolution 151.
The rule, insofar as is relevant to the current issue, was explained
repeatedly and clearly during the floor debate.

"Mr. Murray. We had considerable discussion
when another bill was up today concerning the
meaning of the words "shall” and "may." 1
notice in line 16 on page 2, it says with
reference to testimony that may tend to defame,
degrade or incriminate a person that the
committee shall do so and so. Is that manda-
tory or is it permissive?

Mr. Brown. Where it Tinds that it may tend
to defame, degrade, or incriminate a person,
it shall do so and so; it shall receive such
evidence and testimony until is satisfies
itself whether it is true.

Mr. Murray. Is that mandatory?

Mr. Brown. Yes, that is mandatory, in my opinion
They shall afford such person who has been defamed
the right voluntarily to come before the cémmittee
and refute it, which is a fair thing and a procedure
which particularly all the committees of the House
now follow.

*/ That package of rules, was introduced on February 22, 1955 and
referred to the Rules Committee. It was reported back without comment
from the Committee March 8, 1955. (H.R. Rep. No. 159, 85th Cong.,

1st Sess. (1955).) The resolution came up for floor debate March

23 and was adopted with two insignificant amendments that same day.
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Mr. Hardy. It would mean, then, that if a
committee held an executive session and deter-
mined that they were going to receive testimony
which would indicate that an individual not the
witness had misappropriated Government property,
for instance, under this language it could not
hold that testimony in open session.

Mr. Brown. That is right. If I charge you
with being a thief, the conmittee goes into
executive session to explore as to whether
or not I have any justification for that
charge and you have the right to answer it.
Then, if they determine that there is some
ground for my charge against you,; they can
have all_the open sessions they want to have.

{emphasis added)

* * *

Mr. Willis. That provision under discussion
refers to a person not on the stand?

Mr. Brown. That is right.

Mr. Willis. It refers to defaming third parties,
not the man on the stand?

Mr. Harﬂy. I understand that, but suppose you
have a situation that clearly shows that there
has been abuse?

Mr. Brown. What does it say here? They con-
sider that in executive session, then they
come back into open session after they have
got the information -and, if they decide there
is some substance to your charge, or my charge
against you, they can go ahead and have all
the open hearings they want.

Mr. Hardy. They can have all the open hearings
they want then. )

* * *

Mr. Brown. It rests entirely with the committee.
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Mr. Hardy. The gentieman is absolutely correct.
It is only where the person is brought up for
the first time and when the committee determines
that the matter should be gone into; then you
have all the public hearings you want.

Mr. Brown. If they think the man has been
defamed. If I say you are a Communist and
the evidence shows you are not, then I have
not told the truth.. The committee determines
whether or not you have been defamed.

Mr. Hardy. This is exactly right. Then you
can have all the public hearings you want.
{emphasis added)

* * *

Mr. Forrester. "[W]ith regard to the particular
portion which was inquired about by the gentle-
man from Virginia, the answer given by the gentle-
man from Ohio is absolutely correct. All on
earth this provision does is that if a man's

name s brought up before a committee for the
first time, you go into executive session and

you somewhat simulate the action of a grand

jury. */ That is a fair provision. (emphasis
added)

Mr. Miller. Mr. Speaker, will the gentleman
yield?

Mr. Forrester. 1 yield.

Mr. Miller. 1 share the view of the gentleman
from Virginia that that may be the intention, _
but certainly the language here does not indi-
cate how it would be possible to bring out
evidence that you knew was going to degrade
somebody except in executive session. I do not
see any language here that permits that.

;[ The analogy in the debate to grand jury proceedings is particu-
arly apt> While grand jury proceedings are always held in secret;
once a charge is brought, the trial of the charge is public.



105

Mr. Forrester. No matter where it is brought
out, if it is in executive session, then, of
course, you can deal with it, but if it is in
public session, then you simply suspend and go
into executive session and determine whether
or not there is a reason to expose that man's
name publicly. That is.a right which the
Congress should be the first to concede to
any person. 101 Cong. Rec. 3569ff (1955)
{emphasis added)

It is clear from this debate that Rule XI 2(k)(5) was not designed

to prevent Comnittees of Congress from receiving and exposing
defamatory testimony in public session under all circumstances,
but to forbid receiving such testimony in public session until
it had first been received and its reliability considered in
executive session. If it were read to bar receipt of defama;ory
testimony or evidence even after a Committeelhas determined its
reliability, countless hearings -- such as current assassination
hearings or hearings held to expose government waste -- could
never be held publicly.

The language of Rule XI 2(k) is consistent with its
purpose. Rule XI 2(k)(5)(B) and (C) provide that the defamed
person must be given an opportunity to refute the defamatory
testimony or evidence -- a needless step unless thg Ru1; con-
templates that the evidence is to be made public later. More
significantly, ﬁﬁle XI_Z(k)(?) provides that testimony or evidence
received at an investigative hgaring in executive session may be
released "or used" "in public sessions” with the "consent” of the

Committee.
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Evidence and testimony of witnesses which support the
Statements of Alleged Violation filed by the Committee on Standards
of Official Conduct have been received by this Committee at pre-
vious investigative proceedings in executive session. The respon-
dents have been given every opportunity to refute the testimony
and evidence and have availed themselves of that opportunity.

The Committee has very carefully considered the evidence and
testimony and concluded that it is reliable enough to support

a public accusation against the respondents. fhe Committee may
now decide that the evidence supporting the charge is to be taken
in a public session. As was stated when the Rule was adopted:
"If [the Committee] determine that there is some ground for [the]

charge . . . they can have all the open sessions they want to have."
CONCLUSION

By reading Rule XI 2(k)(5) to prevent public hearings

on charges already found reliable based on evidence received in

*/ A different reading of Rule XI 2(k){5) would be contrary to
this Committee's prior construction of the Rule. Tongsun Park's
defamatory testimony against numerous persons was used in public
sessions by this Committee. It was done because the staff had
carefully taken such testimony first in executive session and
then afforded every person defamed an opportunity to testify and
otherwise refute the allegations.

Moreover, in 1966, see 112 Cong. Rec. 27447, the Speaker over-
ruled a point of order raised in objection to a contempt citation
of three witnesses who excused their refusal to testify in open

(footnote continued)
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executive session in compliance with its language, the Committee
would arrive at a result clearly not intended by the rule; a
result not required by its language; and a result inconsistent
with the Committee's own previous. application of the Rule. Such

“a reading would Fisk the appearance that the Committee \I-:a's simply
using the Rule to conceal from the pulla‘l ic the evidence upon which
it will base its ultimate findings of fact, thus seriously jeopar-
dizing pub’lic confidence in those findings. In the judicial system,
investigations are conducted umier the cloak of grand jury secrecy
and irresponsible and groundless allegations never see the light of
day. But when the allegations ripen into a formal charge brought
by a responsible body, their resolution must, under the Sixth
Amendment to the United States Constitution, be in the context

of a "public trial.” The mandate of 2 public trial is not only

for the benefit of the accused, but also for the benefit of the
public. See e.g., Lewis y. Peyton, 352 F.2d 791 (4th Cir. 1965).
Congressman Forrestal's.remarks in connection with the adoption

of Rule XI 2(k)}{5) quoted above contemplate a method of dealing

with defamatory evidence similar to that in_the grand jury system.

.(cont'd)

session on the ground that their testimony could only be taken in
-executive session under Rule XI 2(k)(5). The Committee had justified
its decision to take testimony from these witness, which )

was concededly damaging to them, in open session because it had
previously taken testimony from their accusers in executive session
and had offered the witnesses an opportunity to respond in executive
session.” The Speaker overruled the Point of Order, albeit without
expressly construing Rule XI 2(k)(5).
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Baseless charges should be received and weeded out in executive
session. Those which have been detenmfned reliable may be aired
and resolved in public session.

Respectfully submitted,

John W. Nields, Jr.
Chief Counsel
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APPENDIX L

THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

IN THE MATTER OF RESPONSE TO STATEMENT

CONGRESSMAN EDWARD R. ROYBAL OF ALLEGED VIOLATION

RESPONSE TO SUPPLEMENTAL BRIEF

OF THE STAFF ON THE ISSUE OF

WHETHER THE COMMITTEE MAY HOLD
ITS PUBLIC HEARINGS IN OPEN SESSION

The Staff's Supplemental Brief fails to take into account
two very critical elements upon which a decision on the Motion
for Executive Session should be premised:

(1} Respondent has not been given an opportunity

to respond to the charges against him. Until
this Committee conducts an investigative hearing
thereon pursuant to Rule 10 of the Rules of the
Committee on Standards of Official Conduct, that
opportunity will not have been accorded.

{2) The legislative history of Rule XI 2. (k}(5) of

the House of Representatives clearly points out
that the purpose of the Rule "is to l?y down

a general framework or guide for the use of

all legislative committees and may be supple-

mented by those committees from time to time

as the exigencies regquire, so long as they do

(111)
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not conflict with the general purposes of this."”
Cong. Rec. - House 3569 (March 23, 1955) (emphasis
added). The Staff has ignored the interplay of
Rule 10 of the Committee's Rules with Rule XI of

the Fouse.

I.

THE OPPORTUNITY TO REFUTE THE CHARGES

That it is the first opportunity for Congressman Roybal to
defend himself consistent with notions of due process and the
intention of these Rules is clear beyond peradventure. The
Statement of Alleged Vielation was served on him in July, 1978
pursuant to Rule 9(b) of the Committee's Rules. Rule 9(b) states:
"The Respondent shall have 21 days to respond [to the Statement
of Alleged Viclation]". His uncounselled appearance at prior
depositions taken in this case did not constitute an opportunity
to refute the charges against him for very simple reasons:

(1) There were no accusations formally lodged

against him in a Complaint pursuant to Rule
5;

(2) House Resolution 252 did not name any Member

of Congress as the subject of the Committee's

investigation; and
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{3) This Committee resoclved on February B8, 1977,

iEEﬁE alia, that it "shall proceed in accord-

ance with Committee Rule 9 of the Committee's

Rules of Procedure relating to the service of

a statement of alleged facts and wviclation upon

the Member, and the Member's opportunity to

answer and to submit appropriate motions."

Section 4, Committee Resolution Defining Scope

and Procedures for Korean Investigation.
Therefore, the Staff's suggestion that Mr. Roybal has had the
opportunity to refute charges against him is clearly incorrect,
‘having no support whatsoewver in the record of the Korean Influence

Investigation by this Committee.

II.

THE INTERPLAY BETWEEN
RULE XI 2. (k) (5) AND RULE 10

It is fair to say that if a Committee of the House of Repre-
sentatives were conducting an investigative hearing and that
Committee had no other rules of procedure by which to govern
its sessions, Rule XI 2. (k) (5) of the House would appear to
be the appropriate guide by which to determine whether executive

session is appropriate.
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Rule 10 of this Committee 15 a non-conflicting supplement
to Rule XI of the House. It is Rule 10 which controls inves-
tigative hearings which are conducted on the Committee's ;ni—
tiative. Rule 10(a) provides: "The procedures set forth in
Rule XI 2.(k) of the House of Representatives shall apply to
hearings under this Rule". The key to understanding Rule 10
is the fact that it sets for the procedure for the second of
two kinds of management of the Committee's investigations:

The first is the complaint procedure. In the event there
is a complaint by a third person against a Member of Congress,
that complaint is subject to the procedures set forth in Rules
5, 6, 7 and B of the Committee. Nowhere in those Rules is there
a reference to whether any hearings conducted by the Committee
pursuant to that complaint shall be held in executive session.
Respondent submits that Rule XI of the House by its terms would
seem to govern whether these investigative hearings are to be
held in executive session. It is important to note that under
the complaint procedure, a respondent has the opportunity to
answer the charge against him. See Rule 7, Rules of Procedure,
Committee on Standards of Official Conduct.

In this context, then, the focus of the Committee's atten-
tion is necessarily upon the Member and the complaint made against

him,
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The second procedure by which this Committee manages its
investigative work is set forth in Rule %, which governs inves-
tigations on the Committee's initiative. The essential dis-
tinguishing fact between hearing procedures pursuant to com-
plaints and investigative hearings pursuant to the Committee's
initiative is that in the latter case (the Committee's initiative),
there are no charges pending against the member and no complaint
has been filed. Obviously, the framers of these rules had to have
taken into account that important distinction, and it is for this
reason that the only rational interpretation of Rule 10 govern-
ing investigative hearing procedures is that executive session
can be held so long as a certain standard is met. That standard
is articulated in the language of House Rule XI 2. (k) (5) by spec-
ific reference to it in Rule 10, the first place Rule XI of the
Bouse appears in this Committee's Rules.

It is at the Rule 10 stage of the proceedings -- an investi-
gative hearing on the Committee's initiative -- that Congressman
Roybal now finds himself. Accordingly, therefore, the clear and
unmistakeable language of the Rule governing thg hearing on his
charges must be implemented.

The interplay between Rule XI of the House and Rule 10
of this Committee is not such as to put the two in conflict.

Rule XI of the House was viewed as the protective device against
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defamatory, denigrating or incriminating statements against
Members in investigative hearings. But it clearly is not the
sole device. This Committee, unlike other committees of the
Congress, must always deal with issues that bear on the conduct
of a Member of the House of Representatives. Therefore, the
sense of its proceedings, whether by complaint or by Committee
initiative, is that they are instinect with the character of
potentially defamatory, denigrating or incriminatory evidence.
As a result, the potential for a public yet unfounded accusa-
tion of a Member of Congress is necessarily the object of the
protective provisions of Rule 10. The very character, then, of
the proceedings to be held by this Committee underscores the
need for conducting proceedings in executive session, subject,
of course, to the invocation of other rules which, under appro-
priate circumstances, permit the release of this information.
With respect to these latter rules, none is applicable at this
stage of the proceedings. It is only after the Committee has
conducted its investigative procedures under Rule 10, retired
to its deliberations, and rendered its verdict with recommenda-
tions in a report to the House, that the release of any inform-
ation developed in the course of the Rule 10 hearing may be

considered.
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CONCLUSION

The Staff would have this Committee reduce its proceedings
to nothing more than an appeal from an earlier determination
that charges against Mr. Roybal have merit. This is not an
appellate proceeding where all issues of law and fact have been
previously decided and are now merely to be reviewed. This is
an "investigative hearing™. As such, it is a de novo proceed-
ing which this Committee on its own initiative has launched.
The clear and unmistakeable language of Rule 10 governs the
manner in which the hearing shall be hald:

Respectfully submitted,

SN A
“Richard A. Hibey

—_ "
~—

C— N [
e = I~

Stanton D. Anderson

SURREY, KARASIK AND MORSE
1156 Fifteenth Street, N.W.
Washington, D.C. 20005
Telephone: (202) 331-4000

Counsel for Respondent
Edward R. Roybal

pated: September 11, 1978.
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CERTIFICATE OF SERVICE

1 hereby certify that a true and correct copy of the fore-
going Response to Supplemental Brief of the Staff on the Issue
of Whether the Committee May Hold Its Public Hearings in Open
Session was hand-delivered, this 11th day of September, 1978,
to John W. Nields, Jr., Esquire, Chief Counsel, United States
House of Representatives, Committee on Standards of Official

Conduct, Washington, D.C. 20515. -~

-

AN €S

A et e e

Richard A. Hibey

L
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THE COMMITTEE ON STﬁi‘tDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

In the Matter of ;
EDWARD R. ROYBAL

STIPULATION

IT IS HEREBY STIPULATED AND AGREED by and between
John W. Nields, Jr., Chief Counsel, Special Staff, House
Committee on Standards of Official Conduct and Stanton D.
Anderson, Esq. and Richard Hibey, Esq., Counsel for respondent
Edward R. Roybal that the attached copies of reports filed
with the Clerk of the House of Representatives marked as
Exhibits 2-17 are true and accurate copies of all reports
of receipts of campaign contributions received by Mr. Roybal
or any committee acting on his behalf which were filed with
the Clerk of the House of Representatives with respect to
contributions received during the year 1974.

OHf W. NIELDS,
Chief Counsel
Standards of Official Conduct

Dated: September 11, 1978

Anderson, ESq."

Counsel for Eduard R. Ro@'l Respondent
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THE COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT

In the Matter of
EDWARD R. ROYBAL

STIPULATION

IT IS HEREBY STIPULATED AND AGREED by and between
John W. Nields, Jr., Chief Counsel, House Committee on Standards
of Official Conduct and Stanton D. Anderson, Esq. and Richard
Hibey, Esq., Counsel for Edward R. Roybal, that if called,
Stephen C. Newkirk would testify as follows:

1. That he is Assistant Vice President for Security
Pacific National Bank, Civic Center Branch, 110 South Spring
Street, Los Angeles, California and is familiar with records
relating to the account maintained at the bank by the Roybal
Campaign Committee;

I 2. That Exhibit 18 is a copy of a record maintained
by the bank in the ordinary course of its business which reflects
all deposits into and checks written on the Roybal Campaign
Committee Account for the year 21974;

3. That Exhibits 19-31 are copies of deposit tickets

maintained by the bank in the ordinary course of its business
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.

reflecting deposits into the Roybal Campaign Committee account
and indicating, with respect to each deposit, the number and

size of the checks deposited and the total amount of currency
deposited.

- NTELDS, JR.
Chief Counsel
Committ n Standards of Official Conduct

Dated: September 11, 1978

q
Coumadl for bawerd R. Ro@ Respondent
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES
‘ omee ot te aceCOMMITTEE HEARING
e D EXHIBITNO— 2

REPORT OF RECEIPTS AND 'EXPENDITURES

FOR A
CANDIDATE .
FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE U.S., HOUSE OF REPRESENTATIVES
Edward R. Roybal 25
. Nams of Candidate) (Diatrict and State of Candidate)
3452 Sabina St. Democratic
(Street) - § (Party Afiliation)
e :

- (City, Stats, ZIP code)
(] Check if New Address

{3 September 10 report 0O A dment to report

Fiftoenth day report preceding lecti i
0 (Primary, mmﬂ.mumy on (Date)

“Fifth report
o d” %MMM mumm} on {Dats)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR mammmss
XJ 1hereby certify that I have had no receipts and have made no expenditures during this reporting period
from January 30, 1973 g, March 4, 1974

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION OF THE CANDIDATE

, Stateof
County of

1, Edyard R, Roybal being duly sworn, depose (affirm) and say
- {Full Name of Candidate]

Mmmdmmwimumm tme,ndm-mt.

8S.

(Signatare of Candidate)
Sancﬂboﬂl_n@’mh(_aﬂlﬂnld)hdonmthh_mof - AD.19

P

. . (Notary Public)
(e C T My tasi i . 19

RETURN oonu.rm REPORT AND A‘l"l‘mlllm TO:

P

Bavined Jupuney 1976 ER. ELECTION FORM 2
1-axEn-y

33.866 0 - 78 -9

R S
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

omee o the L@ YNV ITTEE HEARING
.“"‘""“'“'ag HIBITNO. &

REPCRT OF RECEIPTS AND EXPEND]TURB,

FOR A
. CANDIDATE
FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE US. HOUSE OF REPRESENTATIVES
Edward R bal 25th California
(Full Name of Candidate) (District and State of Candidate)
3452 Sabina St. Democratic .

{Street) {Party Affiliation)
Los Angeles, Calif. 90023 . .-
{City, State, ZIP code)
{3 Check if New Addreas .

TYPE OF REPORT

{Check Appropriate Box and Complets, if Applicabls)
O March 10 report {0 Termination report
[} June 10 report . O Suspension report
{1 September 10 report OaA dment to report
O January 31 report :
M Fifteenth day report preced " .
hnh:g mmmﬂ.mwnﬂmﬂm) on {Dats)
Fifth day report preceding Jecti
= day P (Primary, gensral, special, mﬂ,mwumuﬂnn) on (Date)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR EXPENDITURES
[J 1 hereby certify that I have had no receipts and have made no expenditures during this reporting period
from March 5, 1974 yyry May 16, 1974

VERIFICATION BY OATH OR ATFIRMATION OF THE CANDIDATE
State of LA E Iring
TeCRICT 01 COLUMETR

County of

Edward g. Roybal
o e ety —, being duly sworn, depose (affirm) and say

that this Bepm't of Receipts and Expenditures is eampktg, true, and correct..

{Signaturs of o)/
Subseribed and sworn to (affirmed) before me this _L day of 77"7'3«"7 N AD, 192_9;‘: :
//-/,,,ﬂ 2.
(Notary Public) )
[sEAL] i My commission expi = R {. T
LT “-':-J‘.‘;,n c. Rﬂ!\‘!m
RETURN COMPLETED REPORT AND ATTACHMENTS F0L [ Expg - or coi
The Clerk, U.S, Houss of Representatives 3 . 1s llmb-&
Office of Records and Registration .

Washington, D.C. 20515

Rt 1 Vamars 1814 H.R. ELECTION FORM 2



"

127

- . SUMBLARY A
Name of Candidate -
REPORT COVERING PERIOD FROM THRU
SECTION A—RECEIPTS: ] el v
Part 1. hd.vvﬂulmhlm
(use achadule A®) 3.
‘...«. Pl i
Total individual s 4
Fart 2. Soluudulm
d (use schedale B and as
hedule AR) - e
Part 3. Loans received: R
.m(—mv\ ¥
b T i 3
Total loans received ¥ 1
Part 4. Othum Tebaten, [nterest, ete.):
d {use schedals A*) 3
b."' P 3.
‘Total other receipts §. s
Part & Transfers in:
Ttemize all (use scheduls A*) % s
TOTAL RECEIPTS $== ¥
SECTION B—EXPENDITURES:
Part 6. C ications media di
Jteroize all (use schedule C*) [ 3
Part T. tures f salazi
T imarae capenaeny e malazies,
. Ttemized {use d ‘D‘\ ¥
b, Uni Y - 3.
i Total expenditures for peraonal services,
anies, and Y ry . .
Part 8. T.-unlmdt:
3 ( hedule D*). s
h d 3
Total loans made § 5
Part 9. Non-media and other expenditures:
a Itemized (use achedule C*) 3
b U M . N
Total other expenditures § 5
Part 10. Translers out:
Ttemize all {use schedils D*). 3 3
TOTAL EXPENDITURES # ¥
SECTION C—CASH BALANCES:
Cash an hand at beginning of reporting period .
Add total receipts {section A abovs) 3
b brand M
Subtract total expendi (section B abows). M
Cash on hand at close of reporting period. E

RJ:-M- o br werd when itemitalion ls requical (Ber aneh Schedote for
M o Mh wam
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NG D S 0 a i iDL DT UE S SN e, fives
Office of the c&'@‘OM MnTEE"'HEARING
e P EXHIBITNO.—4

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES

FOR A
CANDIDATE
_FUR NOMINATION OR ELECTION TO THE U.S. HOUSE OF REPRESENTATIVES
EBdward R. Roybal 25th _ Californis
(Full Name of Candidate) - (District and State of Candidate)
3452 Sabina St. Democratic

(Btrest) (Party Afliation)
Los Angeles, Calif. 90023 -

(City, Stata, ZIF cods)
[J Check if New Address .

“TYPE OF REPORT
{Check Appropriats Box and Complate, if Applicable)

(3 March 10 report (0 Termination report
1 June 10 report [ Suspension report
[0 September 10 report - OoaA dment to report
[J January 31 report

Fifteenth day report preceding lecti )
o . day (Primary, general, special, runoff, cancus, or convention) o (Date)

Fifth i electionon __June 4th
ﬂ day report %,Ms;zm.mﬂ,mmulm) on {Date)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR Emm
X1 I hereby certify that I have had no receipts and have made no expenditures during this reporting period
from M2y 13 thra May 23

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION OF THE CANDIDATE
State of ..

. 7 5.
County of 1&/
1, Edward B, Roybal being duly sworn, depose (affirm) and say
(Full Name of Candidate) .
that this Report of Receipts and Expenditures is true, and correct.
. . 2.
s {Signataxe of
. ’ -, ”l
Subseribed and sworn to {affirmed) before me this day of '!ff&" : A.D.Iﬁ
' 2
OFFICIAL SEAL ety O (474
y PEGGY W. LINDBERG Vo L/ (Notary Public) (/'
¥ NOTakY PUBLIC- CALIFORNIA . 7y .
' / commi :
(smiz] SRR | i (Y ol 27 sl
B e e .
1370 E. CilvehRBTURN BOMPIETED REPORT AKD ATTACHMENTS TO:
: ‘The Clerk, U.5, Houss of Representatives
Office of Records and
1036 Longworth Flouse Office Building
Washington, D.C. 205153
Revinet Tavmacy 1074 LR, RLEATION PO2M 2

[
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESZNTATIVES

oo SBOVMITTEE HEARING,
TPEXHIBIT NO. 5~
REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES A
FOR A

CANDIDATE

FOR NOMINATION OR ELEC-'HO‘N TO THE US. HOUSE OF REFRESENT&ms

Edward R, Roybal - 25k

{Full Nama of Candidate) .. {District and Stats of Candidate)

. (Street) : - (Party Affiliation)

.. "TYPE OF REPORT
{Chack Appropriste Bax and Complete, if Applicahls)

(O March 10 report . 0 Termination report
X1 Jume 10 report [ Suspensior report
{1 September 10 report ‘[0 Amendment to réport
g:mud;:pm .

{Primary, general, special, runcff, caucus, or convention) on . (Dats)
mewm election on

(Primary, gensral, special, runoff, caucus, or convention) (Date)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR EXPENDITURES
i Ihunbwwﬂb'mtlhwhadmmﬁphaqdhwmndemmmﬁmmhﬁngwigmlﬁwm
from___ May 23 thro M=y 31, 1974

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION OF THE CANDIDATE
‘Stateof _____California
Countyof _Los Angeles
—Edwaxd R. Roybal :
I, R Toyhal being duly sworn, depose (affirma) and say
mmwdwmwhmmmm

st A Lol

{ﬂnlhln of
Mmmmtwmm'mf‘fma (s mn\?/
_ )
' v/ 5"’ {Notary Public)

i NOTARY PUBLIC- CALIFOANIA My commission mmz&——- 19727

LOS ANGELES
HyCommisaion
B i \COMPLETED REPORT AND ATTACHMENTS TO:
A0 E Calnoxs, Aladeca, Cit 91001 The Clerk, US. House of ives
Office of Records and
1036 Longworth House Ofice Building

Washington, D.C. 20515

el Sarancy 1478 IR ZLECTION FORM 2



130

A T kR R

?LLZE?:OMMITTEE?EAEN@ .

REPORT OF RECEIPTS AND M
FOR A
CANDIDATE
FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE U.S. HOUSE OF REFRESENTATIVES
Edward R. Roybal 25th California

(Full Name of Candidate) (District and Stats of Candidate)
7110 Federal Bldg. Democratic
500 No Los (Sweet) Angeles St. (Party Afiliation)
= _ Los Angeles, Calif. 90012
(City, State, ZIP code)

[l Check if New Address

TYPE OF REPORT
(Check Appropriate Box and Complete, if Applicable)
{3 March 10 report 0 Termination report

O June 10 report [ Suspension report

) September 10 report oA dment to report
[ January 31 report

[ Fifteenth day report p di

lection on
(Primary, general, special, unoff, caucus, or convention) (Data)
[ Fifth day report precedi election on
X ('ghny. general, special, runoff, caucus, or convention} {Date)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR EXPENDITURES
[ 1 hereby certify that I have had no receipts and have made no expenditures during this reporting period
from Fay 31, 1974 thra __Aug. 31, 1974

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION OF THE CANDIDATE

B3,
I being di depose (affirm
’ (Full Name of Candidate) og doly sworn, ( ) and say
that this Report of Receipts and Expenditures is com and correct.
4-«’4— .(/ ’/ %
{Signature of Candidatel,
&:bscribedmdsmmto(aﬁmed}barmmumff_wor 2 AD.182¢.
W :‘ SEAL >
WOTARY PUBLIC - CALIFORNA
Commenlesion Edglres iy &, 1878 My ission expires 19

RETURN COMPLETED REPORT AND A‘l“l‘AGﬂMBNTS TO:
Rep:

Registration
1036 Longworth House Ofice Building
‘Whashingtom, D.C. 20515
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UNITED STATES HOUSE OF R PRESENTATIVES

omes of e s COMMITTEE HEARING N

Waskington, 0. EXHIBITNO.—Z

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES

FOR A
CANDIDATE

FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE US. HOUSE OF REPRESENTATIVES

Baward R. Roybal - . 25th California o
(Full Name of Candidate) (District and State of Candidate)
71 10 l"eaeral Bldg. . Democratic
300 No., Los  (8owt) Angeles St. (Party Afliation)
Los Angeles, mn’. 900t2 g -

1:| Chock if New Address ) -

{0 March 10 report Termination report
O June 10 report [ Suspension report
{1 September 10 report oA d tto report
mndwmm ggngral __November 5
: e —_—
M,MMM,mum) on {Date)
Fifth report i election
o ind %.M.MLMMHMI on— (Dats)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR EXPENDITURES
B 1 hereby certify that I have had no receipts and have made no expenditures during this reporting peried.
from _Aug. 31 thra Oct, 14, 1974

YERIFICA‘I'IGN BY OATH OR AFFIRMATION OF THE CANDIDATE —

State of —m—gg-gwm——
« DISTRICT OF COLUSRIA %

" Bdward R, Roybal - o
I, m?&.t beingdu!yswom,depuo(aﬁm}l,n_{lw
Mmmamwmwmh te, true, and t

oo (Siguatars of )
&mwm.mw(mmmw&aqd%z__.u.ﬁ%
Eo PP lbr
. (Notary Pablic)
{sear) . My commission espiteges A. Mailen

o Matomy Tublic, DIT ;-p". 30, 197¢

19

RETURN COMPLETED REFORT ARS AFFACHMENTS To0:
Bepresentatives

v A, WAL
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES
omee of tne G MMITTEE HEARING
Wi XAHIBITNO &

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES

' FOR A
. CANDIDATE
FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE US. I-IOUSE OF REPRESENTA‘I‘IVE‘S
_ Edward R. Royha]. v N 25 California
ame of Candidate) A mmmam.«mﬁm
7110 Federa.l Bldg. Democratic -
0. LOS8 (Stest) Angeles SEt, - .. (Party Afiliation)

I-os Angeles, Calif. 90012 " : . . *
(City, Stats, ZIP cods) T
E| Clnck:fNewAddm -

- ok -TYPE OF REPORT
a mma«..aw«mw-nm
{0 March 10 report © [ Termination report

O June 10 report e O Suspension report . .
{J September 10 report ’ OaA dment to report
[ January 31 report ’ L
[0 Fifteenth day report preceding election on -
{Primary, general, special, runofl, caucus, or convention) _{Date)

[ Fifth day report preceding .__General eIeohonon_HnI._S.._lﬂL_.
. . general, special, rumoff, caucus, or convention)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR EXPENDITURES
[ I hereby certify that T have had no receipts and have made no expenditures during this reporting period

from _Oct. 14 thra___ Ok, 24, 1974

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION OF THE CANDIDATE
Stateof __California ' '
° &5,
County of Los Angeles
1, Bdward R. Roybal

{Full Name of Candidate)
thal: tlus Report of Receipts and Expenditures is compl

., being duly sworn, depose (affirm) and say

~' Ntary Pobtey

PUALIC - CAUFORNIA | My commission expires _Kh&.m.b-.__‘l,_. 1975
a.ssmug;! .
! 8, 1878

""" mﬂ&' COMPLETED REPORT AND ATTACHMENTS TO:
* '+ The Clerk, U.S. House of Representatives
Office of Records and Registration
1036 Longwarth House Offcs Building
Washington, D.C. 20515

Tevined Jummnzy 1574 A ELECTION RO 2

[LETNTNY
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UNITED STATES HOUSE OF RER Iﬁmﬂ'ﬁ‘fﬁﬁmNG
waswatm i A HIBIT O 7

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
CANDIDATE
FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE US. HOUSE OF REPRESENTATIVES

Edward B. Rayhsal __ ____ _ @5th California
N : ‘aod State of Ca
7110 Fedorai iaee > (Diseictand Stateof Candidutn) e
300 No. Lot} Angalea St. (Party Afiliation) e
if gﬂ‘_“! T
ZIP cods)

[0 Check if New Address

TYPE OF REPORT
mmm%&-ﬂmaraﬁuﬂh}
Termination report

{0 March 10 report

O June 10 report O Suspension report

[ September 10 report A iment to report
ju] Jamm{:l report - o

o nth day i (Prh-;r Feneral, speclal, runcfl, caueus, o7 convention) (Date)

o day " {ﬁhnry genoral, special, runoff, caucus, or convention) on (Data)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR EXPENDITURES
ﬁ T hereby certify that I have had no receipts and have made no expenditures during this reporting period
from_QOct. 24 ~ thu_ Dec. 31, 1974 =

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION OF THE CANDIDATE
State of Galifornia

83,
County of _Lios Angeles

I Bdward R. Roybal being duly sworn, depose {affirm) and m )
(Fall Name of Candidate)

me«nmpummnmmmpm tme.andcorred
ﬂﬂA ceesocle S7. 5&./«32

(Signatare of
& I 5
memcsmb(ammed)bmﬂmetm,& P L AD.1825

LS
e e e e e et S T
OFFICIAL SEAL g, / <t
NELUE H. QROSCO {Hotary

!‘ LOS ANGELES COUNTY My commission uﬁm% 19257
Comenlaslern Expires Moy 8, 1973

L
RETURN COMPLETED REPORT AND ATTACHMENTS TO:
‘The

Washington, D.C. 20515

Revived Janunry 1704 H.E. ELECTION FORM 2
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UNITED STATES HQUSE OchESENTATWES
Office of the Cle EE

wastiezton, DA MBI T NO_ G"\

REPORT OF RECEIPTS AND EXPEN. DITURES
FOR A
COMMITTEE

SUPPORTING ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE
UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE e
(Full Name of Committce) i 033-243

1553 Gordon Street °
(Street)
Hollywood, Califormia 90028

(City, Stzte, ZIP code) .-
TYPE OF REPORT
(Cheek Appropriate Box and Complete, if Applicable) ’

X] March 10 report.
O June 10 report. -
[ September 10 repori. -
[] January 31 report,

Fifteenth day rt electionon
0 e reper m;omsnmamml,mcw.mal €ausu, ot convention) {Dzte)

Fifth report precedin elaction on ...
a day veport pr (!’nfnanf. general, spechal, runoff, caucus, or convention) (Date)

[ Termination report.

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION

State of California
a5, ° .
County of Los Angeles )
I _ Roger C. Johnson being duly sworn, depose (afirm) and 38y

(Full Name of Treasurer of Committes)
that this Report of Reccipts and Expenditures is com , true, and correct.

u:ﬂn C .t\-»&wd

Subszribed and sworn to (afirmed) before me this 2 day of 27 v_~ 2. »C- AD.192%
Cl'f J\:‘;-Cz -' ?
A ELEaNCRB. fiDDALL § % Bienn 15 O el
. {Netary Public)
exnires H~r > IQD

[sEALY

J R"TI.'R'\ CD'-'.'I’!J"TED “REroRT AND ATTACHMESNTS TO:
Uhe Clerk, U5, Housz af Represeniatives

Olice of Records and itegistration

1026 Longwerth YMuuse Office Bullding

Wathingtan, D.C. 24515

E.R. ELECTION: FORM 2
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Name of Committee ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE

SUMMARY REPORT COVERING PERIOD 5RoM Jan. 1. 1973 qypy March 4, 1974

. ) Cotumn ol
SECTION .;-RECEIPTS: . : bl fodute
Part 1. Individual contelbutions: © T t°
> Namized (ose schedule A)..
o Unitotzed

PRSI

Total individusl contributions
Part 2 Sales ad collections: i
- n-n..(u..a-u.nn

Pml. Luulm: .
o Ttemized {se achedule A*)..

".-“ ond . .

. 4, X P Totalio

...... P

Part 8. Other

expenditures: ~ . ]
=1 ‘“ M‘ c“ : - . ‘-_?.J.ﬁ 2‘ -4 2“ -
» Unitem R 5E
. Total other expendi ::L_B_B' 78" , 7.888.78.

Putm.hmmm."

I‘h-&n-ll(u-‘“ :m ¢ None ’__l_!on_e_
R - " LIS "
o - . 7,888.78 _  7,888.78
SECTION C—CASH BALANCES: - TF e Previoiss -
Cash on hand at beginning of reporti sod.._ Campaipgn . 2,185.73
Add total receipts (section A above). :23 298.¢9
Subtotal - $.25.484.7
Subtract total expenditures (section B sbove) s.7.888.7
Cash on hand at closs of rep P $17.59
SECTION D—DEEBTS AND OBLIGATIONS:
Part 11 Debts and obligations owed to th ittee (ase schedulo E*) s.lone
. Rart 12. Debts and obligations owed by th itten (use schedule £*) . None
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SCHEDULE A
ITEMIZED RECEMMBUTIONS, TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS
ROYBAL CAMPAIGN COMMITIEE - Part No, __One
{Full Name of Candidate or Committee) ﬂllffmihnﬂzing?lrtl.&&,t,wi}

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)

Date Full Nare, Mailing Address, and ZIP Code .
m.‘m . i d pri I place of busi if any) [ tﬂf“““"‘
1-13-73" Sunset Action Committee : =

Ons Market Strest Rpr— .
San Franciseo, CA 94105  [AsrmiaYewtrdits

[ Yoot

I IW\‘Mu
3 .

I:wh‘l’m

| L
[ e Yoo
[rmense Yoo
MALTH]SPERIOD_ZSQI,.;:.'_._

(Last page of this Part only)
Page _1._
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SCHEDULE A
ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS

(Full Name of Candidate or Committee)

Part No. __Two
(Use for itemizing Part 1,2, 8, 4, or 5)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)

Date (month,

Addresa, and ZIP Code

dair.!llrl nd place of businesa, if any) I Eﬂ": l;;..,.m
: Irene Mandez Concart Producar
12-3=73 - | 147 N La Peer Dr - - \
mmm.mmu_ :murm
2-12-74 Aruuni.a Dol. Hueado
.. | 3425 East lst Strest
Los Angnlu‘. CA 90063 r:m‘mm-dm ]
1-8-74 Leo A. Bes Customer Relations 500.00
P O Box 551. %gt. 96-02, Bl Director
Burbank, CA Aum'rur-h-«im
~~15-74 Carpentexs Leglslative l:mp:wunent Committea 500.00
101 Conatiltut hw.. H.W.
Washington, D.C. 20 I;\wum‘mm-&u
2-1-74 Lucy's Cafe El Adcbe 500.00
5536 Melrose Avenue
Los Angeles, CA 90033 |'$Anm‘rm~w-¢m
2-17-74 Martin Castillo Attorney 500.00.-
- 205 S Broadway, Suite 802
’ Los Angeles, CA 920012 _ l:mtumm. w
1-9-74 | Rudolph A. Cexvantes Businessman 500.00 -
2431 S Main Strest
Los Angelas, CA 90007 I:umvm
1-8-74 Raul Chavez Bailsman 550.00
3853 Olmated
Los Angeles, CA 90008 | ‘Au:mu\'umd.b

Aggregate Year-to-date
3

1

'AL THIS PERIOD _______

TOT.
(Last page of this Partonly)

Page —_
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SCHEDULE A

ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, TICKB;!' PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS

{Full Name of Candidate or Committee)

TIEE

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

PartNo, _Two
(Use for itemizing Part 1,2, 8, 4, or 5)

[}

Fuall Ni Address, and ZIP Code .
(qvmvmdmdﬂmdmitw) ] E}M-

k&seofsky Invut-nemt.

wam

n.n. & ﬂurhl D-lgndo

l!cuad.h & Sahsm .

N 939 S Hillview Ave s I :mvm
_Loa Angsles, CA 900 :
2-12-74 H{;noa Fharmacy 200.00
25419 Whictler Blvd .
Los Angeles, CA 90023 I:mrm .
~2-4-74. " | Law Offica of Gilbert & Nissen 250.00
’ " | Robert W Gilbert Attorney
400 S Beverly Dr, Suite 305 I:xmnu’rm
1y Hills, CA 00212
2-27-74 Roger C Johnson Businessman 150.00
1553 Gordon Strest
Hollywood, CA 90028 r:um Yearto-dats
2-21-74 | Alexander L. Kreger "(Spec. Acct. No. 3) 500.00.
-1 2180 W Ol.ywle Blvd .
Los Angades, CA 90006 I:mmuvmm . . -
e R At i mr v R
1-24-74 a* anli.d.cal * 500.00 .7
905 16th St,N.W., 5th ‘e '
Wa » D.C. 20006 | ;\m& Yeartodate
2-17-74 Chun Y Lee Insurance Salesman 1200.00
424 S wmm Ava e
Los Angeles, CA 90020 l:um-l’mu
2-14~74 Los Angales County COPE, Voluntary Political 150.00
Contributions Committee
2130 W 9th Street | Fasreeats Yeartodata
$
TOTAL THIS PERIOD
{Last page of this Part only)
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SCHEDULE A

ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS

CAMP.
(Full Name of Candidate or Committee)

TTEE Part No.

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

Tao: |
{Use for itemizing Part 1,2, 8, 4, or 5}

ng.m’ tu!-:snnd phndmn,nw) i Em
Los Angeles Policas Pronctiw I.ngun

2-17-76

Terrance
. 305%&908 Iwrm-
Fat 1

W. Bamnon,

3

2-5-76 | Mariscal & Co (Gemeral Acct.)
o 2600 Wilshire Blwvd, #501 . _Consultants
Los Angales, CA 90057 :mh\’m
2-2-74 M/M Victor L. Mindlin Attornsy & Housewife 550.00
: 1649 Capri Drive }
Pacific Palisades, CA 90272 I:mﬁfmu
2-12-74 | Mohi, Morales & Glasman, Law Offices |  soo.00
Frank Morales Attol L)
1607 Palo Alto Street | :ww\’m»
Los Angeles, CA 90026 -
2-14-74 L. Nizinski Attorney 500.00
3028 N Main Street
Los Angsles, CA 90031 |:m-nhrme.
1-15-74 | L. Durham Orzen " plstributor -500.00
1225 N Granada !ﬂt, # . .o
Alhaobra, CA 91801 . - |:wh¥-m-¢m N R
2-17-74 Goldln Bear Investment ) '150.00 -
) ; SK::.:: Real Estate Broker ok
1250 Wils Blvd, #604 :mmh\rmn- -
_Lu_mln.-ml -
1-30-74 | CGary & raw Stain Businessman & 250.00 '
1350 S Eastexrn Ave
Commexrce, CA 90022 :mmtm o
2-12-74 | Ermest & Virginia Tanayo 200.00
2901 Lakeridge Drive -
Los Angeles, CA 90023 'wvnmm.

TOTAL THIS PERIOD

(Last page of this Part only)
Page 3
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e T

SCHEDULE A Tdan
ITEMIZED RECE[P'I‘S——G)N'I‘RIBUTIONS. TICICET PURCHASE& LOANS, AND TRANSPERS

_ROYBAL CAMPALGN COMMITIEE - o. o
T (Full Name of Candidate or Committee) (Uuhltemiﬁnr?utl.zs,{,orl} a

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part} P

rmonth, Full Name, Mailing Address, and ZIP Codo ipt -
Paiy7eas)” | (cccupation and principal pivce of business, i a57). | m Pored e

1-25-74 .| United kmpm'tation Union, 'kmpuutlcn .
o -+ .z | Political Education Leagus .. A e el
400 Firar.St,N.W.; Bm 704 ‘ T Tl
Was m n.c. $ - :

Prank D. V. R ‘Mortician

5353!errnwl ' S
Los Angeles, CA 90022 et Y -
3
2-17-74 | Daniel C. Waters' Director, Business. 200.00"
777 | 1842-1/2 No Normandie Ave .  Association _
Los Angeles, CA 90027 I :umh'!nm-dm
2-16-74 111p FPriedman Businessman ] 250.00
1307 N Main Street
Los Angeles, CA 90012 ;\m‘fﬂﬂo&h
2-16-74 | David Kwen Attorney 250.00
900 Wilshire Blvd, #1540
Los Angeles,. CA 90017 | :unm- Year-todate
' - Iwrmu ~

WYmu
[ _

l:umrmu

| :mtmm

TOTAL THIS PERIOD _10,800.00"
4 (Last page of this Part only)
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SCHEDULE B
ITEMIZED RECEIPTS—SALES AND COLLECTIONS

ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE Use for Part No. 2 only
(Full Name of Candidate or Committee)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

Total Sum of Proceeds during the reporting period from:
1. Sale of tickets (List by event below)® ¢ 19,950.00 X
2. Mass collections (List by event below) 00 -
3. Sale of Items . - 105.48 v
Total (Carry forward to Part 2 of Swmmary) $_20,447.48 ~~ "

List of Sales and Collections by Event

Dats of Event Type of Event Amount From Saleof | Amount From Mass
{(menth, day, year) Tickets This Perlod® |Collections This Period
Feb. 17, 1974 Dinner-Dance ' 19,950.00
Feb. 17, 1974 Dinner-Dance 392.00
Feb. 17, 197k Liquor Sales - Dinmer Dance 105.48

TOTALS THIS PERIOD
(Last page of this Schedule only) 19,950.00 497.468
“After completion of the above list by mt.. use & separnte Schedula A to list the date, full name and mmlu\c.:dd‘ a8 (Uliﬂ!l);
ol 424 Al fandming ons duris o, eprtn. peid oo st . e SF F0 o, A S et
calenda: aggregato) 3 "

Paml
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SCHEDULE D
ITEMIZED EXPENDITURES—PERSONAL SERVICES, LOANS, AND TRANSFERS
ROYBAL CAMPAIGH om'mms ’ Part No. 008 _
{Full Name of Candidats or Committee) (Use for itemizing Part 7, 8, or 10)

REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

{month, Full N Address, and ZIP Cods
day, year) Mﬂ#ﬂmﬂmdmnw}

TOTAL THIS PERIOD _
{Last page of this Part only)
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SCHEDULE E
DEBTS AND OBLIGATIONS
ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE Part No._One
(Full Name of Colamittee) (Use for itemizing Part 11 or 12)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)

Date Incarred Full Name, Mailing Address, snd ZIP Cods Amount of
(month, day, (cccupation and principhl place and business, if say) Original Debt,
I ment, ar

TOTALS THIS PERIOD -
(Last page of this Part only)| Home None None

Page 1 o Sopeopeiin puk of simeary.
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; UNITED, sm'ras HOUSE Qi '
STATES HOUSS QRaEITTTER IRV

' REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
COMMITTEE

'+, SUPPORTING ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ‘ELECTION TO THE
oL UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

(Pull Name of Committes) - o

033-243

1553 Gordon Streel: B AP

Los é_ngeles. Cali.fornia 90028 T
. (City, Btate, ZIP code) © e
TYPE OF REPORT C .
(Chack Appropriate Bex and Completa, if Applicable) |, : -
[0 March 10 report.-
[ June 10 report.
0 :S'eptembu;'llﬁ Teport.
Smm day report precedi Primary Jection on . June 4, 1974
(ann'r ml,mnl,mnrl.mummthn} ] {Date}
Fifth day report preceding lection on
Q oy MW.MMmemmm) : (Date)

l_j‘l‘ermin;timmﬂ.

v

: VERIFICATION BY QATE OR mmn
. State ot ___California

-

Cam:'u ot Los Angeles o
L e ROGER C. JOHNSON being duly sworn, depose (affum) and say

" that this Report of Receipts and Expenditures is

(Full Nams of Tressurer of Committes)

true, and correct.

y ‘Treasurer of Committes)

AD. 1974

- : Le gy ZZIE;‘. —
m f foct f(wf}ax_!_ - 1Q2é

REPORT AND mrncaxnma’ms
of Rwumldh

ELIZ.uEIE‘I‘H A. BENTLE\’
NOTARY PURLIC-CALIFORNIA

sy St WATTVORS PO B
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Name of Committ ROYBAL CAMPATIGN COMMITTEE

- SUMMARY REPORT COVERING PERIOD FROM Mazeh 5, 1974 yypy May 13, 1974

P
vy (-4
SECTION A—RECEIPTS: .
P Individual contributions
T remized (e ehadle &%), 545000
b, Unitemized s 682.00 -

. - . Total individual contributions $dedis.00 3 3.983.50
Part 2. Sales and collections: . : . o
Itemize (use schadule B*). s None . 20,447,548

L%

Fart 8 Loans received:

" Ttemized (use schedule A®) 1
" b. Unitemized | —

. . Total Joana recsived —None ¢ Nome
Part & Other receipts (refunds, rebates, interest, ote.}: - .
- & Itemized (use schedule A®). 3
. " b. Unitemized o S ,

Total other receipts $—NoDE - 5 Nope .

Part 6. Translers in:

Ttemize all (uss scheduls A*) sNone :_.Hnnﬁ_.
TOTAL RECEIPTS $=lel32.00 ¢ 24 430 98
SECTION B—EXPENDITURES:
Part 6. C i s media dity

Itemize all (use schedule C*).——._ s—None s None

Part 7. Expendil forp 1 services, salaries, and reimbursed expenses:

» Ttemized (use scheduls D*) -
b. Unitemized 3.
Total d for d 8,
Jacies, aod : s None WNome
FPart 8. Loans made: L
a Itemized (use schedule D*) . . $.
b. Unitemized

Part 8. Other expenditures:
o et .t:m hedule G . 2,426 06

b, Unitemized . 3

360
. e Total sther expandi o 2.784.91 ,10,673.69
Part 10 Transfers out:
Itemize all (ues schedule D*), None EEEE
TOTAL EXPENDITURES $—2.784.91  10,673.69

BECTION C-—CASH DALANCES:

Gash o hand at beginning of reporting period £ 17.595.93
Add total receipta {section A above), 5. ¥ 3:%: EE .
Bubtotal 3. adld93
Subtract total expenditurea {section B above) 5-2,784.91

Cash on hand t close of reporting wiod._nm_....tﬁﬂxiﬁ.ﬁmﬁ)_

"SECTION D—DERTS AND OBLIGATIONS:
Part 11. Debts and obligations owed to the committes (use achedule E*}oee.oon., §—DNODIE
Part 12, Debts and obligati ed by th ittes (use schedule E*) s None

*Hehmlulen kre b0 be vard only when lamisation b required, (See ench Schedule f ) When i for & wiven
. v iy’ J7ed s & Firn, i o e Unitermiond Hne Sl the aironriste Parh o the Bunmary Reparts
Tnmﬂ'wfmhmnwiu-ﬂhmrhhnmumn—u&
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SCHEDULE A .
_ : -
ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, SALES AND COLLECTIONS, LOANS, AND TRANSFERS
’ t gt
. Part No. R H
(Full Name of Candidate or Committee) (Use for itemizing Part 1, 2, 3, 4, or 5)
I : -
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS [T
{Use separate page(s) for each numbered Part) ’ e e
omm(.n-'-:wmn‘:.« Business, if Amount of Receipt
D::;.{;:;b- l-'\.ll_]:lal?..,m_ng mmmmp Mo‘ W‘ _,:_“’ . alao check box) - This Peried
Vop sraia iy kT R . .‘
NPT B R T ey ) b
This period _.luivs-
" Teeen meeet N P TR TS T I BT EIPIPE ) e ft et
v s e e Datal * waif 40 S calne
a T BT P | e
cu o7 e i | Thisperiod : bpe
als Yenr-toDate
a Ic
Aggregate Yeardo-Datel
] |¢
1 ' : s
I.h Year-to-Date;
D ‘unm o]
H
te Yeur-to-Tate e
a ]s ' Gt
This period B
L IR "
Agerequis ¥ rar-to-Date) Tak
0 |s . .
. - This period = =rs
LI :
ke Yenrdo-Datel « 00 o'
[m] 'Is '
e
Agrregats Yenrdo-Dats| .
0 s ' I B
[ Aggregals ¥ toeDate
] i
Year . i
D :ﬂﬂlm “to=Dals . .

TOTAL THIS PERIOD
(Last page of this Part only)

Rovised January 1974
L Page __
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SCHEDULE B
ITEMIZED RECEIPTS—SALES AND COLLECTIONS

Use for Part No. 2only
{Full Name of Candidate or Committee)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

Total Sum of Proceeds during the reporting period from:

1. Sale of tickets (List by event below)*. s
2. Mass collections (List by event below) H i,
8. Sale of Items. . s

Total (Carry formard to Part 2 of Summary) §—— "

. List of Sales and Collections by Event s
. Dats of Event Type of Event Amount From Saleof | Amount From Masw
{month, duy, year) . Tickets This Perlod* |Collsetions This Period

TOTALS THIS PERIOD

(Last page of this Schedule only)
of the above
on nndlm'“r::::nu of M;nmlllml?-ﬂ”mn. som who swmhul.::l. cl;;‘:rhmé‘:uh uﬁﬂ."r’;?ﬁm as dmlm‘mmw

milar fupdraising events duri rting in an amount in excess of SIW u"ﬂiﬂ
purchases to date for the calendar year (; nﬁm In excess of $100. Attach the Ate Schedul

Page
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e SCHEDULE D
ITEMIZED EXPENDITURES—PERSONAL SERVICES, LOANS, AND TRANSFERS

(Full Name of Candidate or Committee) {Use for itemizing Part 7, 8, or 10)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{(Use separate page(s) for each numbered Part)

Ocwupalion and Principal Plass of Buslses. if
nay (IF salf-rmployed, sl check box)

Date {month. | Pult Nacta, Mailing Address, and ZIP Cods

va
e .- W
gR———
a 0
o g —
- This paricd
]
o Asrrarsie Youran-Duts ‘
.| This pericd
1 2
o va
This peried
- 3
a TerdeDuke
‘This pariod
$
o :——u?-n-nw
D YoupdnDebe

1

!
i

VomrseDals

W

TOTAL THIS PERIOD
{Last pags of this Part only)

Wawiaed January 1974 Page
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SCHEDULE E
DEBTS AND OBLIGATIONS

PartNo.

{Full Name of Committee) {Use for itemizing Part 11 or 12)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

Incurred Fall N Mailing and ZIP Code Amount of Cumulstive | Cotstandi
k= day, (mnm and business, if any) c?:i.im Debt, m km" )
yeui) - e T8 ° of This =
TOTALS THIS PERIOD .
(Last pageof this Partonly) -
*Curry balance
Page to appropriats &:d summasy.
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES
oftes of the clad MMITTEE HEARING

Washington, Dg.X H|B| T, NO.-—-._GQ._

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
COMMITTEE

SU'PPORTWG ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ELEC?IION TO THE
UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE ' L
(Fuli Name of Committen) [ 033-243 |

1553 Gordon St.

Los Angeles, Calii'. 90028
(City, Stats, ZIP cods)

TYPE OF REPORT
{Check Appropriats Box and Cosnplete, if Applicable)

O March 10 report.
O June 10 report.
[ September 10 report.
[ January 31 report.
[O Fifteenth day report p di election on

(Pﬁmw,mmmﬂ.mummm

Fifth day report precedi Primary __ﬂs_}__..
E i (Primary, general, special, runoff, caucus, or eonvention) ke
O Termination report.

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION
Stateof __ California

B8.
ty of Los Angeles

L_RQEEE‘E_.Q’;_GJQI?I;%QK e being duly sworn, depose (affirm) and say

that this Report of Receipts and Expenditures is complete, true, and correct.

of of Committes) - 1'/

[

Subscribed and sworn te (afirmied) before me this?3 ™ day of _,_ M, LS AD. 197
{Notary Public)

[seAL) My issi i 18

RETURN mm REPORT AND ATTACHMENTS TO:
entatives

OFF!CML one. of Records and Registration
WEI 1036 Longworth Houss Olies Building
NOTAg 5 Nwﬂ Washingten, D.C. 20515
kmf."’-v-fm.r},’-;"ﬁ?‘vnrv t IR ELECTION: FORM 3

‘\"‘\-\-\-. _—— A b




155

Name of Committes _ ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE

SUMMARY REPORT COVERING PERIOD FROM _May 14 THRyU_May 23, 1974

s SR

SECTION A—RECEIPTS:
Fart 1. Individual contributions:

- dzed { ‘hedule A*). 3.
b. Usitemised M
Total individual contributions $—— Done— §—2:983:50
Part 2. Sales and collactions: 20,447.48
Itemize (use schedule B*) g JNone .
Part 8. Loana received: . _‘._‘i.;..
o Itemised (use schedala A%) . -
b, Unitemized

Total loans received ‘,_' Wore s None
Part 4. Other receipts (refunds, rebates, intarest, ste.): .
*)

a Itemiced {1 ol
b. Unitemized

:'_'_ﬂﬁﬁ'é" ~ , HNone

Total other recelpt

Part 6. Transfers in:
Ttemize all {use schedale A®) s _lNone ¢ None

TOTAL RECEIPTS $ None 24,430.98
SECTION B—EXPENDITURES:

Part 6 Communications media expendituras: None None
Iemize all {use schedule C*). . — ¥
Part 7. Expenditures for p ] services, salaries, and reimbursed
a. Ttemized (use schedule D), 3
b. Unitemized $
Total expenditures for personal services, None None
Iazies, and reimbursed s M
Part 8. Loans made:
& Itemized (use schedule D*). $
hl' = Fl "

Total loans made § Rone s None
Part 9. Other expenditurea:

o Itemized (use schedule C*) s T49.77
b. Unitemized $om 13601
Total other expenditures 3 B23. 38 :ﬂ »497.07

Part 10, Tranafers out: None _ Nonme

Ttemize all {use scheduls D*). . 3
823.38  11,497.07
SECTION C—CASH BALANCES: TOTAL ¢ =

Cash on hand at beginning of reporting period % 17,309.89

Add total ipta (section A sbove). $ None....

S orer . 17,309.89

Subtract total expenditures (section B absve) 5...823,38 .

Cash on hand at close of reporting period s 16,486.5)

SECTION D—DEBTS AND OBLIGATIONS:
Part 11, Debta and obligations owed fo the fttee (use schedule E)...
Part 12. Debts and obligati d by the ittes {use schedule E*),

for ) When la for & glvem
mhnnhnbbhw-n“m»m'ﬂn&_" * ling of the spprepriste Part of the Summary Repert.
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SCHEDULE A o
ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, SALES AND COLLECTIONS, LOANS, AND. TRANSFERS
ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE . . PartNo. GOne . .
(Full Name of Candidate or Committee) (Use for iterni:.ing Partl1,2,3, d.. or5)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS - ‘-;
(Use separate page(s) for each numbered Part)

- Oecupation nnd Principal Place af Boslnaas, It + Amount of Receipt
any (I selfamplayed, aleo chack box} ., . | This Period

Date {month, ing Addr and ZIP
day, year) Full Nam ®, Mailing Address, and ZIP Cods

. ]
. ) o
0
]
.- $ / '
W
m] .
ta This period
| $
Aggragate ¥car-to-Dats
a . |. :
This period
. $
Agaremats Y ear-to-Datel
o Is -
.| This peried -
5 .
- Aggrezats Y enr-te-Duts) (LN
O Is .
k]
o W
miEreonts ¥ ear-to-Datel
a .
This period
$

1

Agaregate ¥earto-Dnta)
1

TOTAL THIS PERIoD ___None
(Last page of this Part only)

Revised danuaty 1974
fm e Page 1
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SCHEDULE B
ITEMIZED RECEIPTS—SALES AND COLLECTIONS

EE Use for Part No. 2 only
(Full Name of Candidate or Committee)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

Total Sum of Proceeds during the reporting period from:

1. Sale of tickets (List by event below)® s Nona
2. Mass collections (List by event below) $— None———
8. Sale of Items. I Yons

Total (Carry forward to Part 2 of Summary) $§ Nona

List of Sales and Collections by Event

Date of Event ‘Type of Event Amount From Saleof | Amount From Mass
- (zaoath, day, yoar) kets This Period |Colectiona This Pestod

TOTALS THIS PERIOD

{Last page of this Schedule only) None None
*After completion of the above list by event, use ln]llnuSMhAhlinth.fcuwnnmlmmwﬂhﬂ(m
hwlmﬂb:limﬂa:,ﬂo@m b mh;mhﬂdmnrmumlmeu lunch-

and similar fundraizing events this reperting in unt in excesa of $100 or whose
mnm%dmmmmlmr (aggTegate, n'\.inm mmw:hmup-;msamu-mm

Page 1

33-86¢




158

AUV Javg iy Juesvl ey T T

bowers

TOTEEd SIHL TV.IOL
1 -
. viGi
8y oLy X sdueyg 21006 ‘®y ‘satafuy soT =6
13358W504
62006 = soTaBuy soT
) ‘patd .mo«.cwz W_wﬂwm.ﬁmm_mm PLEL
. M o
B2'6LS X SUOTHBITAUT BuTqUTIZ ® udeiBoqstT JFozsky -
pormg £ 'mug aorEsd en go {3) oep (£ g ‘ssoupeng go saeid {avag
ALL 3203 i mL 2 200 , s
_.Eam.‘.m._.% _48.__3._ .M: mm‘u.mn ma:%—.mmﬂ__ aﬁﬁ_wmm m m w ﬂzm_w_pmmgmwu.“”ﬂ“mwnm ..._h___ﬂ.vcn..ﬂnuﬁuh-ﬁﬂr ..wzu_.m
: LINNORY ") ~§E_En.m mum @Muﬁ_...oﬁ me”_
NOILDETH
SR i
STUALIGNIAXT ALVIOTIV (7} %o3Hd

(6 30 9 3293 Juzjwayy 305 95))
oy oM

VIQaW SNOILVIINIOMMOINON ANV SNC

{3avg poraqunu yoes t0f (5)aded sqeavdos os)
SNOLLONYISNI 404 HAIS ASHIAAY JAS

(22331007 20 IJEPIPUTY JO BUICH |10)

3 2TNaIIIS

FLLLIIN00 NOIVAWYD TvELod
FOINOWINOD—FHNLIINIIXE TIZICELL



159

P L

ITEMIZED EXPENDITURES—PERSONAL SERVICES, LOANS, AND TRANSFERS

ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE

(Full Name of Candidate or Committee)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)

Part No._One
(Use for itemizing Part 7, 8, or 10)

N S P
day, year) Full lemmﬂ ZIP Code = :
0
This peried -
3
Axxregate YourdoDuta: o
a ' -
?ﬁlpdﬂ
(e .
a ls
s
[ - T
=] Is
This pariod
3
[Agrregste Yourte-Date|
o -
‘This pariod
3
ju| Is
Ehl.l period
[Agurepals Yeardo-Duts
m] 3
‘nﬂl period
[Aswregats YourtoDate
[m] s
:tin period
YearteDate
- O s
This period
3
Axgressie YoartaDats
a
This pecied
$
Year-to-Date
] 3
:hl.s period
Em Yeurtoata |
=]

Reviasd Jamsary 1974

(Last page of this Part only)
Page A
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SCHEDULE E

DEBTS AND OBLIGATIONS

ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE Part No. __0One
(Full Name of Coiamittee) {Use for itemizing Part 11 or 12)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)
Date Incurred Full Name, Mailing Address, and ZIP Code - Amount of Cumulative | Outstanding -
(el 5 Wb bt | ol | gl | e
ment, or i1} This
¥
TOTALS THIS PERIOD .
(Last pageof this Part only) None HNone None
Page___ 1 AT aptisia DAt of lance ooty
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES
oee ot tue S MMITTEE HEARING
wassiagten, BAHIBIT NO. /3

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
COMMITTEE

SUPPORTING ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE
UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

(Full Name of Commmities) -

1553 Gordon St.

Los Angeles, if. 90028
(City, State, ZIP coda)

TYPE OF REPORT
{Check Appropriats Box and Complete, if Applicable)

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION
State of California
Cocaty otlos_Angeles ™
L_mr C. John‘s_on S — being duly sworn, depose (affirm) and say

meammwmhmmmmawm

LR, FLECTION: FORM $
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Name of Commitl ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE
SUMMARY REPORT COVERING PERIOD FROX . M2y 23 THrRy_ M2y 31, 1974
Column Be
SavAa
8ECTION A—RECEIPTS:
Part 1. Individual contributions:
. Ttomized (use schedule A®). $..none
b. Unitemized fJ—
) ' Total individual contributions $oe T 5 22983.50
Part 2. Sales and collections: —Trome—
Ttemize (use schedule B*) B ¢ none 20 .

Part 3. Loans received:
& Itemized ( heduls A*). 5
b. d 3.

Pa;n 4. Other recsipts {refunds, rebates, interast, ete.):

& Itemized (uss schedule A%) M
b P s
Total other receipts $—RONS o . NODS___

Part 5. Transfers in:
Ttemize all (use schedula A”). smone __ ¢  none

TOTAL RECEIPTS j——lione ¢ 24.430.98

SECTION B-EXPENDITURES:
Part 6 Communications media expenditures:

Itemize all (use scheduls C*) ¢_none , onone
Part 7. Expenditures for personal services, salaries, and reimbursed expenses:

& Itemized {use schedule D*). &

b. Unitemlzed M

‘Total expenditures for personal services,
salaries, and reimbursed expenses $—. OO §___ NONE
Part 8. Loans made:
& Itemized (use schedule D*). 3.
b. Unitemized 3.

Total loans mads §—..ONE ____ $_  NONE

Part 9. Other expenditures:

a Ttemized (use schedule C*) s_._none
b. Unitemized M 96.80- 11 .8
. ‘Total other expenditures l—-—g.s:w_ S_.Lsgu
Part 10. Transfers out: *
Ttemize all {use schedule D*), $—naone —none_.
TOTAL EXPENDITURES $——06.80 _ s4s—5g3 03
SECTION C—CASH BALANCES:
Cush on hand at beginning of ing period. ¢ 16,486.51
Add total receipts {section A above). E IO P P S—
Subtotal +.16,486.51
Subtract total expenditures (section B above) &——,1_96..80
Cash on hand at close of ing period 4638074
SECTION D-—DESBTS AND OBLIGATIONS:
Part 11, Debts and owed to th ittee (use schedule E*) §none
Part 12. Debis and obligations owed by th ittes {use sckhedule E®)...r v $mr RODE
*, ilen are 1o be used only when itemisation b required. {See each Scheduls for In ) When s for & wiven
e T T e fed ey e o Do ot Towort i b o Lina o€ the agpsepriate Fark of the Summary Rezert
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Drunsabiaf e S
ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS

ROYBAL CAMPAIGN COMMITTEE Part No. One

(Full Name of Cazdidate or Committee) (Use for itemizing Part 1,2, 3, 4, or 5}

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

Amount of Receipt

day, year) (Wﬁm;ﬂymalpkud' m-.,uuw | PR rm.u.d.u “This Period

I:mmb‘lmu

I:mmulrum-dm

| :mmh Veartodats

I':unph 'ra:_m-dnu

I:wh‘lnrh—dm :

Ew Year-to-date

r:guph Year-to-dats

|;\th-w¢m

I:—murm-m-

TOTAL THIS PERJOD_.L‘“.‘_——-
(Last page of this Part only)

Pm_‘.....
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SCHEDULE B
ITEMIZED RECEiPTS—SALES AND COLLECTIONS

s B Use for Part No. 2 only
(Full Name of Candidate or Committee)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

Total Sum of Proceeds during the reporting penod from:

1. Sale of tickets (List by event below)* s NONE
2. Mass collections (List by event below) H pone
3. Sale of Items i S RoRG—————
Total (Carry forward to Part2of 8 ¥) & none
List of Sales and Collections by Event
Duate of Event Type of Event Amount From Sala of | Amount From Mass
(month, day, year) Tickets This Period® |Collections This Peried

TOTALS THIS PERIOD
(Last page of this Schedule only) none —none __

'Aftﬂ' completion of the above list by event, usc a separate Schedule A to list the date, full name and mailing address {occupa-

incipal plnen of business, if any) of uell pcmn wio hu purchased one or more tickets for urontn such as dlnnen.llnlwh-

tom\. n ies, and similar fundvaising wml: riod in an smount in excess of 51 or whose total ticket
purchases to date for the calendar yea l:g are in cxcm oﬁloo, Attach the separate Schedule A to this Schedule.

Page 1
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[P ]

ITEWIZED EXPENDITURES—PERSONAL SZIRVICES, LOANS, AND TRANSFZRS

___ROYBAL CAMPAIGN COMMITTES Part No, One
(Full Name of Candidate or Committee) (Use for itemizing Part 7, 8, or 10)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

Dzte (moath, Full N: Hailing Address, and ZIP Code
day,{wr) tompm:?;'d pringgal piace of business, if any)
1
-~
TOTAL THIS PERIOD NONE
(Last page of this Part only)
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SCHEDULE E
DEBTS AND OBLIGATIONS
e ROYBAT, CAMPATGN COMMITOEE— Part No._One
{Full Name of Cou imittee) . {Use for itemizing Part 11 or 12)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate mu(a) for each numbered Part)

DateIncurred |~ Pull Name, Malling Addreas, and B Amount of Cuwulative | Outstand
(manth, day, (Wlﬂﬂllﬂmmmbwnm.it -m Original Debt, Paymant Balance ©

year) - % To Data at Closn
sles | menter of This =

TOTALS THIS PERIOD .
(Last page of this Part only) aons none none

balance onl
Page $Garry outstanding balaace oty
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UNITED STATES HOUSE_’OF@GWW?H&%I
ot e Y IRIT NO 74O

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
COMMITTEE

SUPPORTING ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE
UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

Hantitention Numbew

Roybal Campaign Committee

- {Full Nams of Committes) 033-243 |
1553 Gordon St.
{Strest)
_Los Angeles, Calif. 90028
(City, State, ZIP code)
, TYPE OF REPORT
(Check Appropriate Box and Complete, if Applicable}
[ March 10 report.
| [ June 10 report.
@ September 10 report.
{1 January 31 report.
[0 Fifteenth day report preceding lection on
(Primary, general, special, runoff, caucus, or convention) (Date)
(1 Fifth day report p ding lection on
(Primary, general, special, runoff, eancus, or convention) {Date)
[0 Termination report.
VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION
State of California
&S,
County “Los Angeles
I, Boger (. Johnson being depose
{Full Name of Treasurer of Committes) duly sworn, (affirm) and say
that this Report of Receipts and Expenditures is com true, and correct.
L
‘Mwlﬁ-ﬁj
(8 of rer of Committes)
Subscribed and sworn to (affirmed) before me this 4/ %day of _ i o ke AD. 1927
- .
{ y Public}
My igsion expires 19 ..

COMPLETED REPORT AND ATTACHAMENTS TO:
The Clerk, U.5. House of Represenintives

Office of Records and Registration

1036 Longwerth House Office Building

Washington, D.C. 20515
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Name of Committes ___ROYbal Campaign Committee

SUMMARY REPORT COVERING PERIOD FRoM M2y 31, 1974 pygy_Ave. 31, 1974

Cotuman B—
SECTION A—RECEIPTS: e -
Part 1. Individusl contributions:
& Ttemized (use achedule A®). 5..-8650,00..
b Unitemized $om 2000,
Total individual eontributions §— 076,00 ¢ 4,659.50
Part £ Sales and collections: .
Ttemize (use scheduls B*). . ¢ 962.17 , 962.17
Part 3. Loans received: -
. Ttemised (use nchedule A*) s
b, Unitomised M _
Total loans received $——DODE g TONE
Part 4 Other receipts (refunds, rebates, interest, ete.):
& Itemized (ase schodule A®). [
b Ised % J—
. Total other receipts § Hione « _none
Part 6. Tranafers in:
Hamize all {use scheduls A*). — $
. TOTAL S 1,638.17 26,069.15
SECTION B—EXPENDITURES:
Part & ications raedia expendi
Ttemize all (ase schedule C*). s none 4 none
Part 7. Expenditures for p 1 services, salaries, and reimb d
s ized (nse schedule D*) s
b. Unitemized $

Total expenditures for personal services,
saluries, and reimbursed expenses 3 TODE 5 TODE

» Ttemized (ase schedule D*) .
b d )
Total loans made 3 IONE 5 _TONS
Part 9. Other expenditures:
& Ttemized (use schedule C*) 51,989,774
b Un d $ 266,79
Total other expenditares § 24206493, 313.890.,40
Part 10. Tranalers out:
Ttemize all (use schedule D*) gnone ¢  none
TOTAL EXPENDITURES $ 2223653 ¢ 13,850.40
SECTION C—CASH BALANCES:
Cash en hand at beginning of reporting period 3 16,389.71
Add total receipts (section A above) $..1,638.17
Sabtotal 5.18,027.88
Subtract total expenditures (section B above). 5...2.296.53
Cash on hand at closs of reporting period
SECTION D—-DEBTS AND OBLIGATIONS: none
Part 11. Debts and obligations owed to the {use schedule E*). P
Part 12. Debts and obligations owed by th Ittes (use scheduls E*) s none

*Rehwlules are to be vind anly when iemiralion in required. (Ber such Echedule for 1 When iration is e & plven
Part, th= tninl af amy amemip foe that Part b bn be entered me o Wimp sur oa the "Haifgmod” ne of sppinprinte Part of the Summary Repart
The e B’ wheild b ntnrad mn ww b of Hhn Brmas e Barmnet shon nn smanst b bolne roneted .
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SCHEDULE A
¢ iTEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS

_Roybal Yamoaign Comnittee
{Full Name of Candidate or Committee)

Part No.

one

(Use for itemizing Part 1,2,8, 4, or 5)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

LA (Use separate page(s) for each numbered Part)
%,‘mlh tﬁ%mlﬁdﬁ%”ﬁﬁ%ﬁlm&? any) | Aunfah Year-to-date mgﬂﬂ
ete if icable)

June 3, 1974 | Harold Goodenow, Treasurer $400.00

Pacific Lighting Political Assistance Committee M
= 720 W, Bth St. o Voar

Los Angeles, Calif, 90017 | 3 Srswie Yeartodate

Aug. 10, 1974 | Engineers Political Bducation Committee
1125 Seventeenth St., N. W.
Washington, D. C., 20036 r’w Year-to-date $250,00

’ . I ;\uwu Year-to-dats

I Aggregate Year-to-date
$

l Aggregats Year-to-date
3

I :m Year-to-date

| ‘Aggregate Year-lo-date
3

Aggregate Year-to-date
$

| Aggregals Year-to-date
3

TOTAL THIS PERIOD $650.00

{Last page of this Part only)
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SCHEDULE B
ITEMIZED RECEIPTS—SALES AND COLLECTIONS

Roybal Campaign Committee

Use for Part No. 2 only
(Full Name of Candidate or Committee)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

= Datae) of evemt Type of Event

duy, year) CAtinch schadule A &5 Setasbury)®

sune 2, 1974 | Barhecue 5825.00
May 23, 1974 Fiesta, East Los Angeles Senior $137.17

tittrensCommittes

TOTALS THIS PERIOD
le only)

(Last page of this Sched $962.17

usiness, if events such as dinners,
& events or mass nriul. llnu reporting period in an
whe o ttal purch.e ar pratributisns 8 m-g masy fn]lmmns to am- tor the ealendar year (agperegn te)

*After eﬂllploiio- of the above list by mn.l&un » npan&e Schdule A to list the dam. full name and mailing address {occu-
 of each persen who an iten: for

1
i+
P!
i
‘i
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s SCHEDULE D
. ITEMIZED EXPENDITURES—PERSONAL SERVICES, LOANS, AND TRANSFERS

-
Roybal Uampaign Committee Part No. _ane
(Full Name of Candidate or Committee) (Use for itemizing Part 7, 8, or 10}

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

Date Full Name, Mailing Address, and ZIP Code Amount of

‘“'lmm . g e "'f i mm nd £ iany) %‘. :ndlwu
>

-

TOTAL THIS PERIOD___Tone
(Last page of this Part only)
Page 1
33-86 T
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SCHEDULE E
DEBTS AND OBLIGATIONS
Roybal Campaign Xommittee  PartNo one
. (Full Name of Committee) (Uge for itemizing Part 11 or 12)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)
neurred ) Mailing Address, and ZIP Code Ampunt of Cumulative | Outstanding
Data T0e0Tsd | (occmpotion snd primcinal ploes oo buniness i any) | Omeinar Debt, Pormest | Bilanes
= ) m’ of This

TOTALS THIS PERIOD
{Last pageof this Part only)

none

none none

-

B e
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UNITED STATES HOUSE OF, PWEWE’E@NG

Office of the

washington, e XHIBIT, NO. =

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
COMMITTEE

SUPPORTING ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE
UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES -

Roybal Campaign Committee Tiemtifestion Nustiver
" (Full Name of Committes) o 033-243
1553 Gordon St. b

", Los Angeles, Caf¥™? 90023 C
{City, State, ZIF cods)

TYPE OF REPORT
(Check Appropriate Box and Complate, if Applicable)

[0 March 10 report.
[ June 10 report.
[0 September 10 report.
D;memulw m general Nov. Sth, 1
lecti __ Nov. Sth, 1974

® report (Primary, general, special, runoff, csucus, or convention) on (Date}
O Fifth day report precedi lection on

{(Primary, gensral, special, runoff, caucus, or convention) (Date)

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION )
State of California
83,
o Los Angeles
L Roger C. Johnson being duly sworn, depose (affirm) and say

L {Fall N of T of C ittee)

mmmdmmwnmmmhmm and correct.

of Committes) <
Mmdswmw(dﬁmud}hefmmathi&ﬁ._.dw AD. 1927

Euz.\ﬁwz;'ﬁ“snm —f‘/ a(z,f L,// / }’%Luﬁ

NOTARY PUBLIC-CALI

RNIPAL OFFISE My 4 wg,{_ 7 174

LOS ANGELES COUNTY

Mlm
"RETOMN CUMPLETED REPORT AND ATTACHBMENTS TO:
tatives

Registration
1036 Longworth House Office Building
Washington, D.C. 20515

ER. ELECTION FORM 3
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Name of Committes - RO¥bal Campaign Committee

SUMMARY REPORT COVERING PERIOD FROM _Aug. 31,1974 rary_0Oct. 14, 1974

sz S

SECTION A—RECEIFTS:
Part 1. Individual contributions:

a a( hadule A%} ¢ 1,050.00
b ized . s 190.00 :
“Total Individual contributions $—1o240.00 3 3.339,50
Part & Sales and collectiona:
- Teemise (use achedule B*). gnmonme o 962.17
_ . Toemised (se schedule A%) P : S
R — % K

Part 4 Other receipts (refunds, rebates, interest, stc.):

& Itemised (use achedale A*). 3.
b, Unitemized M
Total other receipts $DlONE ___ g NONS

Part & Tranafers in:
Ttemize all ( hedule A®) ¢—none g . nane. .
1,165.75 = 27,234.90

TOTAL RECEIPTS §$

SECTION B—EXFENDITURES:
Part & Communieations medis expenditures:

Itemize il (use scheduls C*). - ¢ lane . s none..
Part 7. Expenditares for p ] services, salaries, and reimb
. Itemised {tise schedule D*). "
b Unitemtsed M
“._.'.._d“" ""l.'"'i""s none . none
Part & Loans made;
- a{ hedale D) .
b. Unitemized ""‘"‘Hti"—-
Total lowns made $ §Dome
Part & Other expenditores:
. Ttemisad (nse schadela C) +5,098.50_
b Unitemised F 195.34
Total other axpenditores $—2.293.84 5 27,234.90
Part 100 Tranafers out: .

Ttemize all {use acheduale D*) $—none __ . naune

Add total receipte (section A abeve) — 5..1,240.00

Subtotal $17.011.55
Bubtract total ditures (section B sbove) 5. 9.293.
Cash on hand st close of reporting period

SECTION D—DEBTS AND OBLIGATIONS:
Part 11, Debts and cbligations owed to the committes (use schedale B).... ... }—0I0TE ___
Part 12. Debts and obligati d by th ittes {v hadule E*)

'l.tuwnmwu-l when Kemistlos s ﬂh“wmhmunm—ok wren
Part, total of any ﬂumupu s & hump s om the h‘ﬁmmd“msﬂﬁ
Thea word “Hena'™ shauld ba snlermd Rawert.
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SUHREUDULE A
i‘l‘EmED RECEIPTS——OONTRIBUTIONS. TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS
c c Part No. __one _
{Full Name of Candidate or Committee) (Use for itemizing Part 1,2, 3, 4, or 6)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

Date (month, Full Name, Mailing Address, and ZIP Code . Amount of Recei
S yeat)” | (occupation and principal place st hoy) [Asgroges Yoo Tais Pertod
[eomgrm If applicable)
Sept. 21, Life Underwriters Political Action Committee
1974 1922 E. St., N, W, K $250.00
Washington, D. C. 20006 Arerehs Yariodin
‘ .
Oct. 3 ' Denoc:ratic State Central Committee
,974 }s.’edex?'l candidﬁe: Campaign ommittee ‘ $500.00
022 Wilshire Blw
Los Angeles, Calif. 90036 I:WY“"M"'
Oct. 8 ‘| Pederal Citizenship Responsibility Group
{974 2244 VWalnut Grove Ave. $300.00
Rosemead, Calif. 91770 [F o
$

l ‘Agm:h Y;arhndah

Aggregate Year-to-date
$

l ‘Aannu Year-to-date

l;\mqm\rm-mu

Aggregats Year-to-date
$

| :.nimh Year-to-date

TOTAL THIS pERlon_iL..ﬂﬁn-ﬁﬂ_
(Last page of this Part only)

Puwn .1
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SCHEDULE B
ITEMIZED RECEIPTS—SALES AND COLLECTIONS .

Ro (] Use for Part No. 2 only
{Full Nama of Candidate or Committee)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

Total Sum of Proceeds during the reporting perfod from:

1. Sale of tickets (List by event below)®. s
2. Masy collections (List by event below) s
8, Sale of Ttems . 5

Total (Carry forward to Part 2 of Summary) $o

List of Bales and Collections by Event

Dats of Event Type of Event " | Amount From Saleof | Amount From Mase
" {memth, day, year) Tickets This Period® This Period

TOTALS THIS PERIOD
(Last page of this Schedule only) none
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ITEMIZED EXPENDITURES—PERSONAL SERVICES, LOANS, AND TRANSFERS

Rayhal Canpajgl. Committee - Part No. _one__
(Full Name of Candidate or Committes) (Use for itemizing Part 7, 8, or 10)

REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)

Date (menth, Fall N Address, and ZIP Code monst of
e year) (cocupation s princpal plaes of asinsee i 7) Bt

{Last page of this Partealy)  ~
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cmamyd

SCHEDULE E

DEBTS AND OBLIGATIONS

G [
{Full Name of Committee)}

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

(Use separate page(s) for each numbered Part)

Part No.___one
{Use for itemizing Part 11 or 12)

Incurred Full N Malling Address, and ZIP Code Amount of Cumulati Outstandi
mmﬁ. it .l‘:;' incipal place and busi if any) Original Debt, Pmmt“ Blhmn‘
. yesr) Agres To Dats :‘!".ln‘ll.l“: -

‘ment, or 2
TOTALS THIS PERIOD * pone
(Last page of this Part only)
. 1 yﬂ? outstandin mo onlr
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UNITED STATES HOUSE OF, REPRESENTATIVES

orice of me kl@OMMITTEE HEARING
Waskorin, D55 HIBIT. NO.— /&

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES

' FOR A
CANDIDATE
FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE U.S. HOUSE OF REPRESENTATIVES
__ Edward R R.oyba]L 25 cuifomia - X
of Candidate) . T (District and Btate of Candidate)
1110 ?eders]. Bldg. . Democratic s
0. LOB (Strest) eles St, - (Pasty Affiliation)

O March 10 report Termination

[0 June 10 report ’ O Suspension report

{1 September 10 report OA dment to report

Blmurysld::pm = : : .
- " (Primary, gensral, special, runoff, caucus, or convention) o (Date)

[0 Fifth day report preceding —General eIecﬁmon_HnI._s.._lm—

, genaral, special, runoff, cancus, or convention)

CERTIFICATION OF NO RECEIPTS OR EXPENDITURES
[0 1hereby certify that X have had no receipts and have made no expenditures during this reporting period
“from _Qck. 14 thra Qet, 24, 1974
VERI'FICNI'ION BY OATH OR AFEII_!.IIATION OF THE CANDIDATE
Stateof __California ' )
County of Los Angeles

1, Bdw "Edward R. Roybal being duly sworn, depose (affirm) snd say

ES.

(Full Name of Candidate)
Mmmdmwmnmmu

Murviad Januacy T4 LIt ELECTION FORS 3
i R b
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

Office of the Clerk
Washington, D.C.

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
COMMITTEE

SUPPORT]NG ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE
UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

Roybal Campaign Committee [TarTa——
(Full Namae of Committes) 033-2473

1553 Gordon St.

Los Angeles,“Uxtir. 90028
{City, State, ZIF cods)

TYPE OF REPORT

(Check Appropriate Box and Complats, if Applicsble)
[ March 10 report.
[J June 10 report.
[0 September 10 report.
[J January 81 report.
[ Fifteenth day report precedi Jection on
{Primary, general, special, runoff, caucus, or convention) . ISM; oT4
report precedi general i oV,
O Fifth day {Pnlfmu'y. general, special, runoff, caucus, armugn‘leicut-;m on {l;;tn)

O Termination report.

VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION

1, .. Roger C. Johnson

being duly sworn, depose (affirm) and say

COMPLETED REPORT AND ATTACHMENTS TO:
The Clerk, U.8. House of Representatives
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Name of Committ Roybal Campaign Committee
SUMMARY REPORT COVERING PERIOD FROM __ 0S%- 14 oury_ Oct. 24, 1974
ot
vy
SECTION A—RECEIPTS: e o
Part 1, Individual contributions:
. Iterized (use schedule A%). +-1.300.00
b Unitemized e £ 0000, 5,335.50
Part 2. Sales and collections:
Itemize (use schaduls B*) $ none P sﬁz ]I‘
Part 8. annuln‘ none
‘ {7 't hedule A, M m.
b, Unltemized s

Total loans received $eUONE o S MADE.
Part 4. mmtmmmw:

It { hedule A*). 2
b Unitemized M
‘Total other receipts $—lQNE __ §____maone . *
Part 5. Tranafers in:
Ttemize all ( heduls A®) 5 none. [ none
OTAL . 1,400.00 _  28,634.90
SECTION B—EXPENDITURES:
Part 6. Communieations media expanditures: none none
Itemize all (use schedule C*). [ s
Part 7. Expendi for I sarvi laries, and reimb d exp
& Itemized (use schedule D*). 3
b. Unitemized s
Total expenditures for personal services,
laries. and raindaraed . mone . none
Part 8. Inllulnl‘n-
[ d (use schedule D*). 3
b, Unitemized .
Total loans made $——DnoNE . § . TOOS
Part 9. Other expenditures: R
& Ttemized (use scheduls C*). 3.
b. Unitemized F

Total other sxpenditures & none 3 27,2%4.90
Fart 10. Tranafers out:

Ttemize all (use schadule D*). §—_nmone ¢ nope
: TOTAL EXPENDITURES e BiODE o 19,144.24
SECTION C—CASH BALANCES: -
Cash on hand at beginning of reporting period 11, T17.51
Add total receipts {section A above). 1,400.00
Bubbatal :"1‘3"1‘]‘7.“5'{"
Bubtract total expenditures [mﬂnk above). 3. none .

Cash on hand at close of ti

SECTION D—DEBTS AND OBLIGATIONS:
Part 11 Debts and cbligations owed to the committes (uss schedule E*).
Part 12. Debts and obligations owed by the committee [mnhhhr\ <

are Ao by used enly when !ﬂﬂ# ) When hemisation is wnnerwssry for o given
Part, total of mny amounts for that Mhb\tmmuu -Wim approprists Part of Use Sumssary Repart
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SCHEDULE A
ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS
Roybal Campaign Committee Part No.___one
(Full Name of Candidate or Committee) {Use for itemizing Part 1,2, 3, 4, or 5)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part}

‘month, Full Name, Mailing Address, . | Amount of Receipt
Date T | Coomupatian and primcisal pluce of busincan 6 aay) [T Fams Thia Period
Oct. 23 Railway Labor Executives' Assn. Political League
¢ ‘1674 | 400 Pirst St., N. W. Room 804
1974 Washington, D. C. 20001 - $300.00
Ia\wu Year-to-date -
Oct. 23 fasociation for Better Citizenship 1 .
1974 | 1825 Magnolia “ve., | 3,000.00
Burlingane, Calif, 94010 rwh Tortoion
: s
: I:mnuvm.'w-am
l';\mm\'mmu

J ;\nmb Year-to-dste

|;\m‘fu=~h-hh

| Aggregats Year-to-date
3

I :.unm Year-to-date

I Aggregate Year-to-date
3

TOTAL THIS PERIO!
(Last page of this Part only)

p $1,300.00
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} SCHEDULE B
ITEMIZED RECEIPTS—SALES AND COLLECTIONS

Roybal Campaign Committee Usefor Part No. 2 only

{Full Name of Candidate or Committee)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

Total Sum of Proceeds during the reporting period from:
1. Sale of tickets (List by event below)* s
2. Mass collections (List by event below) $ TR
s
wﬁ

8. Sale of Items.
Total (G:mfwardh?aﬂzof&mw) $.__._

m«mwc«nmbrmmt

Date of Event Type of Evant Amount From Saleef | Amouat From Mass
(zaonth, day, year} Tickets This Period® Icauu-.mm

f :-_Fr.'"‘- 1&

TOTALS THIS PERIOD
{Last page of this Schedule only) &n_g____
completion s above mx. rate Sch dute, e and mailing address (oecupa-
tion nnd incipal plnuo:tal:m %ﬁ.‘.’,’; T per Mnl .lm p"'&m&“o‘:’m h'culﬂh for eventa such a3 dm:r;.lhmh
“Irn this yeporting an amount in excess of ‘T»“a‘s'-m tickst

v fundral
punlluu to dlu for t;n ulmlu' w‘ are in excess of §100. :M the separats

Puge 1
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ITEMIZED EXPENDITURES—PERSONAL SERVICES, LOANS, AND TRANSFERS
Roybal “ampaign Committee Part No._one

(Full Name of Candidate or Committee) (Use for itemixing Part 7, 8, or 10)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
{Use separate page(s) for each numbered Part)

Date (month, Full Name, Mailing Address, and ZIP Code Amount of

day, year) {occupation asd place of busiciess, if any) Erxpeaditors

TOTAL THIS PERIOD, none

(Last page of this Part only)

Page .. 1.
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SCHEDULE E
DEBTS AND OBLIGATIONS

Part No. —_opne—
{Full Name of Committee) (Use for itemizing Part 11 or 12)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)
Date Incurred Fun Malling Address, and 2P A of Cumulstive | Outstanding
%w. Mmﬂmmmum Originsl Debt, Paymest Balancs
. m‘ This
TOTALS THIS PERIOD *none
(Last page of this Part only)

Page wwwﬂmn:'r{
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UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES

, \ ofice o the ceiCOMMITTEE 'HEARING

e et > EXHIBIT No._L’L__

REPORT OF RECEIPTS AND EXPENDITURES
FOR A
POLITICAL COMMITTEE

SUPPORTING ANY CANDIDATE(S) FOR NOMINATION OR ELECTION TO THE -
UNITED STATES HOUSE OF REPRESENTATIVES ’

. (M Name of Treasurer of Committes)
that this Report of Receipts and Expenditures is complete, ?m and correct.

v “ha s . I - - -
- Roybal Cempaign Committee . IR Menttontion Wby .
" (Full Name of Committes) L IH.R.— 033-243
1553 Gordon St. C NOTE: If you hu not M(“_
Los Angeles Es:i'{} 90028 i'?{ P"%-ﬂ. H you 2 bave
(Gity, State, ZIP code) . 1,...‘.’.’.“ e bt
[0 Check if New Md:?u .
TYPE OF REPORT s
. {Check A iate Box and Complete, if A S
'O March 10 report t [1 Termination report ’
{0 June 10 report %] Suspension report
[J September 10 report O Amendment to report
{3 Januay 31 report ~ A
O Fifteenth day {Pxinu,, general, special, runoff, caucus, or convention) on (Date)
report electis
O Fifth day mcs?ll’?‘igmm general, special, runoff, caucus, or mml.lml)on on {Dats)
VERIFICATION BY OATH OR AFFIRMATION OF TREASURER
Stateof _California—— ) .
County of Los Angeles _
1, _Roger C. Johnson being duly sworn, depose (affirm) and say

Subscribed and sworn to (afirmed) before me this ' LAD. 192

The Clerk, U.5. House of Representatives
Office of Records and Registration
;??m 1036 Longworth Houss Offics Buildiog
1978 Washington, D.C. 20315

HR. ELECTION FORM 3

Revised January 1074
s
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Name of Committes = e .

SUMMARY REPORT COVERING PERIOD FROM __ 0°t- 24 TRy __Dec. 31, 1974

et Sz

. Itaraized (use nchedule A°). £ 550.00
> Unitemised

Pt 2. St st o reTeTrr g ——— L R T T
Toamise (uee schodule B¥). L 1,793.25 . 2,755.42

Part 3. Leans received:

d (e nchedule A®). .

Total loans received :.._m_"_ 4—-pone

-~
b Unit

Part & Other receipts (refunds, rebates, interest, ste.) :
& Ttamised (use schedule A®).

& Unibemiond
! . Total other receipts $- none + none .
‘Part b Tranaters in: nons none
Bamize all (ose schadule A®) -
TOTAL RECEIPTI '—m 2 '—M‘ 1
BRECTION B—EXPENDITURES:
e Itemize all (use schedals C*). ' ¢ __none ¢_none
Part 7. :g-m— 1 servicss, salaries, and reimbarsed
ied (use schedule D*). .
l.II' i 5

d wxp [ none non

Part 3. Loans made:
& Itemizsed {use schedale D*).
. Unitemized.

k)

Total loans made §NONE o ‘mOnE
Part 8. Other sxpenditures:

& Toomized (soe schedels C°). 5,237.37
b. Unitemt ' 727
Total oy copmdieres $ S 2BLBA" 4 32,519.5
Mnn—n-m?-:-“nn . 200.00 200.00
TOTAL EXPENDITURES 8—5,4B4.64. 32462888
SECTIGN C—CASH BALANGES: ;.. 13,117.51
Aﬁm (mection A above). $..2,508.25
d L $15,625.76.
mww(mn-h-t $..5,484.64 |
o porting p t10 141 12
SECTION D—DEBTS AND OBLIGATIONS: none
Part 11 Debts and obligations cwed to the committes (use scheduls E*) —
Part 12. Debts and obligations owed by the committes (use schedule E*)_____ §.nODS
Park s ot of w “ﬂwmé:gr:m&:m“mmm
The ward “Hone™ shauld b sntered Mgt




ITEMIZED RECEIPTS—CONTRIBUTIONS, TICKET PURCHASES, LOANS, AND TRANSFERS

Roybal Campaign Committee S

 PartNo.__one _
(Full Name of Candidate or Committee) (Use for itemizing Part 1,2, 3, 4, or 5)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
(Use separate page(s) for each numbered Part)

1
Page

Address, : Amount of Receipt
Daireans” | toccupation and principel iace ofbasipese 1 s57) [Eop Tt Thl Poriod
" Oct. 26, United Steelworkers of America, Political
1974 Action Fund
ve eway Center -
Pittsburgh, Oa. 15222 | pwereaste Yeantodate - |
Nov. 18, Tmsportation Political Education heague
1974 14600 Detroit Ave,,
lalnd,l_Oh:l.ol 44107 Iw‘!‘m
'?murm i -:1_
[ :m Year-to-date , o
I :m-w- Year-to-dats
. I : T 3 . .'.,I v
‘ :m'fmm
| :unp.lc Year-to-date
TOTAL THIS PERIOD___$550.00
{Last page of this Part only)



193

SCHEDULE B
ITEMIZED RECEIPTS—SALES AND COLLECTIONS

Roybal Campaign Committee

Use for Part No. 2 only
(Full Name of Candidate or Committee)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS
Total Sum of Proceeds during the reporting period from: .
L. Sale of tickets (List by event below)* ¢ 1,67T1.25
2. Mass collections (List by event below) 3
8. Bale of Items e 122.00

Total (Cuwfmudtnl'mzufw) $-1.793.25

md&haﬂwbymt

of Event
) _mdlm)'-ﬂ Type of Evant M&um-‘ mrﬁ:m
Oet. 25, 1974 Dance and political rally $1,793.25

TOTALS THIS PERIOD | 3 793.25

(Last page of this Scheduls only)
*After completion abave list by event, separate Schedule A to list the date, full name and mailing sddress (oecupa-
“n and Diaca of ba uag)dmﬂ:m-mh.pmum-mmmmudmmm

and similar this reporting in an amount jn excess of $100 or whaose
purthana 15 At Jor the SAlIar Toar (npEregete] oo s Excuse sl $100. Atiach the separete Schadule A to this Schedule

Page 02
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ITEMIZED EXPENDITURES—PERSONAL SERVICES, LOANS, AND TRANSFERS

Roybal Vampaign Committee ‘ ‘Part No.__%0¢
(Full Name of Candidate or Committee) {Use for itemizing Part 7, 8, or 10)
SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS '
(Use separate page(s) for each numbered Part)
Name, Mai and ZIP Code Anumat of
e (occupation asd prioeipel Pinesof busines, 1 o) ey
Fov. 22, | DSG Campaign Fund (transfer out) $200.00 .
1974 P. 0. Box 2850 .
Washington, D, C. 20013 .., . ... oo ) ST Mige.

, TOTAL THIS PERIOD_ $200.00
(Last page of this Part only)
Page —
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SCHEDULE E
DEBTS AND OBLIGATIONS

Roybal Campaign Committee Part No, __one
(Full Name of Committee) {Use for itemizing Part 11 or 12)

SEE REVERSE SIDE FOR INSTRUCTIONS

(Use separate page{s) for each numbered Part)

Date Incurred Fuil Name, Mailing Address, and ZIP Code Amount of Cumulative | Outstanding
(month, day, ( tion and | place and b if any) Original Debt, Payment Balanca
year) Contract, Agree- To Date at Close - .
. ment, or Promise of This e
N H 5 W LR )
. . ' b b ' oo LR [
. 1 g M LN . -
) . ' B B Lt ' AT ERN R ! !
. Ty . nop ot I te
“ fia - ' ’ U
[T ERN R P Y g [
] PR B i L] LT ol e -
iy . ' (AR i
b
TOTALS THIS PERIOD *
{Last page of this Partonly) none.
outstanding balancs only
Page 1. e e paopeivia part of sammary.
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Ledger Sheet
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SECURITY PACIFIC NATIONAL BANK =
Ledger Sheet

ROUYBAL CAMPAIGN COmM
-0 PHILLIP FRIEDMAN
1533 GORDON STREET

LOS ANGELES Ca 90028

106 013 &2%

-,
+ -

817

CUﬁlq PACIFIC NATIOMNAL BANK . '

IVIC-CENTER BRANCH
10 SPRING ACCOUNT NUNSER D [
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COMMITTEE HEARING

EXHIBIT NO—24

$500 is a redeposit of
Casado's NSF check.
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Commrrree HEariNg Exuisrr No. 33

EXECUTIVE SESSION KOREAN INVESTIGATION

WEDNESDAY, FEBRUARY 1, 1978

HouseE oF REPRESENTATIVES,
CoMMITTEE ON STANDARDS OF OFFiciAL CONDUCT,
Washington, D.C.
The parties to the deposition met at 10 a.m., in room 2212,
burn House Office Building, Washington, D.C.
nt: Representative Fenwick.

Also present: John W. Nields, Jr., chief counsel, and John H.
Desmond, investigator.

Mrs. FENwick. Will you rise?

Do you solemnly swear that the testimony you will give before
this committee in the matter now under consideration will be the
truth, the whole truth and nothing but the truth, so help you God?

Mr. RoysaL. I do.

Mrs. FEnwick. Thank you.

Mr. NieLps. Will you state your name for the record.

Mr. RovBaL. My name is Edward R. Roybal, I represent the 25th
Co! ional District of the State of California.

r. NieLps. That’s R-o-y-b-a-1?

Mr. RoyBaL. That is correct.

Mr. NieLps. How long have you represented that district?

Mr. RoyBaL. Since 1973. I am going on my 16th year.

Mr. NieLps. 1963?

Mr. RoyBaL. That's right.

Mr. NieLps. Congressman, have gou supplied this committee with
apﬁointment books for the years 1968 through 19767

r. RoysaL. No; I have supplied the committee with all the
appointment books in my possession which doesn’t include the
years from 1966 to—I don’t remember the years I did supply. But I
did supply everything I had. )

Mr. NieLps. Let me reframe the question.

Do you have any records or does gour-oﬂ‘ice have any records of
agﬂointments during the period 1968 through the end of 1976,
which you have not supplied the committee? )

Mr. RovBaL. No; we don’t know an{lthmg in your possession.

Mr. NieLps. You have also supplied the committee with certain
logs of telephone calls and messages. Is that correct?

Mr. RoyBaL. That is correct.

Mr. NieLps. Do you have, or does your office have any logs or
other records of telephone calls or messages which you have not
supplied the committee for the period 1968 through the end of
1976?

(227
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Mr. RoysaL. No; we don't.

Mr. NieLps. Now, Congressman, the materials which you did
supply the committee don’t contain any telephone messages or
records of telephone calls for the year 1974. Do you have—do you
know why the records don’t include 1974, but do supply the years
surrounding it?

Mr. RoyeaL. We gave you everything in our possession. I have no
idea why 1974 would be missing.

Mr. NieLps. Is there anyone in your office who would have kept
custody of the telephone messages or logs thereof?

Mr. RoyBaL. It is usually not customary for me to keep any
telephone messages or logs of telephone calls from one Congress to
another. It happened to be accidental, I suppose, that we have the
records we now have. I don’t know of anyone in the office outside
my personal secretary who might have any records outside of those
that we have given you. But to my knowledge, there are no such
records in the office at the present time.

Mr. NieLps. The logs of telephone calls and messages which you
did supply the committee, were those maintained in your Washing-
ton congressional office?

Mr. RoyBaL. Yes; my Washington congressional office, that is
correct.

Mr. NieLps. Was there any particular custodian of those records?

Mr. RoysaL. My personal secretary was probably the custodian.

Mr. NieLps. Who is your personal secretary?

Mr. RoyBaL. Nancy Naylor, and she told me the only records she-
had were those submitted to you.

I think they were given to you, personally.

Mr. NieLps. Yes; do you have any records or copies of correspon-
dence with Tongsun Park, Hanhco Kim, or any representative of
the Korean Government?

Mr. RoyBaL. No; we don't.

Mr. Niewps. Can [ take it that pursuant to the request from the
committee, you have searched your files or done whatever it is you
have to do to assure yourself you don’t have such?

Mr. RovBaL. Yes; our office staff went through all the files in our
possession and, as I predicted, there was no correspondence from
any of the officials of Korea.

Mr. NieLps. Have you brought with you those records of cam-
paign contributions which were in your possession or subject to
your control?

Mr. RoyBar. I have with me the campaign records I have which
cover the years 1974 to 1976. My campaign manager may have
other records but these are the only ones I had in my possession
and are usually the only ones I keep. After a period of 2 to 3 years
I just dispose of these records because I find no use for them.

Mr. NieLps. But to your knowledge, your campaign manager has
another set of these records in his possession?

Mr. RoyBaL. He may hsve another set of the 1974-76 records. 1
don’t know that he has an; other records. I will inquire when I get
back to Los Angeles and if he has any record 1968 to the present
time, I will submit each and every one of them to the committee.

Mr. NieLps. What is the name of your campaign manager?
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Mr. RoyBaL. Was my campaign manager, Roger Johnson. He is
no lolnger. He lives in Hollywood, or lived in Hollywood, in Los
Angeles.

Mr. NieLps. The campaign records you have brought with you
are contained in manila folders marked 1974-77?

Mr. RoyBAL. That is correct. These are copies of reports we made
in connection with reporting laws.

Mr. N1eLps. These cover contributions to yourself as well as those
to your committee?

Mr. RoyBAL. I never receive contributions personally. They all go
to my committee. The committee makes a report. The report was
prepared by Roger Johnson and does include all income and ex-
ggqnélitures of funds during the committee functions in 1974 and

Mr. NieLps. Do you know a man named Tongsun Park?

Mr. RoysaL. I know him by sight and reputation.

Mr. NieLps. Have you ever met him?

- Mr. RoyBAL. I don’t think I have ever met him personally but he

is known by every member of the House and Senate.

thMr'-?Nm‘ Do you mean by reputation or because you have seen
em!?

Mr. RoyeaL. No; by reputation. I think we know every lobbyist in
the House of Representatives and he was just another lobbyist.

Mr. NieLps. For what?

Mr. RoyBaL. It is my information that he was a rice broker who
bought and sold rice and that was his main function.

Mr. NieLps. For what was he a lobbyist?

Mr. RoyeaL. For the purchase and sale of rice, particularly, not
necessarily a legislative advocate but a merchant who bought and
sold rice on the open market—in the world market, excuse me.

Mr. NieLps. In what manner did he lobby, Congressman, in that
connection with that business?

Mr. RoyBaL. I don't know that he ever lobbyied Congress directly
but I do know he was known as a lobbyist who was interested in
rice and was known to be a businessman who negotiated rice deals
and it is my understanding he was particularly interested in sup-
plying Korea for rice, which to me, was a surprise even knowing
that Korea needed rice.

Mr. NieLps. Did you ever learn that he was a lobbyist for the
Government of Korea?

Mr. RoyBaL. No; I never knew he was a lobbyist for Korea or any
other government. I always thought him to a businessman, a
rice broker who was interested in legislation which affected the
purchase of rice, the sale, and the distribution of rice. Lo

Mr. NieLps. Were you aware of the names of any individual
Congressmen whom he lobbyied in connection with his rice busi-
ness?

Mr. RoyBaL. I was a member of the Committee on Foreign Af-
fairs for 7 years and also the Committee on Foreign Operations and
have been a member of that committee for an additional 7 years. I
have never known him to lobby any member of either the Foreign
Affairs Committee or the Committee on Foreign Operations which
is a part of the Committee on Appropriations.
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So when I use the term, “lobbyist,” it is a term used to describe
someone who is doing some kind of lobbying on the Hill but not
necessarily someone with whom I have had contact. The same is
true with other lobbyists on the Hill. We know who they are but
they don’t lobby you directly when you are not high enough on a
committee to be of any assistance.

Mr. NieLps. From whom do you know that he lobbyied?

Mr. RoyBAL. I don’t know of anyone he lobbyied.

Mr. NieLps. From whom did you learn that he was a lobbyist?

Mr. RovyBaL. No one in particular; whether he was registered or
not, that’s not for us to determine. It was just general rumor. Just
as it is rumored you are the attorney for the committee you are
working for. I am not so sure you are; but it is the same assump-
tion as to the lobbyist.

Mr. NieLps. I take it your belief that he was a lobbyist was based
on a conversation with someone or some group of people.

Mr. RovBAL. I don’t think that was a subject matter important
enough to be discussed by members of the House. I think it was
just a general assumption that someone was a lobbyist.

Mr. NieLps. How did it come to your attention that Tongsun
Park was a lobbyist?

Mr. RoveaL. I suppose by general knowledge. His name was
constantly in the paper. He was known as a socialite, as an individ-
ual who would have social events, as one whose reputation was
such that if you had a fund raiser in Washington, D.C., he was
always good for at least a table. Since I have never had a fund
raiser in Washington, D.C,, I don’t know that to be a common fact.

Mr. NieLps. But you don’t know the name of any Congressman
who ever mentioned his name to you?

Mr. ”ROYBAL. It all depends on what you mean, ‘“mentioned his
name.

Mr. NieLps. Spoke his name in your presence.

Mr. RoysaL. Oh, I suppose there were occasions when his name
was spoken in my presence but I don’t remember the circum-
stances.

Mr. NieLps. Do you recall who mentioned his name?

Mr. RoysaL. No, I don’t.

Mr. NieLps. But the individual was well known enough to have
him pointed out by any Member of Congress, particularly members
of the Committee on Foreign Affairs and the Committee on Foreign
Operations.

Do you remember him being pointed out to you by anyone in
particular?

Mr. RoyBaL. Not necessarily pointed out, but when you are
around here long enough, you more or less get information via the
process of osmosis, so you have a pretty good idea as to who is
doing the lobbying on Capitol Hill. If a Member of Congress did not
know that, he is not alert to know what is going on.

Mr. NieLps. Did Tongsun Park ever make any gift to you?

Mr. RoysaL. No.

Mr. NieLps. Did he ever offer to make a gift to you?

Mr. RoyeaL. No.
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Mr. NieLps. Did he ever make a contribution to any of your
campaigns, either directly to you or to one of the committees which
supported you?

r. RoyBaL. He never made a contribution directly to me and if
a contribution was made to my campaign, it would show up in the
reports I have given you. I have read some of these reports and I
see no evidence of the fact Mr. Park made a contribution to the
campaign at all. I don’t think he would be particularly interested
in making a contribution to a Californian, anyway.

Mr. NieLps. But I take it what you are saying is that you have
no knowledge of his ever making a contribution to any of your

cam ?

Mr. ﬁgm I not only have no knowledge, but I have no evi-
dence in records I have that he ever made a contribution to my
campaign and I see no reason why he should have made a contribu-
tion to my campaign, since first of all I was not high enough on
either the Committee on Foreign Affairs or Foreign Operations,
never handled any of the Korean legislation, I was most particular-
ly interested in the Middle East and Latin America. Any legisla-
tion that came through the committee, that is the Committee on
Foreign Operations, that included the Middle East, I would be
personally involved in that, and involved also in those matters
which affected Latin America.

Mr. NieLps. Did Tongsun Park, to you knowledge, ever offer to
make a contribution to any of your campaigns?

Mr. RovyBaL. No; he never did.

Mr. NieLps. Did you ever attend any function given by Tongsun
Park at the Georgetown Club or any other place?

Mr. RoyBaL. I attended the Georgetown Club but never at the
invitation of Mr. Park.

Clh{)? NieLps. Have you seen Tongsun Park at the Georgetown

u

Mr. RoyeaL. No. Not the one time I visited the Georgetown Club.

Mr. Niewps. Did Tongsun Park ever offer to make any gifts or
make any gifts to any members of your family?

Mr. RoyBAL. Definitely not.

Mr. NieLps. Do you know a man named Kim Dong Jo?

Mr. RoyeaL. No; I don’t.

Mr. NieLps. Former Ambassador to the United States from the
Republic of Korea?

. RoysaL. No; I don't know him.

Mr. NieLps. And you have never met him? .

Mr. RovBaL. Not to my knowledge. May I also state that in the
Committee on Foreign Affairs there are usually some social func-
tions whereby ambassadors from all over the world are usually
honored. It is quite possible that as a member of that committee I
attended such functions at which time some of these individuals
were present but I donit remerlr:aber personally meeting any of them
and to my knowledge, I never have. .

Mr. leELDB. Did vou attend functions given by the Embassy of
the Government of Korea? .

Mr. RoveaL. I don’t remember that I ever did.

Mr. NieLps. Did you ever speak to Kim Dong Jo or any other
ambassador of the ernment of Korea on the telephone?
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Mr. RoyBaL. Yes; I have spoken to the ambassadors of Korea,
Israel and tﬂost any other country that the United States has
relations with.

Mr. NieLps. So you have talked to ambassadors or an ambassa-
dor of the Government of Korea? )

Mr. RovBaL. I am sure that I have as a member of the Commit-
tee on Foreign Affairs, but I don’t remember which ambassador it
was nor can I tell you the year, the time, nor the same of the
individual.

Mr. NieLps. Do you know that you talked to such ambassador or
do you just assume? e

Mr. RoyBaL. I don’t know that I did, I assume I did, since I was a
member of the Committee on Foreign Affairs.

Mr. NieLps. Were you ever visited in your office by an ambassa-
dor from the Republic of Korea?

Mr. RoyBaL. Not from Korea, but from other countries.

Mr. NieLps. So you can state definitely that Kim Dong Jo, Am-
bassador from South Korea, was never in your office?

Mr. RoyBaL. I can state, none have ever visited my office regard-
less of what their name is.

Mr. NieLps. Do you know a man named Hancho Kim?

Mr. RoyBaL. No, sir.

Mr. NieLps. Has, to your knowledge, any official of the Govern-
ment of Korea made any gift to you or to your campaign or any of
your campaigns?

Mr. RoveaL. Not to my knowledge, no one has.

Mr. NieLps. To your knowledge, has any Korean national made a
contribution to any of your campaigns for Congress?

Mr. RoyeaL. I have in my district, a place called Little Korea
and I have fund raisers in my own district and I assume that there
have been Koreans who have made contributions to my campaign,
that is by buying, perhaps, a ticket to one of my fund raisers. If
that is the case, then the name of those particular individuals will
be found in the records I have given you.

Mr. NieLps. Have you—I take it Little Korea refers to a commu-
nity in your district in which Koreans live?

Mr. RoyBAL. I have more Koreans in my district than any other
Member of Congress from California. It is an area where Koreans
usually seem to gather. They are businessmen, some very promi-
nent, some very wealthy. The majority are very poor.

Mr. NieLps. Have you received a visit by any members of the
Korean Embassy, other than the ambassador, in your office in
Congress, during the last 2 years?

Mr. RoyBAL. Definitely not.

Mr. NieLps. Have you received a visit from any member of the
Korean Embassy in your congressional office at any other time?

Mr. RoyBaL. No, I have not.

. Mr. NieLps. Now, referring to the period 1968, up to the present
time, have you made any deposits into any bank accounts of yours
of cash in an amount greater than $500?

%r. IRTOYBAL. I;I_Io, sir.

r. NIELDS. Have you made any loans or gifts of in an
amount greater than $500 during the same pericﬁ? cash in a
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Mr. RoyBaL. To anyone? Of cash? Never to anyone. I never make
a cash loan to anyone. Whenever I make a loan it is by check and
then I get a promissory note to pay that back at the highest rate of
interest I can ibly get.

Mr. NieLps. I take it the same is true, as to gifts?

Mr. RovyeaL. I am a graduate of business administration and I
follow the rules very closely when a loan is being made.

Mr. NieLps. Have you made any purchases, when you have made
anﬂl}_)urchase, of at least $500 in cash?

. RoyeaL. Never in cash.

Mr. NieLps. Have you ever placed $500 in any safei‘:;r deposit box
or a safe, either in your congressional office or a bank?

Mr. RoyeaL. No.

Mr. NieLps. Have you ever placed any statements in the Congres-
sional Record on the subject of Korea?

Mr. RoyBaL. It is quite possible that during the Korean War 1
did place something in the record with regard to Korea because I
was definitely opposed to the Korean War—excuse me. I am not
talking about Korea, I mean Vietnam. That being the case, no, 1
have not. I get Korea and Vietnam confused when it comes to the

Mr. NieLps. Do you maintain an account at the Sergeant at
?

Mr. RoyBaL. Yes, I do.

Mr. NieLps. Do you maintain checking accounts anywhere else?

Mr. RoysaL. Yes, I do.

Mr. NieLps. Where?

Mr. RovBaAL. I think it is called Security First National. Yes.

Mr. NieLps. Where is that? .

Mr. RoyBaL. I am talking about my account now for the cam-
paign committee, not personal account.

Mr. NieLps. No, I am asking only about personal account.

Mr. RoyBaAL. I have an account which has a balance of about
$700 at the—don’t remember the name of the bank, but I will
supply it for the record.

r. N1eLps. Is it in Washington?

Mr. RoyBaL. It is in Washington. o

Mr. Nierps. Any other checking accounts maintained by you?

Mr. RoyBAL. On a personal basis, no. )

Mr. Niewps. Have you maintained any checking accounts during
the period 1968 until the present time, other than the two you
have mentioned?

Mr. RoysaL. No. .

Mr. NieLps. No checking account in California, at all? .

Mr. RoyBaL. Not personal checking account, only campaign
checking account. . . .

Mr. N1eLps. And the campaign checking account is at the Securi-
ty First National Bank? )

Mr. Rom.q‘;l‘hmat ism urAdersfaq’dmg.

Mr. NIELDS. t's in ngeles?

Mr. RoveaL. In Los Angeles. Now, it could have changed at the
beginning of this campaign. If so, I will supply that for the record.

Mr. Niewps. Did you maintain a checking account in Los Angeles
before you became a Member of Congress?
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Mr. RovBaL. Yes, I did.

Mr. NieLps. Did you discontinue that account when you became
a Member of Co

Mr. ROYBAL. %?en I became a Member of Congress I transferred
everything to the House bank, the Sergeant at Arms.

Mr. NieLps. Do you maintain any savings accounts?

Mr. RoysaL. Yes, I do.

Mr. NieLps. Where?

Mr. RoyBaL. In Los Angeles, Pan-American, Pan-American Bank,
I have a small savings account.

Mr. Niewps. Is that the only one?

Mr. RoyeaL. The only one.

Mr. NieLps. Have you maintained any other savings account for
the period 1968 until the present time?

Mpe RovBaL. Yes; in fact, I have a savings account at Eastland
Savings and Loan

Mr. NiELDS. Eastern?

Mr. RoyBaL. Eastland; it is now called Columbia Savings and
Loan. I have had that account for several years. The Pan-American
Savmgs Account has about $250 in it. Eastland Savings and Loan
has been my depository bank for years. I was at one time president
of the board—chairman of the board, so I kept an account there. I
am no lonFer chairman of the board, however, my savings account
has dwindled down to just a token deposn;

Mr. NieLps. Do you maintain any safety deposit boxes?

Mr. RoyBaL. Yes, I do.

Mr. NieLps. Where?

Mr. RoyBaL. At Bank of America in Los Angeles. That is situated
on the corner of 1st and Main Streets.

Mr. NieLps. Is that the only place where you maintain a safety
deposit box?

Mr. RoyBaAL. It is the only place and it is in the name of myself
and my wife. In fact, all savings accounts and everything I have is
in a joint tenancy.

_Mr. NieLps. Have you maintained any other safety deposit boxes
since——

Mr. RoyBaL. That is the only one I have maintained since I got
married in 1940.

Mr. NieLps. I take it you maintain no joint checking accounts
other than those you mentioned?

Mr. RoyeaL. No, I don't.

Mr.‘? NieLps. Does your wife maintain a separate checking ac-
count?

Mr. RovBAL. Yes, she does.

Mr. NieLps. Where is that?

Mr. RoyBaL. It is in Washington, D.C., and our home expense
account which she manages herself.

Mr. NieLps. Where is that?

Mr. RoyBaL. I believe it is in the Citizens’ Bank of Maryland.
. Mg NiewLps. Do you maintain any accounts with any brokerage

irm?

Mr. RovBaL. No, not that I remember,

Mr. Niewpbs. Is it possible that you have an account with a
brokerage firm which you have forgotten?
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Mr. RoveaL. It is possible but if I have forgotten it, it is ve
sma;ll. It is probably no more than a minimal amount, if any, Buﬁ
don't forget where my deposits are. In this particular instance if I
have forgotten, it is very small.

Mr. NIELDs. Is there any brokerage firm you have done business
with, where you think you may have maintained an account with?

Mr. RoyBaL. Well, by brokerage firm I assume brokerage firms
through which I could buy stocks and bonds. There have been
several I have dealt with throughout the years but never an ac-
count as such. I never buy stock on a margin.

Mr. NieLps. Is there one with whom you have dealt principally?

Mr. RovBaL. There is one with which I have dealt principally
whosr:l name has now changed and I can also supply it for the
record.

Mr. NieLps. Can you supply it now or do you have to look it up?

Mr. RoveaL. I will have to look it up.

Mr. NieLps. How about others you have dealt with secondarily?

Mr. RoyBaL. That’s probably the only one where I have dealt
with them directly.

Mr. NieLps. I have no further questions.

Mrs. FENwick. I don’t think I have any either because as we
went along, they were all answered.

Did Mr. Park ever discuss anything with you? I mean ask you to
do something or did you have any conversation with him?

Mr. RovBaL. I never had any conversation with him at all.

Mrs. FEnwick. You told us, Congressman, that you had given us
all the books of—appointment books that exist. Did any others ever
exist which are no longer in your possession. Were they destroyed
or did you have a policy of getting rid of them? Did they ever exist?

Mr. RoyBAL. Oh, yes, I keep a record of all phone calls that I get
and all that I make and I usually keep them for 3 years and then
dispose of them.

Mrs. FENwICK. Also appointment books.

Mr. RoyBaL. Appointment books, too, and everything I had has
been given to the committee.

Mrs. FENnwick. In other words, you have testified everything in
your possession has been given to the committee but there are
some years for which there are no books. Were there books for
those years?

Mr. RoyBaL. Yes.

Mrs. FENwick. What do you think have happened to them?

Mr. RoyBaL. They were destroyed. I have had a change of secre-
taries and each secretary—I never thought it was important to
keep them from one Congress to another, so we just probably
disposed of them. .

Mrs. FENwick. Were you aware of the interest of the rice mer-
chant, Mr. Park, in California rice? )

Mr. RovBaL. No, I was not. I thought most of the rice that he
was interested in came from perhaps another State, but he was
most interested in getting rice at a price at which he could make a
profit. It is my untglerstanding that it was quite a profitable busi-

ness. .
Mrs. FENwick. What other State came to your attention?
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Mr. RovsaL. I suppose Louisiana rice, also California rice, be-
cause we do grow rice in California and it is a rice-produ State.
But it so happens I represent the downtown section of Los Angeles
and there isn’t a single grain of rice that grows in my district.
Therefore, he wouldn’t be interested in my district.

Mrs. FENwick. Have your ever heard of a man called Connell?

Mr. RoyeaL. No, I have not.

Mrs. FENwiIck. Or a man called Dore?

Mr. RoyeaL. No.

Mr. NieLps. Do you know Joseph Alioto?

Mr. RoyBaL. Alioto, former mayor of San Francisco.

Mr. NieLps. Yes.

Mr. RoysaL. Yes, I do know him.

Mr. Niewps. Did you ever talk about rice with him?

Mr. RoyBaL. No.

Mr. NieLps. Did you ever talk about Tongsun Park or rice with
Congressman Hanna?

Mr. RoyBaL. No. Congessman Hanna is from the State of Califor-
nia who would have probably talked to the California delegation
with regard to rice and I don’'t know of any time that he brought
the subject matter up either to me, personally, nor did he ever
bring it up before the California delegation which meets every
Wednesday morning. So I don’t know of any particular time at
which Congressman Hanna or any other Congressman from Cali-
fornia discussed the matter of rice either with me personally or
any other member of the California delegation.

Mr. NieLps. Have you ever talked to Congressman Passman
about rice?

Mr. RoyBaL. I have talked to Congressman Passman about rice
for Korea. Congressman Passman was quite interested in Korea. In
fact, all legislation pertaining to Korea was handled by Mr. Pass-
man. He gave me the opportunity to deal with the Middle East and
Latin America. On various occasions together with statements
made on the floor, indicated he was interested in Korea. There is
no secret of the fact that he did promote the best interests of
Korea. He was interested in Korea as a whole. But never did I hear
Congressman Passman ask me or anyone in the committee about
anything with regard to the sale of rice directl’ly.

Mr. NieLps. Did he ever mention the name Tongsun Park to you?

Mr. RoyBaL. I don’t remember that he ever mentioned the name
Tongsum Park to me; no.

r. NieLps. Did you ever attend a luncheon——

Mr. RoyeaL. But everyone around knew Tongsun Park, so when
one was talking about the sale of rice to Korea, you did not have to
be too smart to know who was handling. Everyone knew it, includ-
ing the clerks around here. Anyone who has been on the Hill for
any time at all and was familiar with the needs of Korea for more
rice; and if they did know, they suspected that Mr. Park was a rice
broker and was involved and would get the business.

Mr. Niewps. Did you ever hear any Congressman—hear of a
particular Congressman who received a gift or campaign contribu-
tion from Tongsun Park?

Mr. RovBaL. No. As I say, I was on the Committee on Foreign
Affairs for 7 years and this committee for an additional 7 years
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and I have never known anyone on either committee to receive any
gift. What I do know is that if you have a fund raiser in Washing-
ton, D.C., Mr. Park would be good for one table, which is true of
any lobbyist on Capitol Hill.

Mr. NieLps. Do you know of any Congressman who sold a table
to Tongsun Park?

Mr. RoyBaL. No. I was never involved in anyone’s fund raiser,
but I would assume Mr. Park bought a table; and having attended
most of these meeting, I can say I have never seen Tongsun Park
at a fund raiser for any Congressman and I attend as many func-
tions for my colleagues as I can. It is always on a complimentary
basis. We invite one another because we would like to have our
own colleagues present when a fund raiser is being held and when-
ever I have gone to these affairs it has always been on a compli-
mentary basis and I don’t remember ever having seen Mr. Park at
any of the fund raisers in the almost 16 years I have been in the
House of Representatives.

Mr. NieLps. Did you attend a luncheon arranged by Congressman
Passman, also attended by Kim Dong Jo, the Korean Ambassador,
Park and the representative from the Office of Supply for the
Republic or Korea?

Mr. RoyeaL. I don’t remember ever attending such a luncheon.
What date was that luncheon and where was it held?

Mr. NIeLDs. September 12, 1974, in the Capitol.

Mr. RoyBaL. I did not attend the luncheon and I was not a
member of the Committee on Foreign Operations in 1974.

Mr. NieLps. You say you did not attend the luncheon?

Mr. RoysaL. No.

Mr. NieLps. Were you aware there was such a luncheon?

Mr. RoysaL. No. Besides, I was not a member of the Committee
on Foreign Affairs during those years.

Mr. NieLps. You are certain you did not attend such a luncheon?

Mr. RoyBaL. Since I was not a member of the Committee on
Foreign Operations, I can see no reason why I would be invited to
attend, to begin with.

Mr. Niewps. This luncheon was also attended by Congressman

tt, McFall, Montgomery.

r. RoyBaL. I don’t see why I wr uld have attended the luncheon,
not being a member of the subcommittee. I am sure anyone in Mr.
Park’s position would want to be very fi.endly with any member of
the Committee on Foreign Affairs or For-ign Operations. But I was
not a member of the committee, therefore, I should rot have been
invited.

Mr. NieLps. I have no further questions.

Mrs. FENwICK. You may be excused.

[Whereupon, at 11 a.m., the deposition was concluded.]
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EXECUTIVE SESSION KOREAN INVESTIGATION

TUESDAY, APRIL 25, 1978

House oF REPRESENTATIVES,
CoMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT,
Washington, D.C.

The parties to the deposition met at 1:05 p.m., in room 2351,
Rayburn House Office Building.

Present: Representative Floyd Spence.

Also present: John W. Neilds, Jr., chief counsel; and John H.
Desmond, investigator.

Mr. SpeNcE. Do you solemnly swear that the testimony you will
give in this deposition before this committee in the matters now
under consideration will be the truth, the whole truth, and nothing
but the truth, so help you God?

Mr. RoysaL. I do.

Mr. SpeNcE. Thank you.

Proceed.

Mr. NEiLps. Before we start, I would like the record to reflect
that cogies of the committee’s rules, the House rules, House Reso-
lution 252 and a resolution of this committee dated February 8,
1977, have been made available to the witness.

Will you state your name for the record?

Mr. RoyBAL. My name is Edward R. Roybal.

Mr. NeiLps. Have you ever received a contribution from a man
named Tongsun Park?

Mr. RoyeaL. Yes; now in retrospect I have.

Mr. NeiLps. When was that?

Mr. RoyBAL. Some time in 1954. Excuse me, 1974.

Mr. NEiLps. And where did you receive it?

Mr. RoyBAL. In the office of Congressman Passman.

Mr. Nemwps. And how did you happen to be in the office of
Congressman Passman?

Mr. RoyBaL. Well, I had served with Congressman Passman on
the Committee on Foreign Operations during 1972 and 1973.
During those 2 years, he often asked me to go to his office to meet

ople that had come from foreign countries. Most of them were
i?re;)m Korea. s .

I also met with him in the Rayburn Building, with people from
Korea, and during that time he also gave me the responsibility of
meeting with anyone that came from Latin America.

When I was summoned again to his office, and, incidentally, you
have to know Mr. Passman to know that when he asks anyone on
his committee to go to his office, you just went to his office—when

(239)
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I was summoned to go to his office in 1954, I went there thinking
that again I was going to meet some of his Korean friends, and I
was there at his request.

Mr. NeiLps. First of all, I take it you mean 1974?

Mr. RovsaL. I keep saying 1954, don’t I? I am sorry, it is 1974.

Mr. NEiLps. What was it that made you believe that you were
going there to meet his Korean friends?

Mr. RoyBaL. Well, this had been a common practice. I had been
going to his office to meet his Korean friends, and I really don’t
know why I went, because every time I did go to his office to meet
anyone that he was introducing me to, he never gave me a chance
to get a word in edgewise. He monopolized the whole conversation.
He was never able to even pronounce my name correctly. He had
trouble pronouncing the R’s, and he called me everything except by
my name. But nevertheless I was there, I suppose, for window
dressing. And after the interview was over, I just dismissed myself
and that was the end of the conversation. But because of the fact
that he had made it a practice over a period of the previous 2 years
of introducing me to various people, I just assumed that this was
another encounter with some of the people that he had been re-
quested to meet.

Now the people from Latin America that I met with and I
entertained were people that he in the past used to meet and
entertain, but he turned over the whole Latin American situation
over to me with the result that I was stuck with it.

Now when I went to his office, I was sucked into the situation by
the mere fact that this had been going on now for 2 years, and I
suppose that during those 2 years I went to his office maybe a half
dozen times or more, one time meeting with these people in the
Rayburn room, so this was a common occurrence that I suppose
happened with other members of the committee. But it primarily
happened with me because I was the most loyal member of the
committee from the standpoint that it was my major committee
and I attended every meeting that the committee had.

Mr. NEiLDs. Are you referring now to the subcommittee?

Mr. RoyBaL. This is the Subcommittee on Foreign Operations.

Mr. NeiLps. When you say 1972 and 1973, you were on that
subcommittee?

Mr. RoyBaL. Yes.

Mr. NemLps. Do you mean 1973 and 19747

Mr. RoyeaL. No; I started on the subcommittee in 1972 and 1973,
and I served also in 1974 and 1975. I was not on the committee the
following 2 years, but then came back to the committee now.

Mr. NEemwps. 1972 was an election year, so that the new Congress
would have begun in January of 1973; is that right?

1:;[51 RovBaL. Yes; but I got on the committee, served on the
middle——

Mr. NewLps. In the middle of one Congress?

Mr. RoyBaL. No; I served on the committee—yes, 1972 and 1973.
The election took place in 1973, so it started in 1974.

Mr. NEemwps. I think the congressional elections take place in even

ears.
Y Mr. RoyBaL. What is that?
Mr. NEeips. Congressional elections take place in even years.
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Mr. RovBaAL. In even years.

Mr. NEeiLbps. So if there was an election in 1972, the new Congress
would have come in, in 1973.

In any event, Congressman, I take it, it is your testimony that
you spent two full Congresses.

Mr. RovBaL. I spent 2 full years on his committee.

Mr. NEILDS. Just 2 years, one Congress.

Mr. RoyBaL. Before the 1974 encounter.

4 I:Tegw whatever the dates were, maybe I am mistaken on the
ates.

Mr. NELps. What were the names of some other Koreans whom
you met in Congressman Passman’s office?

Mr. RoyBaL. I don’t recall the names of any of those that I met
in Passman’s office. First of all, he couldn’t even pronounce my
name. I doubt that he was able to pronounce the names of Kore-
ans, but there were several who did come during that time.

Mr. NemLps. Korean officials or simply Korean nationals?

Mr. RoyBaL. No; they didn’t seem to be Korean officials. They
were just people from Korea, and I suppose that the State Depart-
ment had arranged for Mr. Passman to meet with them, as the
State Department had arranged for me to meet with Latin Ameri-
cans, whose names I also don’t remember.

Mr. NieLps. Referring to the meeting with Tongsun Park, did
ngﬁngl“?essman Passman talk to you personally to invite you to his

ce?

Mr. RoyBaL. I am not sure that he called me personally on the
phone or talked to me personally on the phone, but his usual
practice was to personally call me and invite me to his office.

Mr. NieLps. Did he tell you that the person whom you were to
meet was to give you a campaign contribution?

Mr. RoyBaL. No, he did not, but during the ending session of the
previous year, we were talking about campaigning, and he said at
that time that he would get one of his very dear friends to help me
in my campaign which was to take place the following year.

Mr. NieLps. Where did that conversation occur?

Mr. RoyBaL. That occurred on the tram, coming from or going to
the House of Representatives.

Mr. NieLps. Was that in response to a request by you?

Mr. RoyBaL. No, I never made any request to him nor to anyone
else for that matter.

Mr. NieLps. What prompted him to make the offer? )

Mr. RoysaL. I have no idea. First of all, we were talking about
the campaign, the fact that I have a poor district, and that when-
ever I have banquets, I usually give tickets, particularly to senior
citizens, that they serve two purposes, one, that the senior citizen
is registered to vote. The other is that it made it possible for me to
fill tﬂe tables to make it appear that I had a large number of
people going to my banquets, and as a result of that conversation,
he said “Well, maybe next year I can have one of my dear friends

Ou.” .
i o& the use of “my very dear friends” was sornethmg that
Passman used all the time. Everyone was his very dear friend.
When I was introduced to anyone, he always referred to me as “my
very dear friend,” and they were also his very dear friends, that he
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was introducing to me his very dear friend. So that was a common
phrase of Passman, and everyone was his very dear friend. Again
you have to know Otto Passman to be able to see the picture as it
is.

Mr. NieLps. What occurred when you arrived at his office?

Mr. RoyeaL. I went into his office. He introduced me to his very
dear friend, an exchange of money was made, and the whole en-
counter probably took 60 seconds.

Mr. NieLps. Was Otto Passman in the room when the exchange
of money took place?

Mr. RoyBaL. [ am not sure that he was. On the other hand, there
is no reason why he shouldn’t have been, because he called me
there for that purpose to begin with, but it is possible that he was
out of the room at the time.

Mr. NieLps. And who was the person who gave you the money?

Mr. RoyBaL. Someone of Korean descent gave me the money that
I now assume to be Mr. Park.

Mr. Nierps. You have seen Mr. Park recently; is that correct?

Mr. RoysaL. I have seen Mr. Park, in the newspapers and on
television. You see, in 1974, who knew Mr. Park? Very few people
knew Mr. Park in 1974. He was not the glamorous, rich millionaire
that was pictured in the newspapers afterwards. He was not the
national figure that he became in 1975 and 1976, nor was he the
international figure that he has become today.

Mr. NieLps. Did you see him testify on television?

Mr. RoysaL. No, I did not. I was in California and did not see
him testify on television.

Mr. NieLps. But you have seen his pictures in the newspapers
recently; is that right?

Mr. RoyeaL. Yes, I have.

Mr. Niewps. Did you recognize him when you saw him in the
newspaper?

Mr. RovBaL. I did not recognize him as the one that had given
me the contribution. He made as little impression on me as I did
on him no doubt.

Mr. NieLps. Have you ever received any other cash contributions
as large as $1,000.

Mr. RoyBaL. Not cash contributions, no.

Mr. NieLps. Have you ever received any other cash contributions
in a congressional office building?

b Mr. _{tOYBAL. Not cash contributions, no. Checks I have received
y mail.

Mr. NieLps. I should have asked you what was the size of this
contribution?

Mr. RoyBaAL. $1,000.

Mr. NieLps. And it was in cash?

Mr. RoyBAL. And it was in cash.

Mr. NieLps. Have you ever received any contributions of this
large an amount in person from someone whom you had never met
before?

Mr. RovyeaL. I have received contributions of $1,000, or large
contributions, from persons I have never met before, yes.

Mr. NieLps. In cash?
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Mr. RovyBaL. Never in cash. You see, the contribution that was
made——

Mr. NieLDs. So would it be fair to say then that this is the only
contribution that you have personally received from someone
whose name you did not know and still did not know other than
what you have read in the newspapers?

Mr. RovsaL. It is fair to say that that is the only contribution,
cash contribution, in that amount that I have received from
anyone that I did not know, but it is also proper to say that this
contribution was made on behalf of Mr. Passman, that it was not
solicited, that Mr. Passman summoned me to his office, that the
exchange was made, and that I even thanked Mr. Passman for
maldn%available those funds.

Mr. NieLps. What did you do with the funds that you received
from Mr. Park?

Mr. RoysaL. Well, we put them in the general cash flow of the
campaign committee.

Mr. NieLps. What does that mean?

Mr. RoyBaL. That means it became part of the campaign moneys
which was recorded as part of the campaign money that came into
the committee at that time.

Mr. NieLps. Was it reported?

Mr. RoyBaL. Yes. You have my records and you no doubt can
find it in my records.

Mr. NieLps. By name of contributor?

Mr. RovsaL. No. Had I known who the contributor was, I would
have done it, and I also did not put Mr. Passman’s name because
he was not the contributor. Therefore, it was listed as cash.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, didn’t the laws require at that time that
contributions of over $100 be reported by name of contributor?

Mr. RoysaL. It probably did, but my practice was to put in the
money. The reporting was done by someone else.

Mr. NieLps. But how was that person to report by name in this
case?

Mr. RoyBaL. The person did not report by name. The person
reported in cash.

Mr. Niewps. Did you tell anyone what the source of the $1,000
was?

Mr. RoyBaAL. No, I just turned the money in.

Mr. NieLps. And who did you turn it in to? )

Mr. RoyBaL. I turned it into either the chairman of the commit-
tee who was involved at that time or to my secretary who usually
made the deposits.

Mr. NieLps. Who was your secretary?

Mr. RoyBAL. Dianne Lewis. ) ) .

Mr. N1eLps. Was she in Washington or in California?

Mr. RoyBaL. No, in Los Angeles. )

Mr. NieLps. So you carried the money to Los Angeles with you.

Mr. RoyBaL. That is correct. ) )

Mr. NieLps. And you gave it to Dianne Lewis.

Mr. RoyBaL. That is right.

Mr. NieLps. Or to somebody else. .

Mr. RoyBaL. Probably Dianne Lewis. She is the one that would

make the deposit. Not only that, but it was also my practice to

-;4;_——*
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turn in all cash that I received. I would sell tickets to my affairs,
and usually take that on just prior to the affair if things were
going badly. I would go out throughout the district and sell these
tickets. Many times I would sell two tickets for the price of one.
The idea, first of all, was to get people to the affair, and at the
same time pay for its expenses. So I did turn in money and do turn
in money whenever I do sell tickets in the various rounds that I
make. Wherever I go in the district, I do that.

Mr. NieLps. Is it possible that you gave this money to someone
other than Dianne Lewis?

Mr. RoyBaL. Oh, it is possible; but not probable. I am sure that I
gave it to Dianne Lewis.

Mr. NieLps. Can you tell us the name of anyone else to whom
you might have given it?

Mr. RoyBaL. The only other one that I might have given it to
would have been the treasurer of the committee which was Roger
Johnson, but I don’t think that I did. I think I gave it to Dianne
Lewis.

Mr. NieLps. Did I understand correctly from what you said a
moment ago that this money was treated as having been used to
purchase tickets?

Mr. RovBarL. This money was used, as I have said before, to
purchase tickets; and the tables were set aside to senior citizens
that we invited. I do that all the time.

Mr. NieLps. When in 1974 did you have such a dinner?

Mr. RoysBaL. Well, we had one dinner in February of 1974. We
had two or three other functions during the year.

Mr. NieLps. And might it have been one of these other functions
that the money was received in connection with?

Mr. RoyBAL. No; I don’t think so. I think the money was received
in February for the February dinner.

Mr. NieLps. Have you spoken to Dianne Lewis within the last 3
months or so about this contribution?

Mr. RoyBaL. Yes; I have.

M?r. NieLps. And what did you say to her and what did she say to
you?

Mr. RoyBaL. I asked her if she had any record of my giving her
that money and she said she did; that it had been deposited; and
that you now have the deposit slip.

Mr. NieLps. And did she say she remembered receiving the
money?

Mr. RoyBaL. Yes.

Mr. NieLps. Or simply that she had a deposit ticket?

Mr. RoyBaL. That she remembered receiving the money. The
problem is that at the time that I gave the money, I don't exactly
remember whether I gave it to her, because I go to different
meetings that my subcommittees have; and I turn money to my
subcommittee chairmen somewhere, and this is why I am not 100-
percent positive that I remember that I gave Dianne Lewis the
money, because I don’t in my mind visualize that instance in which
I turned the money over to her; but she does remember receiving
the money, and remembers recording it, and you have the records
that would show that.
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Mr. NieLps. And how does she identify any record of deposit as
relating to money received from Tongsun Park?

Mr. RovBaL. As cash, not only Tongsun Park, but any other cash
that I turned in at that particular time.

Mr. NieLps. Did you turn in any other cash to Dianne Lewis?

Mr. RovBaL. Yes; I did.

Mr. NieLbps. How much?

Mr. RoyBaL. Maybe an additional $200, maybe $300, but $200 for
sure.

Mr. NieLps. Congressmen, you recall, or I take it you are famil-
iar with, the testimony of Tongsun Park in public with respect to
his contributions to you.

Mr. RoyBaL. Yes; I am also familiar with the testimony of Tong-
sun Park in private, because on March 10 I was called by UPI and
I was told that, according to sources, Park testified secretly before
the Committee on Ethics that he gave me a contribution.

At that particular time I was in California. I called back the
reporter, and he told me that a leak from someone who was in
attendance at this secret meeting had leaked to them that Park
had testified that he had given me a campaign contribution. He
told me at that time that it wasn’t his intention to write anything
about it because he wanted to get more information.

This was on March 10 that this call was made. Then on Monday,
March 138, I came back to Los Angeles, and I talked to the chair-
man of the committee.

Mr. NieLps. You mean back to Washington?

Mr. RoyBAL. I mean back to Washington from Los Angeles, and 1
talked to the chairman of the committee, and I told him what had
happened. I told him that the only possibility that I had received a
contribution from Tongsun Park was that it was done through an
intermediary, that it could have been done in Passman’s office or
through my Korean community.

I have a committee made up of Koreans in my district. At that
time I had an area called “Little Korea” in my district, and they
had fundraisers for me. So I told the chairman these facts.

Mr. NieLps. You are referring to Chairman Flynt of this commit-
tee, at this point?

Mr. RoyBaL. Chairman Flynt, of this committee.

Mr. NieLps. You had previously placed a call to me?

Mr. RoysaL. No, sir. Then he advised me to place a call to you,
and I did place a call to you; and you came into my office with
another gentleman that you introduced me to, whose name I don’t
remember. .

Mr. NieLps. For the record, that was Jeffrey Harris.

Mr. RoyBaL. All right. And I told you the same thing that I had
told the chairman. .

Mr. NikLps. I ask you to pause just for a moment to clear up one
other point.

Mr. RovsaL. All right. )
Mr. NieLps. Isn’t :% a fact that you had two conversations on the

telephone with me that day, one efore your conversation with the

irman and one afterwards?
Chﬁ; ROYaBl;L. I don’t remember whether I had one or two; but I

did have a conversation with the chairman before. Now why I
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would have a conversation with you before I went to the chairman,
I don’t remember. I think if there were two conversations, maybe I
had two conversations with you after I saw the chairman.

Mr. NieLps. Do you recall having a conversation with me in
which you inquired whether the newspaper reporter’s account was
accurate, and I told you I could not answer the question? Then you
had a conversation with the chairman. Then you called me up and
asked me to go to your office. Then I went to your office.

Mr. RoysaL. I don’t remember the sequence of that at all; but
you are probably correct.

Mr. NieLps. Let me ask you one other question before you go on
with this account. Think very carefully.

Did you personally talk with the reporter or did you simply get a
message that someone in your office had received?

I\ef[ri RoyBaL. I personally talked with the reporter from Los
Angeles.

Mr. NieLps. Didn’t you tell me on the telephone in our conversa-
tion that you had simply seen a note given to you by one of your
staff members about a call from a reporter?

Mr. RoyBAL. No, sir.

Mr. NieLps. And that you did not talk to the reporter?

Mr. RoyBaAL. I did not tell you that at all. I did not tell you that
at all. What I told you is exactly what I have recorded here, and
this was on March the 13th. ether I talked with you before I
talked with the chairman, that I don’t remember, but I did talk to
the chairman and then I talked with you and the gentleman that
was with you, and told you the same thing that I told the chair-
man.

Mr. NieLps. All right.

Now again getting back, you mentioned an intermediary.

Mr. RoyBaL. Yes.

Mr. NieLps. That there were two possibilities. One was that the
money from Tongsun Park had come through an intermediary.

Mr. RoveaL. Well, I consider Mr. Passman to be the interme-
diary. Mr. Park didn’t know me from a damn. I did not solicit
money from him. He had never been in my office. He had never
called my office. In fact, I assured myself of that before I even
talked to you the first time. I knew that we had absolutely no
contact with him. Had it not been that Mr. Passman asked him to
make a contribution to me, he would have never done it, and that
is how I was sucked into this thing. So it is quite evident that Mr.
Passman was the intermediary.

Mr. NieLps. So it was Mr. Passman that you were referring to
when you mentioned an intermediary.

Mr. RoyBaL. Yes.

Mr. NieLps. What happened then when Mr. Harris and I went to
your office?

Mr. RovBaL. I don’'t know what you mean “what happened”?

Mr. NieLps. Was there a conversation?

Mr. RoyBAL. Oh, of course. There was a conversation in which I
told you the same thing I told the chairman of the committee.

Mr. NieLps. Which was?

Mr. RoyBaL. Mr. Flynt.
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Mr. NieLps. That there were two possibilities. One was that it
?l?:t come from Koreans in your community, and the other was

Mr. RoyBAL. It had come from Otto Passman.

Mr. NieLps. From Mr. Passman.

Mr. RoyBAL. Came through Otto Passman; right.

Mr. NieLps. And you told us at that time, did you not, that the
money was directly given to you by Otto Passman?

‘Mr. RoveaL. I did not say that the money was given to me
directly by Otto Passman. It had been given to me in Otto Pass-
man's office.

Mr. Nierps. And weren't you in fact asked whether there was
ever any money given to you by a Korean national in Otto Pass-
man’s office, and your reply was no?

Mr. RoyBAL. I don’t remember such question at all.

Mr. NieLps. And you were specifically asked whether the money
had personally been handed to you by Otto Passman, and you said
yes.
Mr. RoyBAL. I could not have said yes because the money was not
handed to me by Otto Passman. The money was handed to me in
Otto Passman office.

Mr. NieLps. The question was not what you could have said but
what you did say.

Isn’t it a fact that you did say that the money was handed to you
directly by Otto Passman?

Mr. RoyeaL. No, it is not a fact.

Mr. NieLps. Congressman Roybal, I take it you are familiar with
Tongsun Park’s testimony in open session?

Mr. RoyBaL. Oh, yes. I think the whole Nation is familiar with
Tongsun Park’s testimony in open session.

Mr. NieLps. You are familiar with the fact that he testified that
money was given to you and then on the same day a similar
gqull{lt of money under similar circumstances to Congressman

rick.

Mr. RoyeaL. Yes, and I think one should also take into considera-
tion that Mr. Park had several months to prepare his testimony,
that he no doubt rehearsed it very carefully before he testified in
Seoul, that his government was very much interested in seeing to
it that the Congress did appropriate the foreign aid that is going to
be in the foreign aid bill, that his entire testimony, I believe, and
so does the Nation, was very well orchestrated. So that when he
came here, he was very well prepared to give the testimony that he
did, and we do know what he said, yes.

Mr. Niewps. I am not sure I understand the point of your re-
marks, sir. . .

Are you suggesting that his testimony was in some fashion un-
truthful or that it was very well prepared and he had a lot of time
to think about it? .

Mr. RoyBaL. He was very well prepared, and had a lot of time to
think about it, and in some instances amazing doesn’t seem to
remember too well. R

For example, documents found in his own home. The poor man
doesn’t have the faintest idea how they got there.
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Mr. NieLps. I would like to have this marked ‘“‘Committee Exhib-
it 1” of this date.

[The document (dated Apr. 25, 1978) was marked “Committee
Exhibit No. 1” for identification.]

Mr. NieLps. Did you see Mr. Rarick on the day that you received
the contribution?

Mr. RoyBAL. No, I did not.

Mr. NieLps. I am going to show you a document marked “Com-
mittee Exhibit 1.” I will let you read it.

Mr. RoysaL [reading].

I deeply appreciate the kindness and courtesy which you extended to me during

our conversation yesterday. I am off to Louisiana on Sunday but look forward to
visiting with you again when I return to Washington in early October.

This is signed by John R. Rarick, Member of Congress.

Mr. NieLps. I ask you to look at the date of that letter.

Mr. RoyBaL. That is August 23, 1974.

Mr. NieLps. I am going to ask you whether that refreshes your
memory in any way at all about the time of year in which you
received the $1,000 contribution from Tongsun Park.

Mr. RoygBaAL. It does not.

Mr. NieLps. So your testimony is that you received the $1,000
contribution from Tongsun Park in February of 1974.

Mr. RoyBaL. My testimony is that my records will reflect when
that money went into the coffers, and they do state that it was
February of 1974.

Now it seemed to me that if Mr. Rarick had just been there, I
would have seen him come out at the time, but I didn’t.

Mr. NieLps. I have no further questions.

Mr. RoyBaL. May I finish what I started to put on here?

Mr. NieLDs. Yes.

Mr. RoyBaL. Because I think that the sequence of this thing may
be helpful.

Now a recapitulation.

On the 10th of March I received the first call saying that Park
had testified secretly and he had given me a contribution in 1972
or 1974. On March 13 I talked with the chairman, and later I
talked with you.

On March 16 I received a call from ABC and AP, and they said
that Park had given me a contribution.

Then on March 17, a Los Angeles Times report was made, a
small report, in which it was said that Park had made a contribu-
tion to me. Park then started his public testimony on April 3, and
some time on April 3 or 4, he did testify that he had given me a
cgntribution in Passman’s office. That is the sequence of the whole
thing.

Mr. DesmonD. Mr. Rodybal. in Tongsun Park’s testimony before
the committee, he stated that Otto Passman had told him that he
had two colleagues who were having difficulty collecting money in
their campaign, and that he wanted him to make a contribution to
these two Co ssmen. He identified one as Rarick and the other
as you, and indicated that he gave that on the same day.

Mr. RoveaL. I don’t vouch for Mr. Tongsun Park’s testimony.

The truth of the matter is that I didn’t have an opponent that
year.
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Mr. Desmonb. That is right, that was my next question.

Mr. RovBaL. So you see, I could not have told Mr. Passman or
anybody else that I was having a rough time. So I think that Mr.
Park has made a mistake in the timing or sequence in which these
contributions were made.

Now, of course, I know that he got the immunity to tell the
gospel truth, but one must always look at the eventuality that
there may be a mistake in dates.

Now if he has a check that he cashed for $1,000 on that particu-
lar date, perhaps that could be evidence, but I am sure that $1,000
to Mr. Park was just change that he carried with him. Of that I
have no doubt, because I carry on many occasions, including now,
maybe half of that, and I don’t earn $9 million in a few years, so
again here is a situation where an individual has made testimony
that I don’t doubt is not true.

I don’t doubt that he is the one that gave me that money. I don't
say that, but again the sequence of everything that happens I can
assure you was pretty well orchestrated.

Now particularly in view of the fact that there are billions of
dollars that this Government will make available to Korea under
the Foreign Assistance Act. You know you just look at the situa-
tion and you can look at the sequence of this thing. He didn’t come
out here voluntarily; did he?

Mr. Desmonp. Well, Mr. Roybal——

Mr. RoyBaL. He didn’t come here voluntarily, because I think his
government wanted him to come out here because that money is
important to him, but I don't think that that is the crux of the
thing. The thing is that there was money exchanged, and now you
tell me there is a difference insofar as date is concerned. I have
records that show one thing, and he may have records that show
another. I don’t know. Let’s compare records.

Mr. NieLps. Just to make it absolutely clear, Congressman
Roybal, you have no records that indicate a contribution from
Tongsun Park by name; do you? )

Mr. RoyBaL. No, I do not, but I do have records that indicate
that there is money posted to the cash account of my committee,
and I sure didn’t put it in. o

Mr. NieLps. Have you ever received any other contributions
which you were required to report by name but which you did not
report by name?

r. RoyBaL. No; not to my knowledge.

Mr. NieLps. Have you ever passed on a reportable amount of
money to one of your aides without telling him where it came
from?

Mr. RovBaL. Like in this instance?

Mr. NiELDs. Yes.

Mr. RoyBaL. Yes.

Mr. NieLps. What other? )

Mr. RoyBaL. Oh, no other, just this instance.

Mr. NieLps. Just this one time. '
M:. RoyBAL. That is right, or any other time where I sell tickets

and I say these are from ticket sales, and I do sell tickets for
picnics, for different things that I have.
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Mr. NieLps. There are other times when you have sold tickets to
the same person in an amount which makes it mandatory to report
the sale by name?

Mr. RovsaL. No; usually the ticket sales are to several people.
Probably the most amount would be $50. I have picnics, for exam-
ple, where tickets are sold for $2.50, and I sell tickets to various
individuals, either sell them over a bar somewhere, some meeting
that I go to, at the race track, or wherever I happen to be. The idea
is to get people to these affairs, particularly when in a district like
mine, it is most difficult to sell tickets at $50.

Now there are some that can sell for a lot more, but in my
district you sure can'‘t sell for more than $50.

Mr. NieLps. Did Mr. Park indicate that he was giving you the
money for tickets?

Mr. RoysaL. No; Mr. Park did not indicate he was giving me the
money for tickets at all.

Il\glr. Niewps. So it was your decision to treat this as money for
tickets.

Mr. RoyBaL. It was my decision, and also the fact that I had had
a discussion with Passman in the past, and told him that I do give
tickets to my senior citizens, and it was every intention for me to
use that money for that purpose and it was used for that purpose.

Mr. Desmonp. Mr. Roybal, is there any reason why you would
not gi;.re Tongsun Park credit for contributing $1,000 to your cam-
paign?

Mr. RoysaL. First of all, I didn’t know what his name was at the
time.

Mr. DesmonD. Then did you ask Mr. Passman if this particular
Klgrean was an agent of a foreign government or a foreign nation-
al?

Mr. RoyeaL. No. Mr. Passman never mentioned it again.

Mr. DesmoND. And you didn’t question whether he could have
ﬁen ? representative of the Korean Government and you did not

ow?

Mr. RoysaL. I had no reason to believe that he was.

Mr. DesmonD. That he was what?

Mr. RoyBaL. That he was a representative of the Korean Govern-
ment. The FBI had never informed anyone, and no one in Govern-
ment had, so I didn’t ask him, no.

Mr. NieLps. Congressman, you testified that you didn’t know his
name at the time. Surely Mr. Passman introduced you to him;
didn’t he?

Mr. RoyBAL. Mr. Passman introduced me to a lot of people whose
name he probably mispronounced the way he mispronounced, and
during all the time that I served with Mr. Passman, he never
pronounced my name right once.

Mr.? NieLps. But he did introduce you to Mr. Park using some
name?

Mr. RoyBaL. Introduced me to his very dear friend, using some
name, and he introduced me to Mr. Park as his very dear friend,
mispronouncing my name.

Mr. NieLps. Did you ask Mr. Park what his name was?

Mr. RoysaL. No.
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Mr. NlELDS._But he was giving you a $1,000 contribution which
you were required to report by name.

Mr. RoyBAL. Yes.

Mr. NieLps. But you did not ask him his name.

Mr. RoyBaL. No; I did not.

Mr. DesMOND. Mr. Roybal, getting back to the converting of a
contribution to senior citizens dinner tickets, had you ever done
this in the past, prior to this instance?

Mr. RoyeaL. Yes, in the past, yes.

Mr. DesmMOND. Prior to 1974?

Mr. RoyBaAL. Yes.

Mr. DesmonD. And you have done it since 1974?

Mr. RovBaL. We give tickets to senior citizens; yes.

Mr. DesmonDp. Would Mr. Johnson, meaning Roger Johnson, your
treasurer, be apprised of this?

Mr. RoyBaL. Not necessarily. Mr. Johnson did not handle the
various functions. He managed the campaign and he did the re-
cording after deposits were made. Usually a campaign committee,
for example, would be formed for certain things. I have a campaign
committee that is going to handle the picnic this year, the same as
I have other campaign committees. There will be a campaign com-
mittee that is going to handle a dinner. This is a dinner where we
charge $12.50 or $15. This is designed to get the people in the lower
income brackets to also participate. The picnic is to get the very
poor to participate, and most of those tickets are given away. We
don’t make any money on the picnic at all. We lose money, and if
we don’t lose money, we come out even.

Mr. Desmonp. Would this show on any of your records, Mr.
Roybal?

r. RoyBaL. What is that?

Mr. DesmonD. Would this show on any or your records?

Mr. RoyBaAL. It would show as cash coming in.

Mr. DesmonD. Who would give out or distribute the tickets to the
senior citizens?

Mr. RoysaL. I would.

Mr. DesmoND. Nobody on your staff other than yourself?

Mr. RoyBaL. That is right.

Mr. Desmonb. I have no further questions.

Mr. NigeLps. [ have no further questions. .

Mr. SpENCE. If there are no further questions, then the taking of
the deposition will be adjourned. .

[Whereupon, at 1:50 p.m., the taking of the deposition was con-
cluded.]
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WEDNESDAY, OCTOBER 13, 1978

HouseE oF REPRESENTATIVES,
CoMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT,
Washington, D.C.

The committee met, pursuant to call, at 10 am. in room 2247,
Rayburn House Office Building, Hon. John J. Flynt, Jr., chairman
of the committee, presiding.

Present: Representatives Flynt, Spence, Teague, Quillen, Ben-
nett, Quie, Hamilton, Preyer, and Fenwick.

Also present: John M. Swanner, staff director; John W. Nields,
Jr., chief counsel.

Mr. FLynT. The committee will come to order.

E[‘he con]unittee will stand in recess until the arrival of a quorum.

Mr. FLYNT. The committee will come to order.

The staff director will call the roll.

Mr. SWANNER. Mr. Flynt.

Mr. FLynT. Here.

Mr. SWANNER. Mr. Spence.

Mr. SpeENCE. Here.

Mr. SWANNER. Mr. Teague.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Quillen.

Mr. QuiLLEN. Here.

Mr. SWANNER. Mr. Bennett.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Quie.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Hamilton.

Mr. HamiLroN. Here.

Mr. SwaNNER. Mr. Cochran.

ﬁlo response. ]

r. SWANNER. Mr. Preyer.
ﬁlo response. ]
r. SWANNER. Mrs. Fenwick.

Ms. FENwick. Here.

Mr. SwANNER. Mr. Flowers.

[No response.]

Mr. SwanNNER. Mr. Caputo.

ﬁlo response.]

r. SWANNER. Mr. Chairman, five members are present, seven
absent. .

Mr. FLynT. Five members have answered to their names. A
quorum is not present. Without making a determination at this
time as to what further proceedings there will be with regard to
the presence of a quorum, the opening statement defining the scope

(255)
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and purpose of this hearing will be read into the record as soon as
there is a quorum present. .

We are informed that there is a probability that we will have
seven members here at 12 o’clock. ]

The committee will stand in recess until 12 o’clock pending the
arrival of a quorum.

[Recess.]

Mr. FLyNT. The committee will come to order.

The staff director will call the roll.

Mr. SWANNER. Mr. Flynt.

Mr. FLynT. Here.

Mr. SwaNNER. Mr. Spence.

[No response.]

Mr. SwaNNER. Mr. Teague.

[No response.]

Mr. SwaNNER. Mr. Quillen.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Bennett.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Quie.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Hamilton.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Cochran.

{No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Preyer.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mrs. Fenwick.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Flowers.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Caputo.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Chairman, 1 member is present, 11 absent.

Mr. FLynT. We are aware of the fact that there would not be a
quorum at 12 but since that was the hour set for reconvening, the
committee was called to order.

We are informed reliably that there will be a quorum present at
12[:30. Acc?rdingly, the committee stands in recess until 12:30.

Mr. FLYNT. The committee will come to order. The staff director
will call the roll.

Mr. SWANNER. Mr. Flynt.

Mr. FLynT. Here.

Mr. SwWANNER. Mr. Spence.

Mr. Spence. Here.

Mr. SwaNNER. Mr.Teague.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Quillen.

Mr. QUILLEN. Here.

Mr. SWANNER. Mr. Bennett.

Mr. BENNETT. Here.

Mr. SwaANNER. Mr. Quie.

[No response.]
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Mr. SWANNER. Mr. Hamilton.

Mr. HAMILTON. Here.

%\g{r. Swamvm;. Mr. Cochran.

0 response.

Mr. SWANNER. Mr. Preyer.

Mr. PrEYER. Here.

Mr. SWANNER. Mrs. Fenwick.

Mrs. FENwICK. Here.

Mr. SWANNER. Mr. Flowers.

[No response.]

Mr. SwANNER. Mr. Caputo.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Chairman, seven members answer present,
five members absent.

Mr. FLYNT. Seven members have answered to their names when
the roll was called. A quorum is present.

The Chair will now state the purpose and scope of this hearing
and the committee’s authority to hold this hearing.

This investigative hearing is held pursuant to House Rule
X4.4(eX1XB) which provides that the Committee on Standards of
Official Conduct shall—

investigate, subject to subparagraph (2) of this paragraph, any all violation by a
member, officer or employee of the House, of the Code of Official Conduct or of any
law, rule, regulation, or other standard of conduct applicable to the conduct of such
Member, officer, or employee in the performance of his duties or the discharge of
his responsibilities, and, after notice and hearing, to recommend to the House by
resolution or otherwise such actions the committee may deem appropriate in the
circumstances

Additionally, House Resolution 252, 95th Congress, 1st Session,
mandates in section 3 that this committee—
after appropriate notice and hearing, shall report to the House of Representatives
its recommendations as to such action, if any, that the committee feels appropriate
by the House of Representatives as a result of any alleged violation of the Code of
Official Conduct or of any law, rule, regulation, or other standard of conduct
applicable to the conduct of such Member, officer or employee in the performance of
his duties or the discharge of his responsibilities.

The scope and purpose of this hearing is to resolve the allega-
tions contained in the statement of alleged violation with regard to
Representative Edward R. Roybal. The object of this hearing shall
be to ascertain the truth.

1 will ask counsel for Mr. Roybal if counsel on behalf of Mr.
Roybal insist that the statement of alleged violations be read or is
it permissible for it to be included in the record at this point?

Mr. HiBey. We will waive a reading of it, Mr. Chairman.

Mr. FLynT. The reading of the statement of alleged violations is
waived by counsel for Mr. Roybal, and without objection, the state-
ment of alleged violation in its entirety will be inserted in the
record at this point. . _

Mr. FLynT. Does the respondent also waive the reading of the
response to the statement of alleged violation?

Mr. Hieey. He does, Mr. Chairman. _ .

Mr. FLynT. Counsel for Mr. Roybal has waived the reading of the
response to the statement of alleged violation, and without objec-
tion, the response to the statement of alleged violation is incorpor-
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ated in the record at this point and will be printed in the record at
this point. .

Mr. FLynt. Mr. Nields, will you call your witnesses so I may
administer the oath.

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I think, under the supplemental
rules, I would request permission to make an opening statement at
this time.

Mr. FLYNT. You may proceed.

Mr. NieLps. Thank you, Mr. Chairman.

OPENING STATEMENT BY MR. NIELDS

Mr. NieLps. Mr. Chairman, members of the commmittee, Mr.
Hibey and Mr. Anderson, there are four charges against Mr.
Roybal arising out of the receipt by him of a $1,000 cash contribu-
tion from Tongsun Park in 1974. The first and third charges have
to do with Mr. Roybal’s failure properly to disclose the contribution
and his efforts to conceal it. The first charge is that he failed to
report the contribution at the time it was received as required by
law, and the third charge is that, in testimony given before this
committee under oath, Mr. Roybal denied ever having received it.

The second and fourth charges have to do with his failure to put
the money to its proper use. The second charge is that Mr. Roybal
diverted the money from its campaign purpose to a personal pur-
pose. The fourth charge is that in Mr. Roybal’s second appearance
before this commnittee he testified falsely when he admitted re-
ceipt of the money but claimed that he had put it in the “general
cash flow of the campaign committee.”

At this hearing, the staff will offer proof in support of these
charges. Tongsun Park will testify to a very vivid scene which
occurred in the office of Congressman Otto l-P!’:auznzlrnan in 1974. He
will testify that Otto Passman told him that he had two friends in
Congress whom he wanted Mr. Park to make contributions to. Mr.
Park went to Mr. Passman’s office; Mr. Passman called Mr. Roybal
on the telephone; Mr. Roybal appeared a few moments later; Mr.
Passman introduced them to each other, Mr. Park to Mr. Roybal,
and left the room.

Tongsun Park, after a brief conversation with Congressman
Roybal, gave him an envelope filled with $1,000 in cash. Mr.
Roybal left. Mr. Passman returned. He then called Congressman
John Rarick of Louisiana. A few moments later, Mr. Rarick came
into the room; Mr. Passman introduced Mr. Park and Mr. Rarick,
and Mr. Passman left the room.

Mr. Park then gave Mr. Rarick an envelope filled with $1,000 in
cash. Mr. Rarick left; Mr. Passman returned.

Mr. Park remembers the approximate time of this contribution
as being August 1974. He remembers that time because he knew
that it was at or about the time of the Louisiana primary, which
was alwa’lys held in August. The date will be further pinpointed
because Tongsun Park received a thank you note from Congress-
man Rarick indicating the date as August 22, 1974.

The staff will then offer in evidence copies of the campaign
contribution reports filed by Mr. Rarick and his campaign commit-
tee, showing no contribution from Tongsun Park.
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Staff will offer in evidence records from the bank account of the
campaign committee showing that there were no cash deposits
approaching $1,000 into that bank account following the time of
Tongsun Park’s contribution.

Staff will then offer proof of the three different versions of the
facts which Mr. Roybal has given to this committee. First, in his
testimony on February 1, 1978, Mr. Roybal testified that he knew
Tongsun Park by sight and reputation but had never met him and
never received any cam‘Tajgn contribution from him. Then in mid-
March when Mr Roybal learned Mr. Park had named him as a
recipient of money, Mr. Roybal told committee investigators he had
received $1,000 from Otto Passman and that Otto Passman had
told him that the money came from one of his supporters.

Mr. Roybal deduced this might have been Mr. Park but he had
never received anything directly from Mr. Park or any oriental.

Then on April 25, 1978, after Tongsun Park had testified in open
session, Mr. Roybal testified again. This time he testified that he
received $1,000 in Mr. Passman’s office directly from a Korean
person whom he now assumed was Tongsun Park. He claimed,
however, that the money was received in February 1974, not
August, that it had been turned into his camlg;ign through one of
his employees in Los Angeles whose name is Dianne Lewis, and he
referred to a deposit ticket of February 21, 1974, showing a deposit
of cash, an amount greater than $1,000, which he claimed was
Tongsun Park’s money.

The committee willyhear testimony from Dianne Lewis that al-
though Mr. Roybal did give her some cash in 1974 which she put in
the bank in this deposit ticket, Mr. Roybal told her at the time that
he had received the cash from “the Jewish community.”

In sum, staff will prove by clear and convincing evidence that,
contrary to Mr. Roybal’s first testimony, the contribution was in
fact received and it was not reported; contrary to his second testi-
mony, the money was not received in February but rather in
August, and the money which was put into his bank account in
February came from another source.

The staff will urge on the committee that one of the reasons wh
Mr. Roybal denlilﬁ receiving the money when he first testified,
denied receiving money from Tongsun Park, was that in fact he
had not reported it an! in fact had not turned it into his campaign
committee, and consequently could not afford to admit he had ever
received it. .

Mr. FLynT. Mr. Hibey, do you or Mr. Anderson desire to make an
opening statement at this time? ) )

Mr. Hisgy. I will make a brief opening statement, Mr. Chairman.

Mr. FLyNT. You may proceed. _

Mr. HiBgy. Is it the Chair’s pleasure that I stand or sit?

Mr. FLYNT. We prefer that you stand unless you request other-
wise.

OPENING STATEMENT BY MR. HIBEY

Mr. Hisgy. Mr. Chairman and members of the committee, what
this case is not is that it is not a case of payoff for an official act. It
is not a payment based upon a continui relationship, either
personal or business. It is not, at least to our knowledge, a payment
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from a foreign agent. It was a campaign contribution. It is not—
and we insist and we will stress this—and is not a case of perjury.

For a while there will be little or no dispute as to certain
operative facts surrounding the campaign contribution in question.
One thing we hope to demonstrate to the satisfaction of this com-
mittee—and this to be done by Mr. Roybal in his first opportunity
to address this committee since the investigation of him began—is
that at no time has this man, who is a 30-year veteran of public
life, enjoying an excellent reputation and who has served for
almost 16 years in the House of Representatives—at no time did he
lie or intend to deceive this committee or the House of Representa-
tives when he gave his testimony.

Thank you, Mr. Chairman.

Mr. FLynT. Mr. Nields.

Mr. NieLps. Mr. Chairman, the first witness is Tongsun Park.

TESTIMONY OF TONGSUN PARK

Mr. FLynT. Mr. Park, will Iyou remain standing and raise your
right hand, please. Do you solemnly swear the testimony you will
give this committee in the matter now under consideration will be
gled‘i?:ruth, the whole truth, and nothing but the truth, so help you

od’

Mr. Pagk. I do.

Mr. FLYNT. Mr. Park, are you accompanied by your attorney, Mr.
William Hundley?

Mr. Pagk. Yes.

Mr. FLyNT. Your name is Tongsun Park?

Mr. PARK. Yes.

Mr. FLynT. You may proceed, Mr. Nields.

Mr. NieLps. Thank you, Mr. Chairman.

Mr. Park, have you ever met Congressman Edward R. Roybal?

Mr. Pagrk. Yes.

Mr. NieLps. When did you first meet him?

Mr. PARK. I met him for the first time in Mr. Passman’s office.

Mr. NieLps. How did you happen to be in Mr. Passman’s office?

Mr. Park. As I recall, Congressman Passman told me that he
had a dear friend to whom he wanted me to be helpful, and so that
was the reason I was in the Congressman’s office and that is when
I met Mr. Roybal.

Mr. NieLps. Did he tell you one dear friend or more than one
dear friend?

Mr. PaArk. I think he said two dear friends.

‘Mr. NieLps. Did you bring anything with you when you went to
his office?

Mr. Park. I believe so.

Mr. NieLps. What did you bring?

Mr. Park I brought contributions which I was going to make for
these two friends.

Mr. NieLps. When you say contributions, do you mean cash?

Mr. PaRrk. Yes.

Mr. Nievps. How much?

Mr. PArk. I believe each contribution amounted to $1,000.

I\;ll:‘; NieLps. Did you bring anything else with you besides the
cash?
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Mr. Park. I don't think so.

Mr. NieLps. Did you bring any envelopes?

_Mr. Park. Oh, tﬁe cash, as always whenever I made a contribu-
tion. Cash was contained in an envelope.

Mr. NieLps. What time of day did you arrive at Congressman
Passman’s office?

Mr. PARk. I am not positive but I think it was sometime after
lunch, midafternoon shall we say.

Mr. NieLps. What happened when you arrived at Congressman
Passman’s office?

Mr. Pagrk. I think the Congressman proceeded to call Mr. Roybal
and 2 minutes later I believe the Congressman did come into
Congressman Passman’s office.

Mr. NieLps. What happened after Congressman Roybal entered
Congressman Passman’s office?

Mr. Pagrk. I think we were properly introduced by names. Mr.
Park, Mr. Roybal, and then the Congressman left his office. And
we were sitting close to the Congressman’s desk facing each other.

Mr. NieLps. Did you have a conversation then?

Mr. Park. I think we had an exchange of some pleasant greet-
ings, having met Congressman Roybal for the first time, and I am
not positive but I think we had some reference to Korean Ameri-
cans being in his district. But it was, as I recall, a very short and
uneventful kind of situation. I would venture to estimate perhaps 2
or 3 minutes of time spend, and I merely executed the making of
the contribution in the form of cash as I stated earlier, and we said
goodbye and left.

Mr. NieLps. When you say you executed it, do you mean you
handed him the envelope with the cash in it?

Mr. PARK. Yes.

Mr. NieLps. Did you say anything as you handed it to him?

Mr. Park. No; I do not remember anything special. I think if I
said anything: Congressman Passman asked me to be helpful to
you and I am delighted to make this contribution.

Mr. NieLps. My question is, did you mention that it was a cam-
paign contribution?

Mr. Park. | believe I said something to that effect, yes.

Mr. NieLps. What happened after Mr. Roybal left?

Mr. Park. Then Congressman Passman came back and he called
another Congressman friend of his who turned out to be Mr.
Rarick, from his home State. ) ) )

Mr. NieLps. When you say he called him, did he call him on the
telephone?

r. PARK. I believe so. ) . .

Mr. NieLps. When you say he called him, did he call him on the
telephone?

Mr. Pagk. I believe so.

Mr. NieLps. In your presence?

Mr. PARrk. Yes.

Mr. NieLps. Did Mr. Rarick come to the office?

Mr. PARK. Yes. )
M$ N?gfns. What happened when Mr. Rarick entered the room?

Mr. Pagrk. I think we went through a similar type of procedure.
Again, it was the first time I met Mr. Rarick, so we were properly

D —
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introduced by names, Mr. Rarick and Tongsun Park, and subse-
quently Mr. Passman left the office and again Mr. Rarick and I sat
down. And I seem to recall more vividly the meeting that I had
with Mr. Rarick because he made some specific reference to the
fact that he was a conservative and because of the young universi-
ty volunteers in his district, knowing his political philosophy, that
he was up against a great battle, and it was going to be a great
help that I was about to make a contribution to his campaign.

So I had the impression that he had already known why I was
there.

Mr. NieLps. Did you make the contribution to him?

Mr. PArk. Yes; I indeed made the contribution in the same
fashion that I did to Mr. Roybal.

Mr. Niewps. Did he then leave?

Mr. Park. Yes; we exchanged again pleasant greetings, and I
think he also said he expected to call on me personally after he
returns to Congress later in that same year.

Mr. NieLps. In fact did he ever return to you again?

Mr. Park. No; he wrote me a letter which you are familiar with,
but as you know he was defeated, and we never had the occasion to
see each other as we had intended to.

Mr. NieLps. Mr. Park, do you in fact remember what Mr. Rarick
was wearing?

Mr. Park. I think he had a light-colored suit, something similar
to what Mr. Spence is wearing. Earlier I made a comment that I
liked his suit very much. For some reason again I vividly remem-
ber Mr. Rarick had a tan-colored necktie. And those of 'you who
know Mr. Rarick, he is a very handsome, attractive man, and that
is what I remember.

Mr. NieLps. Was it a summer suit?

Mr. Park. Yes; I believe so.

Mr. NieLps. Do you remember what Mr. Roybal wore?

Mr. Park. I do not remember anything particularly about him,
no. I just came back from England and in London, summer being
what it is, they don't make any distinction, anything about
summer or winter clothes. But in this country those of us seem to
wear light clothes during the summer months, and perhaps Mr.
Roybal had summer clothes but I don’t——

Mr. Nierps. Mr. Park, you say Mr. Rarick was from Mr. Pass-
man’s home State. Just for the record, what State is that?

Mr. Park. The State of Louisiana.

Mr. NieLps. From your own memory, Mr. Park——

Mr. PARK. And a great State, I might add.

Mr. NieLps. From your own memory, can you tell us when this
meeting occurred?

Mr. Park. I believe it was certainly during the month of August.

Mr. NieLDs. And the year?

Mr. PARK. 1974.

Mr. NieLps. How do you know that it was during the month of
August?

Mr. PARk. Because it was right after the Korean National Inde-

pendence Day, which falls on the date of the 15th of August every
year.
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Mr. NieLps. What is it that makes you remember it was around
the time of the Korean Independence Day?

Mr. PArRk. And I also remember Korean Independence Day in
conjunction with the Louisiana primary. I had many friends, as I
know, and I would also be interested in how my friends do in the
primary, so it was right around Louisiana primary time, so it had
to be the latter part of August.

Mr. NieLps. And Mr. Rarick was having a primary, I take it.
That is the point.

Mr. Park. Yes; as I recall, he had a runoff election and my
contribution was specifically intended for some assistance to his
runoff election.

Mr. NieLps. I take it he was defeated in that runoff election and
that is the reason why you never saw him again?

Mr. Park. That is what I was told, yes.

Mr. NieLps. Mr. Park, did you ever receive a thank you note
froula? Mr. Rarick shortly after the time that you made the contribu-
tion?

Mr. PARk. Yes.

[Counsel hands paper to witness.]

Mr. NieLps. Mr. Park, I am showing you a letter. Copies of that
letter are marked as exhibit 1 which each member of the commit-
tee has, I believe, and counsel for Mr. Roybal have.

Can you identify that letter, please.

Mr. PaRrk. Yes; this is the same instrument, the letter, that I did
reoei:lre from Mr. Rarick expressing his thanks for the contribution
I made.

Mr. NieLps. He doesn’t use the word “contribution” in that
letter, does he?

Mr. Park. No.

Mr. NieLps. He thanks you for your kindness and courtesy
during the meeting the day before; is that right?

Mr. Pagxk. I think this is generally understood.

Mr. NieLps. There is a stamped date at the bottom of that letter
that says August 26, 1974. What is that? )

Mr. Park. That is the stamp indicating the date that this partic-
ular letter was received by my office. ) )

Mr. NieLps. And your office had a practice of stamping incoming
mail?

Mr. Park. Yes. .

Mr. NIELDS. Mr. Chairman, I ask that copies of exhibit 1 be made
part of the record. . .

What Mr. Park has been looking at is an original which we
obtained from the Justice Department. With counsel’s consent and
the committee’s consent I would ask that copies be received in
evidence. Without that consent I would offer the original.

Mr. FLynT. Do you have any objection? ’

Mr. Hieey. I have no objection, subject to my being able to
examine it at some moment. The copies we have received are not
as clearly legible. .

Mr. FLyYN'rg.lWould you like to see the original?

. Hieey. I need only look at it. ) _ .
'Ih‘%'xrank you, and I havi no objection to its being received.
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Mr. FLynT. Without objection, the copy of the original here from
Mr. Rarick to Mr. Park will be received into the record at this
point.

[Whereupon, Exhibit No. 1 was marked for identification and
received in evidence.]

[Exhibit No. 1 follows:]

House oF REPRESENTATIVES,
Washington, D.C., August 23, 1974

Mr. TonGsuN PARK,
Washington, D.C.

Dear MR. Park: I deeply appreciate the kindness and courtesy which you ex-
tended to me during our conversation yesterday. . )
I am off to Louisiana on Sunday but look forward to visiting with you again when
I return to Washington in early October.
With kindest personal regards.
Sincerely,
JoHN R. RARICK,

Member of Congress.

Mr. NieLps. Mr. Park, did you ever give any other money to any
other Congressman at Otto Passman’s request?

Mr. Park. Not that I recall. I think those two we just discussed
are the only ones.

Mr. NieLps. Had you ever given any money to Otto Passman
personally?

Mr. Park. I think that has been discussed. I think I don’t have to
go into that.

Mr. NieLps. That is about $50,000 a year starting in 1972?

Mr. PARk. Yes.

Mr. NieLps. And that was in cash?

Mr. Park. Mostly, yes.

Mr. Nierps. Mr. Park, you have already said you did not meet
Mr. Rarick again. Had you ever seen him before the meeting?

Mr. Park. No; well, I think I might have seen him once or twice
at those gatherings where most of the Louisianans were brought
together because I used to go to some of those functions. But I don’t
have a specific recollection.

I\gﬁ?Nles. But you had never conversed with him before as you
recall?

Mr. Park. No.

Mr. NieLps. And you had never given him any money before?

Mr. Park. No.

Mr. NieLps. Had you ever met Mr. Roybal before?

Mr. Park. No.

Mr. NieLps. Had you ever given him any money before? Had you
ever seen Mr. Roybal again?

Mr. Pagrk. I believe I saw him after we met in Congressman
Passman’s office somewhere in the Rayburn Building. I recognized
him and he said hello but I don’t know whether he recognized me
or not. But as many Congressmen do, they usually respond wheth-
er you know the person or not. But I seem to think I met the
Congressman afterwards.

Mr. NieLps. Did you ever give him any money again?

Mr. Park. No.

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I have no further questions of this
witness.
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Mr. FLyNT. Mr. Hibey.

Mr.' Hn%mr. Mr. Park, I understand from your testimony on direct
examination, that when you met Mr. Roybal in Mr. Passman’s
office you indicated to him, that is to Mr. Roybal, that “Congress-
man Passman asked me to give you a campaign contribution and I
was happy to be helpful.”’ Is that correct, sir?

Mr. PARk. That is correct.

Mr. HiBEy. Now, sir, is it fair to say you were not solicited for
the payment of this campaign contribution by Congressman
Roybal?

Mr. Park. I think that is an accurate statement.

Mr. HiBey. Did you ever ask Mr. Roybal to do anything for you
then or at any time?

Mr. Park. No. No.

Mr. Hisey. Had you ever had any business relationship with Mr.
Roybal or any member of his family?

Mr. Park. No.

Mr. Hisey. Did you talk to Mr. Roybal about rice or anything
like that in that meeting?

Mr. Park. No. There was no need. He is not from the rice-
growing district.

Mr. Hieey. That is correct. Do you know what district he is from,
Mr. Park?

Mr. Park. I think he is from the great city of Los Angeles.

Mr. HiBey. That is correct. Thank you.

Mr. Park. There was some information that was transmitted to
me that some redistricting was involved or something.

Mr. HiBey. What was said after you gave him the money? Did he
say anything more than thank you?

Mr. Park. No. I think again only it was an uneventful type of
meeting, and my recollection concerning that money is not as vivid
as the one I had with Mr. Rarick.

Mr. Hisey. Do you recall that you testified in executive session
on or about March 9, 1978, and made this statement, quote, “And
Mr. Roybal said”—I am referring to page 1004, counsel—"Thank
you very much. It will be very helpful to my campaign.” And it
was simple as that.

Do you recall giving that answer?

Mr. Pagk. I think I said not from positive recollection but I felt
that is something that Mr. Roybal said to me and usually that is
the reaction that I get whenever I make the contribution to a
Congressman.

Mr. Hisey. I didn’t see anything in this testimony, Mr. Park,
which suggested a qualification on that particular statement. Do
you dispute that statement was made, that you had said that Mr.
Roybal said to you, “Thank you very much, it will be very helpful
to my campaign”’? . .

Mr. Park. That is what I thought that he said at the time.

Mr. Hisey. And do you think that, today, that is what he said?

Mr. Park. I am not 100 percent positive but it doesn’t make any
difference one way or the other to me. o

Mr. FLynT. Mr. Hibey, may I interrupt you at this point?

Mr. Hisey. Of course, Mr. Chairman.
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Mr. FLynt. We are having a vote and usually the procedure is
for us to proceed until the second bells ring. I assume you have
additional questions to ask this witness.

Mr. NieLps. I have some additional questions.

Mr. FLyNT. The committee will suspend so that the members
may repair to the floor of the House of Representatives to be
recorded on this recorded vote, and I would request all members to
return as soon as possible after they have recorded their vote.

The committee will stand in recess until this vote is completed.

[Recess.]

Mr. FLYNT. The committee will come to order.

Mr. Hibey, you may proceed.

Mr. HiBey. Before I proceed, Mr. Chairman, may I note the fact
that there are present in the hearing room now only five members
of the committee.

Mr. FLyNT. Mr. Bennett, I think, will be back promptly. You may
suspend awaiting the additional members or you may proceed as
you desire.

Mr. Hieey. I appreciate that, Mr. Chairman. It is not my inten-
tion to be obstructive or dilatory.

Mr. FLYNT. I understand that. And I want to state for the record
as we have stated earlier today, there is some question as to the
appropriate number of members with which to conduct this hear-
ing. There are those who feel that the rule provides that two
members shall constitute a quorum for the purpose of receivi
testimony and hearing evidence. The Chair, however feels, and
know at least some of the members of the committee agree with
the Chair on this, that at this point in time we are doing more
than receiving testimony and hearing evidence.

We are in effect sitting as a court. It is for that reason that the
Chair delayed calling the meeting to order today until we had a
quorum of seven. There are a number of members of the commit-
tee, as I am sure counsel is aware, who are out of town.

The Chair is going to do his best to maintain the largest number
of committee members present for this hearing, and the Chair is
going to, as always, try to be completely fair and objective. I know
the respondent and counsel for respondent are just as anxious to
conclude these proceedings as we are. Consistent with the Chair’s
determination to be fair, I am going to suggest—I am not going to
insist—that at any time that the membership of the committee
present drops below five, upon motion made by counsel we will
suspend until we have five or more.

I would hope that counsel would concur in that and with the
understanding that the Chair and the committee will make every
effort possible to have a full attendance.

Mr. HiBey. Mr. Chairman, I wish to state on the record that the
Chair and the committee have accorded us every courtesy with
respect to the attempt by the Chair to get a quorum of seven
members into the hearing room, and I deeply appreciate that. I
will concur with the suggestion of the Chair tﬁat we may proceed
at this point with five members present. There will come a time
when Mr. Roybal himself will testify, and I wish to express my
wish on behalf of my client that as many members of the commit-
tee as possible be in attendance for the hearing of his statement.
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Mr. HaMiLToN. Mr. Chairman.

Mr. FLYNT. The gentleman from Indiana.

. Mr. HamiLtoN. Your statement puzzled me. I was under the
impression that the rules were clear on the point that two mem-
bers of the committee were sufficient for the taking of testimony.
Am I correct in that?

Mr. FLYNT. The gentleman has stated the rule correctly but I
think that the further statement by the Chair that when this
committee is sitting as a court, as in-{eed we are at this time, it is
the opinion of the Chair that it would be manifestly unfair to
proceed with only two members present.

Mr. HamiLToN. I recognize, Mr. Chairman, that we would like to
have all members of the committee present, but as you pointed out
we have a very difficult situation confronting us with five members
of the committee not able to be here. That leaves of us only seven
upon which to draw. To maintain five of the seven here throughout
the testimony, I think, will be extraordinarily difficult, given the
other responsibilities of the Members of the House.

Mr. FLYNT. I recognize that.

Mr. HaMiLTON. It does seem to me that a decision to require five
members ought to be a decision reached by the committee.

Mrs. FENwiIcK. Mr. Chairman.

Mr. FLynT. Yes, ma’dam.

Mrs. FENwiIcK. I do most earnestly concur with the remarks of
the gentleman from Indiana. It seems to me the House is going to
constitute the court and it is clear in the rules that two members
are required for hearings. '

Mr. FLYNT. The objections of the gentleman from Indiana and
the gentlelady from New Jersey are duly noted; but this member of
the committee, if he can possibly avoid it, will not conduct this
hearing with only two members present. If anybody wants to
apﬁeal that ruling, I will entertain a motion to do so.

r. HAmMiLToN. I am not thinking of that, Mr. Chairman. I
recognize that you and the members of the committee are in an
extraordinary constitutional position. I know the chairman is
making every effort to be fair in his position, and I appreciate and
gpect that. I did want to clarify the rules as I understood them to

Mr. FLYNT. As the Chair stated earlier, the gentleman stated the
rule eminently correctly, but I think there comes a time when the
rule of fairness should supersede the technical letter of the rule,
and that is the ruling of the Chair.

I will say this, as Judge Preyer and Mr. Bennett have both
indicated, they can and will be here possibly as early as 4 o'clock,
certainly not later than 5. ] )

I am certain we will give Mr. Roybal, the respondent in this case,
an opportunity to be heard, when he takes the stand, by a full
quorum of this committee, notwithstanding the rule of two consti-
tuting a quorum for the purpose of hearing testimony. o

The Chair does not want to be dilatory in this, but the Chair is
trying to conduct this matter in a judicious fashion because while
this is not a judicial proceeding, the Chair and certain members of
this committee are of the firm opinion this is a quasi-judicial
hearing because of the results which could come from it.
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The Chair will entertain a motion if anybody wants to make it.
The Chair has stated his ition on it. If there is any desire to
overrule the ruling of the ir, the Chair will certainly entertain
such motion.

You may proceed if you wish, Mr. Hibey. .

Mr. HiBey. Mr. Park, you testified the occasion on which you
made your campaign contribution to Mr. Roybal was in August
1974; is that correct?

Mr. Pagrk. As far as my recollection goes, yes.

Mr. HiBey. Was it also your statement or is it fair to say, Mr.
Park, that the way in which you are able to recall that particular
date is by virtue of the letter which is staff exhibit No. 1, a letter
dated August 23, 1974, sent to you by Mr. John Rarick, then a
Member of Congress; is that correct?

Mr. PArRk. What I think I stated is that I seem to, as to the time
of the year involved, because of the Korean independence day
celebration, and also there is a primary in Louisiana.

Mr. HiBey. There were two incidents which cause you to remem-
ber: the independence day celebration in Korea, and the Louisiana
primary, because you have friends, most notably Mr. Otto Pass-
man.

Mr. Park. And several others.

Mr. Hisey. All of whom were involved in primaries around that
time?

Mr. PARk. Yes.

Mr. HiBey. The right peg in securing your knowledge that the
occasion of the meeting with Mr. Roybal in Mr. Passman’s office
was in August 1974 was the personal letter of Mr. Rarick to you,
dated August 23, 1974; is that not correct?

Mr. Park. The specific date of August 22, as a date during which
time I met Congressman Roybal, was something that I remember,
and as a result of the letter, I think I was helped to remember
more accurately. I think that is the statement I would like to make
regarding your question.

Mr. HiBey. So it is fair to say the letter secured your knowledge
this event took place in August and on August 22, 1574?

Mr. PArk. The letter helped me to secure the date, not necessar-
ily the approximate time. Because as I said earlier, relating to
independence day and the Louisiana primary, I would have known
g;a was August, but the letter helped me to identify specifically the

te.

Mr. HiBgy. I want to go back, if I may, in order to clarify my own
understanding. I do not mean to be duplicative, Mr. Chairman; I
would look upon this as being the last area of questioning of the
witness.

You did testify in March 1978 that Mr. Roybal said, “Thank you
very much. It will be very helpful to my campaign.”

19%: you recall making that statement in your testimony March 9,

Mr. PARrk. Yes.

Mr. Hisey. If the Chair will indulge me a moment—I have no
further questions of the witness under cross-examination.

Mr. FLYNT. Do you have redirect, Mr. Nields?

Mr. NieLps. No, Mr. Chairman.



269

Mr. FLYNT. Mr. Park, will you step down.

You may call your next witness.

Mr. PAR.K. I just wanted to say I enjoyed being with you again
and especially seeing Congressman Quillen, because I spent as
many as 9 months, which represents a great many of my formative
years, in Bristol, Tenn.

Mr. QuiLLeEN. King College is a wonderful college, and thank you
very much for pointing out you know about Bristol. That is a fine,
fine college.

Mrs. FENwick. You have touched upon a sensitive nerve.

Mr. Park. Thank you. And with the exception of Chairman
Flynt, I wish you all success in your reelection.

Mr. FrLynT. Call the next witness.

Mr. NieLps. Mr. Chairman, at this time I would like to offer in
evidence a stipulation between counsel for the staff and counsel for
the respondent.

Mr. E?YNT Have you shown it to counsel for respondent?

Mr. Nievps. It has been signed by counsel for respondent and has
been marked as committee exhibit A, and I would ask permission
to enter it into evidence and read it. (See exhibits.)

Mr. FLuynTt. With no objection the stipulation will be received for
the record at this point and counsel may read it if he so desires.

Mr. NieLps. It is hereby stipulated and agreed by and between
John W. Nields, Jr., Chief Counsel, Special Staff, House Committee
on Standards of Official Conduct, and Stanton D. Anderson, Esq.
and Richard Hibey, Esq., counsel for respondent Edward R. Roybal,
that the attached copies of reports filed with the Clerk of the
House of Representatives marked as exhibits 2-17 are true and
accurate copies of all reports of receipts of campaign contributions
received by Mr. Roybal or any committee acting on his behalf
which were filed with the Cler]v( of the House of Representatives
with respect to contributions received during the year 1974.

At this time, Mr. Chairman, I would like to offer into evidence
and into the record of this hearing exhibits 2 through 17.

Mr. Higey. No objection, Mr. Chairman. )

Mr. FLynT. Without objection, exhibits 2 through 17 will be
received for the record at this point.

[Whereupon, committee hearing exhibits 2 through 17 were re-
ceived in evidence (see “‘exhibits”).]

Mr. NieLps. I would like to indicate for the record that Tongsun
Park’s name did not apﬁear on any of these exhibits, 2 through 17,
which have just been taken into the record.

Mr. FLYNT. The record will speak for itself.

Mr. NieLps. The next witness is Roger Johnson.

TESTIMONY OF ROGER JOHNSON

Mr. FLyNT. Mr. Johnson, will you raise your right hand.

Do you solemnly swear that the testimony you will give before
this committee in the matter now under consideration will be the
truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help you God?

Mr. Jounson. I do. )

Mr. NieLps. Your name is Roger Johnson?

Mr. Jornson. Yes; that is right.

Mr. FLynT. You may proceed.
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Mr. NieLps. Mr. Johnson, in 1974 were you the campaign com-
mittee treasurer for Edward Roybal?

Mr. JounsoN. Yes, I believe I was. L

Mr. NieLps. In such capacity, was it your responsibility to report
contributions received by his campaign committee?

Mr. JOHNSON. Yes. .

Mr. Nierps. Did Mr. Roybal ever tell you during thgdyear 1974
that he had received a contribution from a man named Tongsun
Park?

Mr. Jounson. No; he did not. . )

Mr. Niewps. Did Mr. Roybal ever personally give you $1000 in
cash in 1974 for deposit into the campaign account?

Mr. JounsoN. No; he did not.

Mr. NieLps. Into what account were cam'})algn contributions put
for the Roybal campaign committee in 19747

Mr. JounsoN. The Roybal campaign committee.

Mr. NieLps. Account?

Mr. JounsoN. Yes.

Mr. NieLps. Was that at the—

Mr. JoHNSON. Security Pacific National Bank.

Mr. NieLps. Thank you. I have no further questions of this
witness, Mr. Chairman.

Mr. Hisev. How long have you known Mr. Roybal?

Mr. JoHnsoN. Since 1947.

Mr. Hisey. Have you worked in his campaign since he entered
public life?

Mr. Jounson. Yes; I have been his campaign manager.

Mr. Hisey. Do you know others who know Mr. Roybal?

Mr. JouNsoN. I know many.

Mr. Hisey. Have you ever heard his reputation for truthfulness
and honesty discussed in the community? And if so, do you know
what that reputation is?

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I would like to state for the record at
this time that I believe these questions are relevant to what is
termed the second phase of hearings. I have no objection to having
this put in at this time, just with the understanding that this is
under the committee’s rules relevant to the second phase of the
hearings.

Mr. FLynt. With that understanding, you may proceed.

Mr. Hisey. Do you know what the reputation of Mr. Roybal is for
truthfulness or honesty?
h_Mr. JoHNsoN. His reputation is excellent or I would not be with

im.

Mr. Hisey. During the years you have been involved with Mr.
Roybal’s campaigns have there been any complaints of campaign
lrregulg?nty or in the campaign accounts ever been made by
anyone?

r. JOHNSON. Never.

Mr. Hisey. Do I take it, sir, you share the opinion of his excellent
reputation.

r. JOHNSON. I certainly do.

Mr. FLYNT. Redirect?

Mr. NieLps. No redirect, sir.

Mr. FLyNT. Mr. Johnson, you may step down. Mr. Nields.
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Mr, NiELps. At this time, I would like to offer in evidence a
stipulation marked “exhibit B.”

Mr. FLYNT. Stipulation B or exhibit B?

Mr. NieLps. The stipulations are marked A and B; the actual
exhibits are numbered numerically.

Mr. FLYNT. Any objection?

Mr. HiBey. No objection:.

Mr. FLYNT. You may proceed with that.

Mr. NieLDps. Is that received for the record?

Mr. FLynNT. It is (see “exhibits.”)

Mr. N1erps. Without objection, I would like to read it.

Mr. HiBey. No objection.

Mr. NieLps. It is hereby stipulated and agreed by and between
John W. Nields, Jr., Chief Counsel, House Committee on Standards
of Official Conduct, and Stanton D. Anderson, Esq., and Richard
Hibey, Esq., counsel for Edward R. Roybal, that if called, Stephen
C. Newkirk would testify as follows:

1. That he is assistant vice president for security Pacific National
Bank, Civic Center Branch, 110 South Spring Street, Los Angeles,
Calif., and is familiar with records relating to the account main-
tained at the bank by the Roybal campaign committee;

2. That exhibit 18 is a copy of a record maintained by the bank
in the ordinary course of its business which reflects all deposits
into and checks written on the Roybal campaign committee ac-
count for the year 1974;

3. That exhibits 19-31 are copies of deposit tickets maintained by
the bank in the ordinary course of its business reflecting deposits
into the Roybal campaign committee account and indicating, with
respect to each deposit, the number and size of the checks deposit-
ed and the total amount of currency deposited.

At this time, Mr. Chairman, I would like to offer in evidence at
this hearing exhibits 18 through 31.

Mr. FLYNT. Any objection?

Mr. Hieey. No objection, Mr. Chairman.

Mr. FLynT. Without objection, exhibits 18 through 31 will be
received for the record at this point. (See exhibits.) .

Mr. Niewps. I would like to state for the record, there are six
deposits in exhibit 18 in amounts in excess of $250 during and after
August 1974, and for each such de'Fosit, there is a deposit ticket
which has been placed in evidence. The only ticket showing cash is
for October 29, which shows cash of $365.

Mr. FLynT. The record will speak for itself. )

Mr. NieLps. Mr. Chairman, at this time, I offer in evidence
exhibit No. 33, which is a transcript of the deposition of Edward R.
Roybal on February 1, 1978.

Mr. FLyYNT. Is there objection?

Mr. Higev. No objection, Mr. Chairman. )

Mr. FLynT. Without objection, exhibit 33 will be received for the
record at this point. (See exhibits.) .

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I request permission to read excerpts
of that deposition into the record at this time.

Mr. FLYNT. Any objection to reading it by excerpts?

Mr. HiBey. If the choice is between reading the entirety of the
transcript or the excerpts, no objection. I only ask that the entirety
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of the transcript be placed in the record and the committee in its
deliberation read the entire transcript.

Mr. FLynT. Without objection, the entire transcript will be re-
ceived for the record, (see Exhibits) and without objection the
committee counsel may read excerpts.

Mr. NieLps. This is on page 5 of the transcript: Question. “Do
you know a man named Tongsun Park?”

Mr. HiBey. Excuse me, Mr. Nields, may I inquire, is that which is
going to be read that which has already been specified in counts 3
and 5 of the complaint, or are you specifying more than that?

Mr. NieLps. More than that.

Question. Do you know a man named Tongsun Park?

Answer. I know him by sight and reputation.

Question. Have you ever met him? .

Answer. I don’t think I have ever met him personally but he is known by every
member of the House and Senate.

Question. Do you mean by reputation or because you have seen them?

Answer. No, by reputation. I think we know every lobbyist in the House of
Representatives and he was just another lobbyist.

Turning to page 9, again with respect to Tongsun Park.

Question. Do you remember him being pointed out to you by anyone in particular?
Answer. Not necessarily pointed out, but when you are around here long enough,
you more or less get information via the process of osmosis, so you have a pretty
ood idea as to who is doing the lobbying on Capitol Hill. If a member of Congress
id not know that, he is not alert to know what is going on.

Question. Did Tongsun Park ever make any gift to you?

Answer. No.

Question. Did he ever offer to make a gift to you?

Answer. No.

Question. Did he ever make a contribution to any of your campaigns, either
directly to you or to one of the committees which supported you?

Answer. He never made a contribution directly to me and if a contribution was
made to my campaign, it would show up in the reports I have given you. I have read
some of these reports and I see no evidence of the fact Mr. Park made a contribu-
tion to the campaign at all. I don’t think he would be particularly interested in
making a contribution to a Californian, anyway.

Question. But I take it what you are saying is that you have no knowledge of his
ever making a contribution to any of your campaigns?

Answer. I not only have no knowledge, but I have no evidence in records I have
that he ever made a contribution to my campaign and I see no reason why he
should have made a contribution to my campaign, since first of all I was not iigh
enou%h on either the Committee on Foreign Affairs or Foreign Operations, never
handled any of the Korean legislation, I was most particularly interested in the
Middle East and Latin America. Any legislation that came through the committee,
that is the Committee on Foreign Operations, that included the Middle East, I
would be personally involved in that, and involved also in those matters which
affected Latin America.

Question. Did Tongsun Park, to your knowledge, ever offer to make a contribution
to any of your campaigns?

Answer. No, he never did.

Page 12:

Question. To your knowledge, has any Korean national made a contribution to
any of your campaigns for Congress?

Answer. I have in my district, a place called Little Korea and I have fund raisers
in my own district and I assume that there have been Koreans who have made
contributions to my campaign, that is by bu?ring, perhaps, a ticket to one of my fund
raisers. If that is the case, then the name of that particular individual will be found
in the records I have given you.

Page 21:
Question. Have you ever talked to Congressman Passman about rice?
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Answer. I have talked to Congressman Passman about rice for Korea. Congress-
man Passman was quite interested in Korea. In fact, all legislation pertaining to
Korea was handled by Mr. Passman. He gave me the opportunity to deal with the
Middle East and Latin America. On various occasions together with statements
made on the floor, indicated he was interested in Korea. There is no secret of the
fact that he did promote the best interests of Korea. He was interested in Korea as
a whole. But never did I hear Congressman Passman ask me or anyone in the
committee about anything with regard to the sale of rice directly.

Question. Did he ever mention the name Tongsun Park to you?

Answer. I don’t remember that he ever mentioned the name Tongsun Park to me,

no.

Question. Did you ever attend a luncheon——

Answer. But everyone around knew Tongsun Park, so when one was talking
about the sale of rice to Korea, you did not have to be too smart to know who was
handling. Everyone knew it, including the clerks around here. Anyone who has
been on the Hill for any time at all and was familiar with the needs of Korea for
more rice; and if they did know, they suspected that Mr. Park was a rice broker and
was involved and would get the business.

That completes the reading of that exhibit.

I will next call a witness, Mr. Chairman.

Mr. FLYNT. Before we call the next witness, the bells indicate a
recorded vote is in progress before the House. The members may go
to the floor of the House to record their votes and the committee
will resume its hearing as soon as possible after the vote is com-
pleted. In the event there are to be a series of votes following this
one, those parties present will be notified and the committee mem-
bers may wait until the series of votes is completed. However, if
there is only one vote, at the time I request, subject to that under-
standing, the committee will stand in recess until the votes have
been completed.

[Recess.] ) )

Mr. FLyYNT. The committee will come to order.

Mr. Nields, will you call your next witness.

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I call Mr. Harris.

TESTIMONY OF JEFFREY HARRIS, DEPUTY CHIEF COUNSEL,
COMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT, SPE-
CIAL STAFF

Mr. FLynT. Do you solemnly swear that the testimony you will
give before this committee in the matter now under consideration
will be the truth, the whole truth, and nothing but the truth, so
help you God?

Mr. Harris. Yes; I do.

Mr. FLYNT. Are you Mr. Jeffrey Harris?

Mr. Harris. Yes, I am, Mr. Chairman. ) )

Mr. FLYNT. A member of the special staff of this committee?

Mr. Hagris. That is correct, Mr. Chairman.

Mr. FLynT. You may proceed.

Mr. NieLps. Mr. Harris, exactly how are you employed?

Mr. Harris. I am Deputy Chief Counsel of the Special Staff of
the Committee on Standards of Official Conduct, specifically work-
ing on the Korean influence investigation pursuant to House Reso-
luiﬁ)ﬂ iﬁzsms Have you had a conversation with Edward Roybal?

Mr. Hagrris. Yes; I have.

Mr. N1eLps. Approximately when was that?
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Mr. Harris. It was a;iproximately the 10th of March 1978. I
think it is approximate. It might have been 2 or 3 days later, on
Monday the 13th.

Mr. NieLps. How did the conversation come about?

Mr. Hagrris. Well, in midafternoon, Mr. Nields, you informed me
that you were going to Mr. Roybal’s office and you asked me to
accompany you. We went to Mr. Roybal’s office about 3 in the
afternoon.

Mr. NieLps. Who was there?

Mr. Harris. We went into his outer office where there were some
office personnel and were shown into his private office, and it was
yourself and myself and Mr. Roybal.

Mr. NieLps. Did we have a conversation?

Mr. Harris. Yes; we did.

Mr. NieLps. Can you give your best recollection of what was said
by Mr. Roybal, what the full conversation was?

Mr. Hargis. Yes; Mr. Roybal stated that he had heard through a
reporter that he had been mentioned by Tongsun Park in his then
private testimony. He stated that he had been in touch with Mr.
Flynt and Mr. Swanner about it and had been told by them that
you were the person that he should contact.

He contacted you and asked, he stated, to see you, and hence we
were in his office.

He said that he had heard that Park mentioned that he had
received some money, that Mr. Roybal had gotten a contribution
from Mr. Park, and Mr. Roybal said there are only two explana-
tion;;hat he could think of that could explain how Park could so
testify.

He stated that, first, he had a large Korean population in his
district known as Little Korea and there was a possibility that if
Park gave him money it had come through Little Korea. He stated
the second possibility was that it came through Mr. Passman, and
he went on to explain that he had received $1,000 from Mr. Pass-
man to buy dinner tickets for a dinner that Mr. Roybal was run-

ning.

Mr. Passman said that the money came from a supporter of
Passman’s, and Mr. Roybal said he received this $1,000 from Pass-
man, and gave away the tickets that the $1,000 was to buy to
senior citizens in his district so they could attend the dinner.

Mr. BENNETT. You meant Mr. Roybal said that instead of Mr.
Passman said that?

Mr. Harnis. That is exactly what I meant. Mr. Roybal was doing
the talking. Thank you, Mr. ett.

_Mr. Roybal said the tickets purchased with that money were
g;ven to senior citizens in his district so they could attend the

nner.

Mr. Nields, you then asked Mr. Roybal whether it was Mpoasible
that he was given the money by an oriental person in Mr. Pass-
man’s office rather than given by Mr. Passman. Mr. Roybal said
that was not possible, that as a matter of fact he had never re-
ceived a contribution face to face from an oriental person, and with
that we concluded the conversation and you and I left.

Mr. NieLps. I have no further questions of Mr. Harris.
Mr. FLyNT. Mr. Hibey. 1
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_ Mr. Hieey. How long have you been working on the investigation
involving Korean influence?

Mr. HaRrnris. Since April 1977.

Mr. HiBey. This has ll::'been your sole and exclusive work since that
date in the month of April and the year 1977?

Mr. Harris. That is correct.

Mr. HiBey. Mr. Harris, you have been performing the function of
lawyer on the staff; is that correct?

Mr. Harnris. Yes, sir.

Mr. HiBEY. As an attorney on the staff, you are responsible for
the investigations that are being conducted in the name of the
staff; is that right?

Mr. Harris. I think that is a fair statement, Mr. Hibey.

Mr. HiBey. Is it also a fair statement that the time, place, and
circumstances of an event which you are investigating are critical
to your understanding of facts in a particular case? Would that be
fair to say?

Mr. Harris. It would be fair to say to a point.

Mr. HiBey. Well now, let’s explore that point, if we can. It is
important to know, I take it, when a particular event took place;
isn’t that right?

Mr. Harris. Generally speaking, you are correct.

Mr. HiBey. It is important to know, for instance, not only wheth-
er Mr. Park made a contribution to someone, in this case Mr.
Roybal, but also when it took place; wouldn’t that be fair to say?

Mr. Harris. In that context I would say that is critical, yes.

Mr. HiBey. Wouldn't it also be critical to know exactly when
certain facts came to your attention in order for us to be able to
assess the accuracy of them; yes or no?

Mr. Hargis. Yes and no. There are situations in which the exact
time or date would be critical. There are situations in which it
would be more benign, but there are situations in which what you
say is very true, Mr. Hibey.

r. HiBEY. Because isn’t it also true from the standpoint of the
investigator he wants to be sure of his facts so that he is not
mistaken in his reportage of them? Wouldn't that be fair to say?

Mr. Hagrris. I would say that that is correct also, Mr. Hibey.

Mr. HiBey. Mr. Harris, it is all part of being careful in the
preparation of one’s investigation, isn’t it?

Mr. Harris. To an extent, I would agree with you. . i

Mr. HiBey. You have some hesitation over that proposition, sir.

Mr. Harris. I have some hesitation with your basic proposition
that dates and times are always critical. I think there are situa-
tions in which they are important and I think there are situations
in which they are not important. Sometimes they are and some-
times they aren’t. . . . .

Mr. Hisey. Do you have an example immediately in mind of a
situation where dates are not important? ) )

Mr. Hagrris. Yes. I could give you almost any example. Let’s do it
in the context.

. v. Of this case? . _ .
ﬁ. El::ms. Of this case. I would say that in a case in which we

ing to determine whether, for example, someone filed an
glr:cttigiu:'gport and received a contribution, that it might be impor-



276

tant to know in which year it was received or in which reporting
. period, but not what day. And specifically I have in mind the case
of Mr. Brademas, for example.

Mr. Hisey. All right. When did you attend the meeting of Mr.
Nields and Mr. Roybal in this case?

Mr. Harris. When did I attend it? You mean the date?

Mr. Hiey. The date.

Mr. Hargis. It was either Friday the 10th or Monday the 13th of
March.

Mr. HiBey. How did you fix that date?

Mr. Harris. My recollection.

Mr. HiBey. Just on the basis of your recollection? Was it not
aided by anything?

Mr. Harris. Well, it was aided by the fact that it occurred during
the period that Mr. Park was testifying in private before the com-
mittee and that span of time I used as a reference.

Mr. Higey. You are not saying that it happened at the time that
Mr. Park was in executive session?

Mr. Harris. You see, Mr. Park was in executive session over a
period of time and there were certain days in which he did not
testify. One day, for example, he was ill and it did happen during
that span of time between the first and his last executive session.

Mr. HiBey. In the month of March 1978, from information sup-
plied to me by Mr. Nields—and I would stand corrected if the
information is not as I am now stating it—Mr. Park testified in
executive session on March 1, March 2, March 6, 7th, 8th, and 9th,
and not at any other time during March; is that correct?

Mr. Harris. I don’t know that, Mr. Hibey.

Mr. Hieey. Will you stipulate to that, Mr. Nields?

Mr. NieLps. Yes.

Mr. Hieey. Will you stipulate also that Mr. Park did not testify
in executive session in the month of April 19787

Mr. NieLps. I just don’t recall. But if that is what I told you
when I gave you a written summary, I am sure that is true.

Mr. Hieey. That is what you told me orally. I have not received a
written summary to that effect, so I represent to you that is what
you told me on the phone, Friday, September 8.

Mr. Harris. Mr. Hibey, would you give me the starting date? I
just don’t recall what you just said. Did you say March 1?

Mr. Hieey. March 1st, 2nd, 6th, Tth, 8th, and 9th.

%r. Harris. That was the 2-week period he testified, that is
right.

Mr. Hisey. But he did not testify in April 1978, to your knowl-
edge; is that correct?

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I think now I have a recollection he
did testify later in March and I so notified Mr. Hibey. I think it
was March 31.

Mr. Hiey. I am asking now about April.

Mr. Harris. I don’'t know whether there were other sessions of
Mr. Park after what I consider the main session, but I did not

attend them so I cannot give you an answer. It is just not within
my knowledge, Mr. Hibey.
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. Mr. HiBey. Is it usually the investigator’s function to memorial-
1ze 1n writing an occasion in which he is performing an investiga-
tive act?

Mr. Hareris. I guess investigators do that, yes.

_Mr. HiBey. I take it that lawyers who are involved in investiga-
tions do the same thing, wouldn’t you agree?

Mr. Harris. Well, as a general proposition, yes. I can’t agree
universally.

Mr. HiBey. But as a general proposition you would so agree; isn’t
that correct?

Mr. Harris. Yes.

Mr. HiBey. If you had a number of cases involving a multitude of
complex or simply numerous facts, sound judgment would seem to
dictate that the attorney or the investigator would keep memoran-
da on his various investigative acts; is that right?

Mr. Harris. As a general proposition I agree again, Mr. Hibey.

Mr. Hieey. You did that in this case, did you not?

Mr. Harris. I made a memorandum of the conversation of Mr.
Roybal in April, April 19 perhaps.

Mr. HiBey. Yes; Mr. Harris, April 19, 1978, you made a memo-
randum of the conversation you had on March 13, 1978; is that
correct?

Mr. Harris. If that is the date on my memorandum, that is
correct, Mr. Hibey.

Mr. HiBey. Do you have a copy of your memorandum with you?

Mr. Harris. No; I don’t.

Mr. Hieey. Could counsel provide you with a copy of the memo-
randum?

Before you examine the memorandum, would your recollection
be fresher of the occasion in which you talked to Mr. Roybal if you
were to have memorialized that occasion on the 13th of March of
1978, as opposed to the 19th of April, 1978?

Mr. Hagris. As to certain peripheral facts there is no doubt that
you are right. As to certain other facts, namely what I was speak-
ing to here from Mr. Roybal and what I was principally briefed on
before I went, you are wrong. .

Mr. HiBEy. go what you are telling me is that you were exercis-
ing judgment as to which facts were important to you and which
facts were not important?

Mr. Harris. That is not what I am telling you. You asked me
would my memory be fresher as to the facts or the circumstances
of the meeting if 1 had memorialized it immediately, and I am
telling you that as to certain facts you are undoubtedly correct. For
example, something has occurred to me since I wrote the memo
that is not in the memo, and that is something Mr. Roybal said,
which was a passing remark, that when you are on a committee
chaired by Mr. Passman and you got a call from the chairman, you
went.

I now remember that. That is not in my memorandum. )

Mr. HiBgy. It is something you have not testified to either previ-
ously; is that corrct?

ﬂ. Hagris. That is correct. e

As to Mr. Roybal’s explanation, as to the possibilities where or
how Park could have said that he gave money to Mr. Roybal, my
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memory will be as fresh on that I suspect 5 years from today as it
was the day I heard it.

Mr. HiBey. You testified in this room just a few minutes ago that
one of the possible explanations was that the money was received
through Otto Passman. Did you not just testify to that?

Mr. Harris. From Passman.

Mr. HiBey. I said through. You testified “through,” did you not?

Mr. Harris. I don’t think I did. And if I did, what I meant to say
was from Passman——

Mr. HiBey. Would it be fair to say if you did, you were mistaken?

Mr. Hagrris. No, no, no. I don’t know what I said, and absent the
record being read back let me say this. What I intended to say is
that Mr. Roybal said if he got money from Park it was given from
Park to Passman to Roybal.

Mr. HiBey. I don’t understand why you would say you don't
know what you said a few minutes ago, yet you are able to remem-
ber what Mr. Roybal said when you memorialized this thing 5
weeks later. Would you explain that to me.

Mrs. FENnwick. I think that is important.

Mr. Hagris. I do not know the exact quote I said a few minutes
ago, what I am saying to you any more than you can tell me what
you said verbatim a few minutes ago. But what I am telling to you
as a lawyer, it was critical in this case what Mr. Roybal was going
to say, if anything, about the allegations that he had heard that
Park had named him.

Mr. HiBey. Doesn’t that underscore the necessity on the part of
an attorney investigating these kinds of charges to memorialize
that thing immediately? Why did you wait 5 weeks?

Mr. Harris. I am glad you asked that. I have been waiting for
you to ask that. I waited 5 weeks, Mr. Hibey, because I went along
at Mr. Nields’ request. I was not and am not the attorney responsi-
ble for the situation involving Mr. Roybal.

Mr. Hisey. So I understand——

Mr. HARris. Please let me finish. As such, I expected he would
make a memorandum of it and I would not, as is my practice,
when I ask someone who is not on the case involved to come along
with me. Mr. Nields came to me at a later date and said, “Did you
memoralize it in a memorandum?”’

I said, “No.”

He said, “I suggest you do it. And I do not want to discuss this
matter with you until you put down on paper what you recall
because I want your memorandum to be your recollection.”

Mr. HiBey. So you did not go in there as being the person who
was to memorialize the event; is that correct?

Mr. Harris. That is correct.

Mr. HiBey. It was 5 weeks later that you became that person to
memorialize the event; is that correct?

Mr. Harris. I think, as you well know, Mr. Hibey, Mr. Nields
also memorialized it.

Mr. Hiey. I am well aware of that, Mr. Harris.

Please look at the exhibit. We have established the date as April
19, 1978; is that correct?

Mr. Harris. Yes.
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Mr. Hisev. Would you read aloud the first sentence of the memo-

e
r. HArRIs. “At midafternoon, Nields and I went to Congress-
man Roybal’s office at his request.” ner

Mr. HiBev. At midafternoon; is that correct, sir?

Mr. Harris. [ just read that, yes.

Mr. Hieey. On April 19, 19787

Mr. Hagrris. No.

Mr. HiBey. Then is it fair to say that this statement is not a true
and accurate statement?

Mr. Harris. No. The date, if you were familiar with our filing

m——-

Mr. Higy. I am not.

_ Mr. Harris. Then if you would like me to finish, I will familiar-
ize you.

Mr. Higgy. Please finish.

Mr. Harris. The date is the date of the drafting of the memoran-
dum, not the event.

Mr. HisEy. But how is anyone to tell from this document? Isn’t it
a fair reading of this document, Mr. Harris, that the interview
which you report in this memorandum took glace on April 19,
1978? Is that not a fair reading of this document?

Mr. Hagrris. Not to my way of thinking, Mr. Hibey.

Mr. Hisey. Show me where in this document you make reference
to the date March 13 or March 13, 1978?

Mr. Harris. I don’t, and the reason is because I was not sure of
the exact date. I have testified ] am not certain to this day. And if
that were a critical fact, I could not tell you for certain about the
exact date this took place within the scope I have set.

Mr. Higey. Would you grant me this, sir, that the memorandum
as it stands dated April 19, 1978, and inning with the first
sentence that you have now read aloud for this committee to hear,
that this memorandum cannot possibly be construed to memorial-
ize the occasion of March 13, 1978, which occasion you have testi-
fied to on direct examination? Yes or no?

Mr. Hargris. I can’t do that, Mr. Hibey.

Mr. Hisey. Why?

Mr. Harris. Well, because it is clear, as I told you, from our
filing system—although not ]ferha to you—the date it was memo-
rialized in writing was April 19. It specifically does not mention a
date, so—— .

Mr. Hisey. But is it not fair to construe the date April 19 as the
midafternoon occasion of this interview? . )

Mr. Harris. I do not think so. I am willing to concede if you did
not know the fact about the system in which we draft memoran-
da—which, by the way, are not drafted for your benefit, although
incidentally in this position you are certainly entitled to have them
all, you might arrive at that conclusion. o

Mr. Higey. That conclusion is a mistaken one, is it not?

Mr. Harris. Yes; it is. ) ) )

Mr. HiBey. A mistake cgncernmg the date on which something
occurred; isn’t that correct! . .

Mr. Harris. It would be your mistaken conclusion, that is cor-

rect, Mr. Hibey.
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Mr. Hisey. No further questions of the witness on cross.

Mr. FLYNT. Redirect? )

Mr. NieLps. No questions, Mr. Harris. ] .

Mr. FLYNT. You may come down, Mr. Harris. Mr. Nlelds. )

Mr. NieLps. Mr. Chairman, at this time I would like to offer into
the record hearing exhibit No. 34, which is the executive session
testimony of Edward R. Roybal, April 25, 1978.

Mr. FLYNT. Is there objection?

Mr. HiBey. No objection, Mr. Chairman. ) L

Mr. FrLynt. Without objection, the committee hearing exhibit No.
34 will be received in the record. o ) )

[Whereupon, committee hearing exhibit No. 34 was identified
and received in evidence.] o

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I request permission to read excerpts
of this deposition into the record at this time. ]

Mr. FLYNT. Any objection to reading excerpts instead of reading
it in its entirety, Mr. Hibey? ) .

Mr. Hisey. I have no objection so long as the entire transcript
will be in the record and members of the committee will have the
opportunity to read it.

Mr. FLynT. You may proceed.

Mr. NieLps. Thank you, Mr. Chairman.

Page 2:

Qgestion: Have you ever received a contribution from a man named Tongsun
Park?

Mr. RoyBaL. Yes; now in retrospect I have.

Mr. NieLps. When was what?

Mr. RoyBaL. Some time in 1954. Excuse me, 1974,

Mr. NieLps. And where did you receive it?

Mr. RoyBaL. In the office of Congressman Passman.

Mr. NieLps. And how did you happen to be in the office of Congressman Passman?

Mr. RoyeaL. Well, I had served with Co: man Passman on the Committee on
Foreign Operations during 1972 and 1973. During those 2 years, he often asked me
to go to his office to meet people that had come from foreign countries. Most of
them were from Korea.

I also met with him in the Rayburn Building, with people from Korea, and during
that time he also gave me the responsibility of meeting with anyone that came from
Latin America.

When I was summoned again to his office, and, incidentally, you have to know
Mr. Passman to know that when he asks anyone on this committee to go to his
office, you just went to his office—when I was summoned to go to his office in 1954,
I went there thinking that again I was going to meet some of his Korean friends,
and I was there at his request.

Mr. NieLps. First of all, I take it you mean 1974?

Mr. RoyeaL. I keep saying 1954, don’t I? I am sorry, it is 1974.

Page 8:

Question: And who was the person who gave you the money?
beN}Ic;- RPDYBkAL. Someone of Korean descent gave me the money that I now assume to
r. Park.

Page 10:

Mr. NieLps. What did you do with the funds that you received from Mr. Park?

Mr. RoyBaL. Well, we put them in the general cash flow of the Campaign Com-
mittee.

Mr. NieLps. What does that mean?

Mr. RoveaL. That means it became part of the campaign moneys which was
recorded as part of the campaign money that came into the committee at that time.

Page 11:
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Mr. NieLps. Did you tell anyone what the source of the $1,000 was?

Mr. RovBaL. No; I just turned the money in.

Mr. NiELDS. And who did you turn it in to?
. Mr. RoysaL. I turned it in to either the chairman of the committee who was
involved at that time or to my secretm;y who usually made the deposits.

Mr. NieLps. Who was your secretary?

Mr. RoyBaL. Dianne Lewis.

Page 12, line 19:
M‘l“"NIELDS. Is it possible that you gave this money to someone other than Dianne

Mr. RoyBaL. Oh, it is possible, but not probable. I am sure that I gave it to Dianne

Mr. _gmms. Can you tell us the name of anyone else to whom you might have
given it?

Mr. RoyBaL. The only other one that I might have given it to would have been the
treasurer of the committee, which was Roger Johnson, but I don’t think that I did. I
think I gave it to Dianne Lewis.

Mr. Niewps. Did I understand correctly from what you said a moment ago that
this money was treated as having been used to purchase tickets?

Mr. RoyeaL. This money was used, as I have said before, to purchase tickets, and
the tables were set aside to senior citizens that we invited. I do that all the time.

Mr. NieLps. When in 1974 did you have such a dinner?

Mr. RoyBaL. Well, we had one dinner in February of 1974. We had two or three
other functions during the year.

Mr. NieLps. And might it have been one of these other functions that the money
was received in connection with?

Mr. RoyBaL. No, I don't think so. I think the money was received in February for
the February dinner.

Mr. NieLps. Have you spoken to Dianne Lewis within the last 3 months or so
about this contribution?

Mr. RoveaL. Yes; I have.

Mr. NigeLps. And what did you say to her and what did she say to you?

Mr. RoyBaL. I asked her if she had any record of my giving her that money and
she said she did, that it had been deposited, and that you now have the deposit slip.

Page 26:

Mr. DesmonD. Mr. Roybal, is there any reason why you would not give Tongsun
Park credit for contributing $1,000 to your campaign?
Mr. RoveaL. First of all, I didn’t know what his name was at the time.

Further down on page 27T:

Mr. NieLps. Congressman, you testified that you didn’t know his name at the
time. Surely Mr. Passman introduced you to him, didn’t he?

Mr. RovBaL. Mr. Passman introduced me to a lot of people whose name he
probably mispronounced the way he mispronounced, and during all the time that I
served with Mr. Passman, he never pronounced my name right once.

Mr. NieLps. But he did introduce you to Mr. Park using some name?

Mr. RoveaL. Introduced me to his very dear friend, using some name, and he
introduced me to Mr. Park as his very dear friend, mispronouncing my name.

Mr. NieLps. Did you ask Mr. Park what his name was?

Mr. RoysaL. No. o .

Mr. NieLps. But he was giving you a thousand dollar contribution which you were
required to report by name.

Mr. RoyBaL. Yes. .

Mr. NieLps. But you did not ask him his name.

Mr. RoysaL. No, I did not.

Mr. Chairman, the next witness is Dianne Lewis.
Mr. FLynT. Call Dianne Lewis.

TESTIMONY OF DIANNE LEWIS, AN EMPLOYEE OF
REPRESENTATIVE EDWARD R. ROYBAL

Mr. FLyNnT. Ms. Lewis, before taking the stand, would you remain
standing and raise your right hand. Do you solemnly swear the
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testimony you give before this committee in the matter now under
consideration will be the truth, the whole truth, and nothing but
the truth, so help you God?

Ms. LEwis. Yes.

Mr. FLynT. You are Ms. Dianne Lewis?

Ms. LEwis. Yes, sir.

Mr. FLYNT. Are you accompanied by your counsel, Mr. Russell
Gaspar?

Ms. LEwis. Yes, sir.

Mr. FLynT. You may proceed, Mr. Nields.

Mr. NieLps. Mr. Chairman, for reasons which I am sure you can
understand and I think we can all understand, this has been an
extremely difficult situation for Ms. Lewis. She has requested that
rather than respond to questions from me, at least at the outset,
she be permitted to give her testimony as a brief statement.

The risk of following such a procedure, in my view, is that the
witness does not know the relevant issues and may give testimony
on things which the committee would rather not hear. However,
her counsel has been over it with her. He is aware of the relevant
issues, and I have no objection if it makes her more comfortable for
her to give a statement and then to be examined on that by me
and then Mr. Hibey. But I think that is up to the committee to
decide and to find out whether Mr. Hibey has any objections.

Mr. FLynt. Mr. Hibey, do you have any objection?

Mr. Hiey. Mr. Chairman, I certainly do not want this witness to
feel any great discomfort, any greater than she is experiencing by
having to participate in proceedings such as this one. I have not
had the opportunity to confer with her. I have talked to counsel. I
simply do not know what her prepared remarks will entail. I do
not mean to suggest any apprehension on my part but since Mr.
Nields does raise the existence of the possibility, let me say that I
have no objection to the format, that perhaps if the proposed
statement is something that since it will be read to the committee,
might be shared with counsel, a brief opportunity to peruse it, we
might be able to go forward very quickly thereafter.

Mr. NieLps. I do not understand that there is a written state-
ment.

Mr. Gaspar. So there is no confusion, there is no written state-
ment. It is just that Ms. Lewis would be a little more comfortable if
she were permitted to describe her knowledge of events relevant to
this inquiry in narrative form rather than in direct response to
questions.

Mr. Hisey. I am not going to object, Mr. Chairman.

Mr. FLYNT. Does any member of the committee have any objec-
tion to this procedure?

Hearing none, Ms. Lewis, you may proceed as you have request-

Ms. Lewis. Thank you, sir.

Mr. FLyNT. In this connection the Chair would caution you, Ms.
Lewis, that you have been advised generally by Mr. Gaspar what is
and what is not relevant. I Wouldg like to request Mr. Gaspar to
stop Ms. Lewis at any time that he feels she is commenting on
facts which have no bearing on this case.

Mr. Gaspar. Yes, sir, I will.
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Mr. FLYNT. Also I would certainly expect counsel for respondent
and counsel for the committee to object and make an effort to stop
anything that is clearly irrelevant to the issues in this case. With
that understanding, Ms. Lewis, you may proceed.

Ms. Lewis. I work in the Los Angeﬁas office of Congressman
Edward Roybal a a caseworker. My duties include casework, con-
stituent.

Mr. QuiLLEN. Mr. Chairman, it is difficult to hear.

Ms. Lewis. My functions include casework, working with con-
stituents, representing the Congressman at congressional seminars.
The point in question is the money that were supposed to have
been given to the Congressman, and to the best of my recollection
the only time the Congressman has given me cash money was in
February 1974. It was in the Los Angeles office, and he stated that
these moneys were given to him at a breakfast of Jewish communi-
ty leaders and that they were to be used for senior citizen tickets
&a:d that I was to deposit it in the bank, which was done at a later

te.

Mr. FLYNT. Do you wish to make a further statement?

Ms. Lewis. The dinner dance was held the weekend of Febru-
ary—it was mid-February. The Congressman was in the office
Friday prior to the dinner dance. That is when he gave me the
moneys, and the dance was held on either—I can’t remember the
exact date—Saturday or Sunday, and the moneys were held in the
office until a deposit was made the following Thursday at the
regular bank.

'o my knowledge there was no other cash or checks that were
received at the dance that were given to me, and the moneys that
were recorded were the moneys given to me in the office by the
congressman, which is a total amount of $1,200.

Mr. Niewps. I have just one or two questions to supplement, Mr.
Chairman.

First, Ms. Lewis, you were struggling with the date.

Mr. HiBgy. I will stipulate it was February 17.

Mr. NieLps. Fine.

February 17 was the date of the dinner, and the Thursday follow-
ing on which the deposit ticket was dated would be the 21st?

Ms. LEwis. The 21st of February, 1974.

Mr. NieLps. And you are aware the amount of cash on the
deposit ticket on the 21st was $1,200?

Ms. Lewis. Yes, sir. .

Mr. NieLps. I take it that you are aware of adding no other cash
other than the cash you received from Mr. Roybal to that deposit
ticket?

Ms. Lewis. No other cash moneys were mixed with that money
for the deposit. L,

Mr. NIEPL?:B. But I take it it is also true that you didn’t count the
money when you got it; is that right? ) )

Ms. LEwis. At the time the moneys were given to me I did not
count it. I counted it at a later date.

Mr. NieLps. But you did count the moneys? o

Ms. LEwis. Yes. %o make the listing on the deposit slip.

Mr. NieLps. Do you remember whether the money was loose or
in an envelope when you received it?
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Ms. Lewis. It was loose.

Mr. NieLps. Where did he take it from?

Ms. LEwis. He took it out of his wallet. )

Mr. NieLps. If you will give me just a moment, Mr. Chairman,
this is an unfamiliar procedure.

Mr. FLynT. All right.

Mr. NieLbs. Ms. Lewis, do you remember now anything else that
Mr. Roybal said to you when he gave you the money?

Ms. Lewis. He stated that money had come from the members of
the Jewish community and that they did not want to be put on a
sucker list, so to list it as cash. )

Mr. NieLps. In other words, they didn’'t want their name to
appear?

Ms. LEwis. To appear to be used on a separate list for future
mailings.

Mr. NieLps. I have nothing further of this witness, Mr. Chair-
man.

Mr. FLYyNT. Mr. Hibey.

Mr. HiBey. I just want to be clear on one point. The only time
you counted the money was when you tallied the proceeds from the
dinner dance together with what the Congressman gave you for
purposes of making out the deposit slip in the amount of $1,200; is
that right?

Ms. Lewis. There were no other cash moneys given to me from
the dinner dance.

Mr. Hiery. Again?

Ms. Lewis. There were no other moneys, currency from the
dinner dance, given to me to make the deposit. There were checks
but no other cash.

Mr. Hisey. That you recall?

Ms. Lewis. That I recall.

Mr. Hisey. There could have been cash, however, that was re-
ceived?

Ms. Lewis. I don’t recall any other cash money being given to
me.

Mr. HiBey. Thank you.

No further questions, Mr. Chairman.

Mr. NiELps. Just one further question.

You are aware it is expectable that some cash would be received
at the door of the dinner dance?

Ms. Lewis. Yes, sir.

Mr. NieLps. And I take it if that cash does not appear on any
other deposit tickets, it's a mystery to you why not?

Mr. Hieky. I didn’t hear that question.

Mr. Nierps. I say if that cash did not appear on some other
deposit ticket, you simply don’t know why it does not.

Ms. LEwis. I am not aware of any other cash that would have
been deposited.

Mr. NieLps. Nothing further, Mr. Chairman.

The CuairmMaN. Mr. Hibey, do you have anything else?

Mr. Hiey. No, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. You may step down, Miss Lewis.

Mr. NieLps. [ have nothing further, Mr. Quillen.
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Mr. QUILLEN. Mr. Chairman, whomever can clarify this for my
glrrn ﬁr;ftganlmt:on, on September 30, }19'?4, there is a bank deposit to

e Roy! campaign committee, where Philip Friedman
deposit of $1,300 in cash. P an shows a

Mr. NikLps. I think I can clarify that, Congressman.

Mr. QuILLEN. But I think the prior testimony was that there was
no deposit of cash made after Mr. Roybal’s meeting with Passman.

Mr. Niewps. That’s true, there was not. The $1,300 deposit was
made of two checks, one $1,000 and one $300 and that is to be
found on the deposit tickets which you will find behind the bank
statements.

Mr. QuiLLEN. Thank you, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. Mr. Hibey?

Mr. HiBey. I was going to ask that the Chair indulge me 5
minutes before we proceed.

The CHAIR. I might indulge you more than that.

Mr. HiBey. There are only six Members here, Mr. Chairman, and
I think we earlier——

The CHAIRMAN. Do you have any idea when the next vote is
coming?

le. QuILLEN. It should have already been, but maybe we can
call.

The CHAIRMAN. The committee will come to order.

The Chair is informed that there are going to be two votes in
rapid succession, the first of which will require the full 15 minutes
and the second will require also 15 minutes, and it is hoped that
members of the committee, when they are recorded on the second
vote, can return to this hearing room as soon as possible.

With that understanding, the committee will stand in recess
until 4:40 p.m. and the Chair has promised he will make every
effort to have seven members present when Mr. Roybal testifies,
and the Chair honors that commitment.

The committee will stand in recess until 4:40 p.m.

Mr. FLYNT. The committee will come to order.

Let the record show that seven members are present.

Mr. Hibey.

Mr. Hiery. I call Mr. Roybal.

TESTIMONY OF HON. EDWARD R. ROYBAL, A
REPRESENTATIVE IN CONGRESS FROM THE STATE OF
CALIFORNIA

Mr Frynt. Will you raise your right hand, and stand please. Do
you solemnly swear the testimony you will give before this commit-
tee in the matter now under consideration will be the truth, the
whole truth, and nothing but the truth, so help you God?

gr. EE)YBAL.YI do. bo seated

r. FLynT. You may be seated.

You are Representative Edward R. Roybal?

Mr. RoyBaL. Yes, sir, I am. o o

Mr. FLYNT. You represent a district in California?

Mr. RoyBaL. Yes; I do, the 25th Congressional District of the

State of California.
Mr, FLynT. Los Angeles County?

Mr. RovBaL. Yes, sir.
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Mr. FLynT. Mr. Hibey, you may proceed.

Mr. Hisgy. Mr. Chairman, Mr. Roybal has a statement that he
wishes to make to the committee, and I would submit that would
be my direct examination and that would, of course, be subject to
cross-examination.

Mr. FLynT. Do you have any objection, Mr. Nields?

Mr. NieLps. No.

Mr FLyNT. Mr. Roibal, you mémrooeed.

Mr. RoysaL. Thank you, Mr. irman.

Mr. Chairman and members of the committee, this is the first
opportunity that I have had to present my side of the case before
this committee. I only wish that I had been given the opportunity
to make this presentation to the full committee before formal
charges against me were made. Sometime in 1974 I was called by
Otto Passman, chairman of the Subcommittee on Foreign Oper-
ations, to come to his office. This was not unusual for he had called
me on other occasions to come to his office to meet foreign visitors,
most of them from Korea.

I remember that Mr. Passman mispronounced my name during
the introduction and I did not catch the name of the man whom he
referred to as his very dear friend who wanted to help me with a
campaign contribution. Since I had not solicited the contribution, I
felt that Passman was responsible, and in my mind gave him credit
for having helped me raise funds.

Four years later Mr. Nields came to my office and asked me
several questions. He did not tell me that I was under investiga-
tion. Sometime later, on February 1, 1978, my deposition was
taken. But before I did so, I asked Mr. Nields if I needed an
attorney, and he told me that he didn’t think so. Before going to
the room where the l:;daedpcusition was taken, I was assured by my
staff that Mr. Park never called or visited my office, and 1
knew for a fact that I had never visited or called his, that I had
never attended any of his parties, and that neither I nor an
mmhr of my family were engaged in the business venture wit

Based on this information and knowledge, I testified that I had
not received a campaign contribution from Mr. Park.

On March 10, 1978, while in Los Angeles I learned from a report-
er in Washington that I had been named by Park as the recipient
of a camrm%n contribution. On March 13, upon my return from
Los Angeles I called to see the chairman of this committee to try to
ascertain the facts, and he had confirmed the story I had heard.

In essence, 1 told both the chairman and Mr. Swanner, who was
present, that the only possibility that I had received the money was
t&}}r:ggth Mr. Passman or from a citizen group of Koreans in my

istrict.

I indicated to them that I had always been grateful to Mr.
Passman and that I even suspected that he might have been the
donor, but at any rate thankful to him for helping me raise funds
for my campaign.

I indicated also that I didn’t think I received the money from Mr.
Park because more recently I had seen his picture in newspa-
pers and did not connect him with the man in Mr. Passman’s office
in 1974. At the time I made this statement about the pictures of
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Mr. Park in the news media, I was thinking in terms of m
knowledge of the man in 1978 and not in 1974 w%en Park was verg
little known. I was admonished by Mr. Swanner to promptly see
Mr. Nields.

That same day I talked to Mr. Nields and his associate and told
them essentially the same thing.

On April 25, 1978, I again testified under oath correcting my
original statement that I had not received money from Park. In
addition, after checking with my Los Angeles office, I explained
what I believed to be the disposition of the funds. Since I was

itive that the funds were spent in my campaign and since I gave
ianne Lewis at least $1,000 in cash in February 1974, and was
aware of a deposit slip showing a $1,200 contribution, I assumed
that the deposit slip included the money received in Passman's
office, and on that assumption I testified that the money received
in Passman’s office had been deposited to my campaign account.

I testified on what I believed to be the facts. I was in no way
trying to deceive this committee. I firmly believe that the money I
received from Park was part of the moneys deposited in my cam-
paign account in February 1974,

But, Mr. Chairman, I cannot independently prove that with docu-
mentary evidence since I did not personally attend to these matters
but delegated them to volunteers. In all candor, as a candidate I
must admit that the money I received from Mr. Park was not
properly recorded, that I agree with the testimony of Dianne Lewis
that prior to the dinner I gave her money coming from friends in
the Jewish community. is, however, Mr. Chairman, does not
deter me from my conviction that the moneys were used for my
campaign, regardless of whether there is evidence to indicate that
the campaign contribution may have been made in August and not
in February.

If my assertions concerning depositing and proper accounting for
it are wrong, it is because I assume from the records that I had
checked that I was correct. )

I vigorously deny that I intentionally tried to deceive any one
member or the committee as a whole.

Mr. Chairman, I have been in &ublic office for 30 years; 16 of
those years I have spent in the Congress of the United States. I
really believe that I enjoy an excellent reputation in my district
and, I hope, with my coll es here in the House of Representa-
tives. I can assure you, Mr. Chairman, that I have too much
respect for you and the members of this committee and this Con-
gress to wil{fully or intentionally lie to a member of this or any
other committee, and that there isn’t enough money to make me
throw that away, much less for 1,000 measly dollars.

I thank you, Mr. Chairman, for this opportunity.

Mr. Hisey. I submit the witness for cross examination.

Mr. FLYNT. Mr. Nields. e

Mr. NieLps. Thank you, Mr. Chairman. Mr. Roybal, I take it it's
now your testimony that you received $1,000 from Tongsun Park in
Mr. Passman’s office in mid-1974; is that correct?

That is correct.
ﬁ; Il%?::;sl.hl take it it's also your testimony that you never told

anyone who gave you the money?
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Mr. RoyBaL. That is correct. .

Mr. NieLps. Consequently the money was never reported; is that
right?

Mr. RoysaL. That is correct.

Mr. NieLps. Why didn’t you cause the money to be reported?

Mr. RoyBaL. Well, Mr. Nields, it was a matter of a mistake. I
should have definitely called to find out who the donor was, and I
should have recorded it with the donor’s name.

Mr. Niewps. That is true, Mr. Roybal. That is what the law
requires. But my question is, why did you not do it?

Mr. RoyBaL. Because it was a mistake at the time, and I am
sorry that a thing like that happened. )

Mr. NieLps. Mr. Roybal, had you ever received any other contri-
butions in cash as large as $1,000?

Mr. RoyBAL. No, sir.

Mr. NieLps. This was the only occasion on which you received a
contribution of that size?

Mr. RoyBaL. To my memory; that is true.

Mr. NieLps. All the other contributions which you have received
have been duly reported according to your testimony; is that right?

Mr. RoysaL. Yes, sir.

Mr. NieLps. A $1,000 cash contribution from a person you do not
knc:’w is an event which would stand out in your mind; would it
not

Mr. RoyBaL. Yes; it would.

Mr. NieLps. Indeed, aren’t you aware that this was precisely the
kind of transaction which the reporting laws were designed to
bring out into the open?

Mr. RovBaL. I am aware of that but at the time that I submitted
the testimony I looked at the record itself, I saw a $1,200 cash
contribution, and I assumed that included the $1,000 that I re-
ceived from Mr. Park.

Mr. NieLps. You are shifting ground a little bit, Mr. Roybal. I am
not addressing the timing of the contribution or how you testified. I
am simply asking you why it wasn’t reported.

Mr. RoyBaL. Because I made a mistake.

Mr. NieLps. Well, did you think there was something wrong with
this contribution that would lead you not to report it although you
reported all others?

Mr. RoyeaL. No.

Mr. NieLps. I take it, Mr. Roybal, that you knew that Tongsun
Park was a lobbyist; is that right?

Mr Roybal. I know now that Tongsun Park was a lobbyist but I
did not know that in 1974 and I don’t think that Mr. Park was well
known in 1974.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, you testified at some length in your first
deposition that everyone in Washington knew that Tongsun Park
was a lobbyist.

Mr. RoyBAL. At the time that I testified in 1978 it seems to me
that most anyone in Congress would have known he was a lobbyist.

Mr. NieLps. But your testimony was in the past tense, you testi-
fied that everyone knew that Tongsun Park was a lobbyist

Mr. RoyeaL. In 1978,
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Mr. NieLps. Mr. Roybal, when you were asked why you did not
report the contribution in your second testimony before this com-
mittee, you said because you did not know Mr. Park’s name.

Mr. RoyBaL. Well, that is true. At the time I received the contri-
bution from Mr. Park I did not know what his name was.

Mr. NieLps. Did you make any efforts to find out his name?

Mr. RoyeaL. No, sir, I did not.

Mr. Niewps. You didn’t ask him his name when you were in the
room alone with him?

Mr. RoyeaL. No, sir.

Mr. NieLos. And you didn’t ask Mr. Passman later on what the
name of the person who had given you a $1,000 was?

Mr. RoyeaL. I did not and Mr. Passman never mentioned it
again.

Mr. NieLps. Is it still your testimony, Mr. Roybal, that you
turned this $1,000 in cash over to someone else involved in your
campaign?

Mr. RoyBAL. I firmly believe that I did turn the money in to
someone in the campaign, but I do not have documentary evidence
to prove that.

Mr. NieLps. What did you tell them?

Mr. RoysaL. Sorry, I didn’t hear.

Mr. NieLbps. What did you tell them about the money?

Mr. RoyeaL. At the time that the money in question was turned
in, I did say that it had been given to me by friends in the Jewish
community.

Mr. NieLps. You mean you are saying now that you made that
remark about the Tongsun Park money?

Mr. RoyBaL. No, I say that I made that remark at the time I
turned over some money to Dianne Lewis. I am agreeing with her
statement.

Mr. NieLps. I understand that. But what did you say when you
turned over Tongsun Park’s money?

Mr. RoyBaL. I don’t know that I turned over Tongsun Park’s
money.

Mr. NieLps. That was my question. What did you do with the
Tongsun Park money? .

Mr. RoveaL. If I had documentary evidence to show what I had
done with the Tongsun Park money I would have presented that.

Mr. NiELps. So you can’t tell us whether you turned the Tongsun
Park money over to anyone? I understand how you have just
testified. You do not know now whether you gave that money to
anyone?

Mr. RovBaL. That is correct, I do not know.

Mr. NieLps. So you may have kept it?

Mr. RoyBaL. It could be, yes. '
Mr. NieLps. Mr. Roybal,ythe first time that you testified before

this committee you were asked whether Tongsun Park had ever
given you a cagtribution, and you testified no. Is that correct?
Mr. ROYBAL."‘I;hhatdi'sdcorl‘ect. )
. . id you say no? _
RII; Dfilcf::it.. Be);auseyl didn’t know that the man in Mr. Pass-

man’s office was Tongsun Park.
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Mr. NieLps. But, Congressman, you were asked in that same
deposition whether you had ever received any contribution from a
Korean national.

Mr. RoveaL. I don’t know Tongsun Park is a Korean national.

Mr. Nierps. Mr. Roybal, you have just testified that you knew
that Mr. Passman was inviting you down to meet a Korean?

Mr. RovsaL. Yes. But it could be a Korean who could also be a
citizen of the United States, someone of Korean descent.

Mr. NieLps. So that you are saying that you could positively
testify the first time that you appeared before the committee that

ou had never received money from a Korean national because the
i’(orean in Otto Passman’s office might have been a naturalized
citizen; is that what you are saying?

Mr. RovBaL. No. What I am saying is after assuring myself that
Tongsun Park had never been in my office, that I never called
his, that I had never been to any of his parties, that he never
thrown a party for me, that none of my relatives were involved in
a business venture with him, I assumed then that I had absolutely
no contact with him and therefore I went down and testified to
that effect.

Mr. NiELps. But my question is: Weren’t you also asked in that
first deposition whether you had received a contribution from a
Korean national?

Mr. RoyBaL. I may have been asked that question.

Mr. NieLps. You replied that there were some Korean nationals
in your district and if any of them had given you any momgt it
would be reported, but you did not disclose your meeting in Otto
Passman’s office with a Korean who gave you §1,000. y not?

Mr. RoyBaL. Because, again, there may be some Koreans in my
district that are nationals of Korea, that is, not American citizens,
I did not report the money that I received from Passman’s office,
and as I said before, I should have found out what his name was, I
should have recorded it as having come from Tongsun Park. I did
not, and it was a mistake on my part, a mistake in judgment.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, my question still is, when you were
asked whether you had ever received a contribution from a Korean
national why did you not then disclose the episode in Otto Pass-
man’s office?

Mr. RoyBaL. Because I did not know Tongsun Park was a Korean
national.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, you testified that you knew that Otto
Passman had a very large interest in rice; is that correct?

Mr. RoyBaL. He had a very large interest in Korea.

Mr. NieLps. And also rice?

Mr. RoyBaL. Probably also rice.

Mr. NieLps. And you testified to that previously?

Mr. RoyBaL. Yes.

Mr. NieLps. And you have testified that Tongsun Park was
known as a rice merchant and that if there were some sales of rice
to Korea Mr. Park would probably get the business; is that right?

Mr. RovsaL. If you are talking in the context of 1976 or 1978;
yes.

Mr. NieLps. I am talking at the time you testified.

Mr. RoyBaL. I testified in 1978.
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Mr. Niewps. That is right.
ﬁr. II:,IOYBAL. got 11974'
r. NIELDS. At the time you testified, you were aw
facts; is that right? Y Y ¢ aware of those

Mr. RoyBaL. At the time I testified; yes.

Mr. NIeLDs. And you were aware that this committee was con-
ducting a Korean influence investigation which involved Tongsun
Park and other Koreans; is that correct?

Mr. RoyBaL. That is correct.

Mr. NieLps. I take it you as a Congressman keep up with press
reports concerning Congress and concerning congressional business:
is that also true?

Mr. RoyBaL. I try to; yes.

Mr. NieLps. So you were aware at the time you testified that Mr.
Passman was a prime subject of the investigations which were
going on at that time involving Tongsun Park’s Korea sales of rice?

Mr. RoyBaAL. Yes.

Mr. NieLps. And you were also aware that an investigation was
focusing on cash passing hands from Koreans to congressmen in
little white envelopes; is that also true?

Mr. RoyBAL. Yes.

Mr. NieLps. And you were asked whether you had ever received
a cash contribution from Tongsun Park or a Korean national in

our first d?lgosition. The fact was that you had been in Otto

assman’s office and received a little white envelope filled with
cash from a Korean and yet you did not disclose that in response to
any of the questions asked you in that deposition.

Mr. RovBaL. First of all, I was askewd whether or not I received
a campaign contribution from Tongsun Park. I did not know that
the man in Passman'’s office was Tongsun Park.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, isn’t it really the fact that during that
deposition you had no intention of disclosing to this committee the
fact that you had received some money in Otto Passman’s office?

Mr. RoyBaL. That is not the fact at all.

Mr. NieLps. Because you had not reported the money you re-
ceived and in fact had not turned it into the campaign committee
and therefore couldn’t afford to inform us?

Mr. RoyBaL. That is not correct, because at the time I took the
deposition I based my deposition on what I believed at the time to
be the facts.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, did you tell Mr. Harris that you had not
received any money directly from Tongsun Park or from an orien-
tal in Otto Passman'’s office? ) _ _

Mr. RovyBaL. I may have told Mr. Harris that I did not receive
money from—will you rephrase the question? I am sorry, I lost it.

Mr. NieLps. Would the reporter read it.

uestion read. .
E\?r. RoyBAL. 1 i];old Mr. Harris that I did not remember receiving

money from Tongsun Park. With regard to an oriental, there are
many in my district and I have received money from orientals in
mi[ istrict. , . )

r. NieLps. That wasn’t the question, Mr. Roybal. The question
was whether you told Mr. Harris and me that you had not received
any money directly from Tongsun Park or an oriental.
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Mr. RoyBaL. I don’t remember the oriental part of it. But I did
say I didn’t remember receiving money from Tongsun Park.

Mr. NieLps. But that you had received some money from Otto
Passman in his office?

Mr. RoyBaL. That I received some money through Otto Passman,
as Mr. Harris has testified.

Mr. NieLps. We understand, Mr. Roybal, that you told Mr.
Harris that it was your understanding that the money that Otto
Passman had given you had originated with someone else and
consequently it was through Otto Passman. My question is, did you
tell Mr. Harris that it was Otto Passman who gave you the money
and it wasn’t some oriental in his room?

Mr. RoyBAL. I said at the time that I was crediting Otto Passman
with having helped me with a campaign contribution.

Mr. NieLps. What is the answer to my question?

Mr. RoyeaL. I just gave it to you.

Mr. NieLps. Well, I will ask it again. Did you tell Mr. Harris that
you had received the money from Otto Pssman or did you tell him
that you had received it from an oriental or someone else in his
room?

Mr. RoyBaL. I told Mr. Harris that I had received the money
through Otto Passman.

Mr. NieLps. Did you tell Mr. Swanner that in an effort to explain
what you learned to be Tongsun Park’s testimony, that you had
come up with two possibilities, one of which was it was the money
you got from Otto Passman but that you had never met Tongsun
Park? Of that you were certain?

Mr. RoyBaL. I said that I had not remembered meeting Tongsun
Park, that is correct.

Mr. NieLps. Did you tell him that you were certain that you had
never met Torigsun Park because you would have recognized him
when you saw his picture in the papers later?

Mr. RoveaL. I was certain at the time of the first deposition that
I had not met Tongsun Park. Tongsun Park was unknown to me
and I believe to most of us back in 1974.

Mr. NieLps. My question was what you told Mr. Swanner.

Did you tell Mr. Swanner when you were attempting to explain
what you had learned to be Tongsun Park’s testimony, did you tell
him that you had received some money from Otto Passman which
might have come from Tongsun Park but that you were certain
you had never met Tongsun Park?

Mr. RoysaL. I told Mr. Swanner that I felt I was certain I had
not met Tongsun Park and that I had received some money in Mr.
Passman’s office, yes.

Mr. NieLps. So that you were not telling Mr. Swanner at that
time and you were not telling Mr. Harris at that time that you had
received money from an oriental in Otto Passman’s office; isn't
that true?

Mr. RoysaL. Not from an oriental, from Tongsun Park.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, isn’t the fact that at the time you spoke
to Mr. Harris and Mr. Swanner you had decided that Tongsun
Park had testified and that you would have to disclose this event in
Mr. Passman’s office, but that you would disclose it in a way that
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was still consistent with the testimony you have given
earlier before this committee? v yo given under oath

Mr. RoyBAL. That is not the case at all. I tried to tell the truth at
all times based on information that I had available to me, and that
is exactly what I did.

Mr. NIELDS. And that led you to tell Mr. Swanner and Mr. Harris
that you had received some money from Otto Passman, that you
did, but l:}vou did not tell him you received money from an oriental
in Otto Passman’s office.

Mr. RovBaL. As Mr. Harris testified, I told him I had received
money through Otto Passman.

Mr. Niewps. And it was only later, after Tongsun Park’s testimo-
ny was vividly given in opposition, on television, that you then
disclosed in your deposition, in fact, you had received some money
from a person, directly now from a person that you assumed to be
Tongsun Park?

Mr. RoyBaL. Yes; that is true.

Mr. NieLps. I have no further questions.

The CHAIRMAN. Mr. Hibey, do you have questions?

Mr. HiBgy. Indulge me for a minute, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. You may step down, Mr. Roybal.

Mr. HiBey. I was simply asking that I be indulged a moment.

The CHAIRMAN. I beg l}lrour tpardou, have a seat.

Mr. Hiegy. I have nothing further, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. You may ste;}:ldown, Mr. Roybal.

Mr. Nields, do you have anything else?

Mr. NieLps. Nothing further, Mr. Chairman.

lTl‘;e CHAIRMAN. Excuse me, Mr. Hibey, do you have anything
else’

Mr. Higey. Nothing further, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. Mr. Nields, do you have anything else?

Mr. NieLps. Nothing further, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. That concludes the taking of all testimony, ap-
parently, and receiving of all evidence with regard to this matter
now before this committee.

According to the rules of supplemental procedures adopted by
this committee, it now becomes the duty of the chairman to fix a
date certain to hear closing oral argument from staff counsel and
from counsel for the respondent following which oral argument the
committee will conduct its deliberations on the testimony and evi-
dence which has been presented in this case. ) )

Mr. Nields, would you and Mr. Hibey help me with this?

Do you have a suggestion as to when you would like to conclude
the oral arguments in this case? I will ask Mr. Nields first.

I know you cannot do it tomorrow, Mr. Hibey.

Mr. Higey. That’s correct, Mr. Chairman. ) )

The CHAIRMAN. Because of a death in your family of which we
have just been informed, and that you will necessarily be there
tomorrow. ] .

Mr. NieLps. Mr. Chairman, may I possibly make a suggestlon.
and that is would it be ible to confer, Mr. Hibey and myself
and the chairman, and have this proceeding formally adjourned
until tomorrow morning and announce the date which the chair-

man would fix at that time?
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The CuairMAN. The Chair, of course, certainly wants to accom-
modate counsel and counsel for Mr. Roybal. _

Now, Mr. Hibey cannot be here tomorrow. However, the Chair
will certainly be glad to follow the suggestion if it's able with
Mr. Hibey to confer with the two of you immediately following this
hearing today, and tomorrow we can announce, subject to this
agreement, if we are in agreement, the date up on which this will
take place, and Mr. Anderson, we will notify you immediately or
you may be present at the time the announcement is made, if you
so desire.

We will let you know in ample time to be there for the an-
nouncement in the event you desire to be. If not we will notify you
immediately.

Is that satisfactory to both of you?

Mr. Hiey. It is, Mr. Chairman; thank you.

The CHAIRMAN. And it’s satisfactory to you to follow that proce-
dure, Mr. Nields?

Mr. NieLps. Absolutely, thank you very much.

The CHAIRMAN. Does any member of the committee have any
questions they would like to raise at this time?

Mrs. FEnwick. Concerning what?

The CHAalRMAN. Concerning this hearing.

Mrs. FENwicK. You mean the procedure?

The CuairMAN. No, not the procedure, or well, yes, anything,
procedure or anything else.

Mrs. FEnwick. I had a question of Mr. Roybal, but perhaps that
time has passed.

The CHAIRMAN. I apologize.

Mrs. FENwick. Thank you.

Mr. Hisey. Mr. Chairman, I do not wish to deprive Mrs. Fenwick
of the opportunity to ask Mr. Roybal a question.

The CHAIRMAN. Mr. Roybal, do you have any objection?

Mr. RoyBaL. No objection.

The CHAIRMAN. Would you resume the stand?

Mrs. FENwick. I can’t find my place, Mr. Chairman, I thought we
were ending, so I didn’t keep it.

Here it is.

Mr. Roybal, I am sure you can satisfy us with this. This is page
10 of the testimony of Tuesday, April 25, and in that, at that point
on page 10:

Mr. NieLps. What did you do with the funds that you received from Mr. Park?
teeMt‘ RoveaL. Well, we put them in the general cash flow of the campaign commit-
Mr. NieLps. What does that mean?

Mr. RoyBaL. That means it became part of the campaign moneys which was
recorded as part of the campaign money that came into the committee at that time.

Mr. NieLps. Was it reported?

Mr. RovBaL. Yes. You have my records and you no doubt can find it in my

records.

Mr. NieLps. By name of contributor?

Mr. RoysaL. No. Had I known who the contributor was, I would have done it, and
I also did not put Mr. Passman's name because he was not the contributor. There-
fore, it was listed as cash.

Mr, NieLps. Mr. Roybal, didn’t the laws reguire at that time that contributions of
over $100 be reported by name of contributor?

Mr. RovsaL. It probably did, but my practice was to put in the money. The
reporting was done by someone else.
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Mr. NieLps. But how was that n to rt by name in thi ?

Mr. RovBaL. The person did Eﬁtm reportri};ro nan":e. The petrl;l:ncar':eported in cash.

Now, Mr. Roybal, could we just, because I can see how one might
become confused and then, unless I misunderstand it, you checked
records, saw the cash in the February thing, and thought happil
that’s it. Then it was later discovered by you that all of this too
place in August so you realize it couldn’t have been it. I mean, I
am trying to go with you here.

Now, the only thing that trips me up is that it could not be from
nobody. In other words, if you knew that the name had to be
reported and you didn’t want to report it from Mr. Passman be-
cause although you testified it came through him you knew it came
form someone else, why didn’t you ask Mr. Passman the name of
that someone so you could properly report it?

Mr. RoyBaL. Well, Mrs. Fenwick, I would like to see the copy of
the transcript if you will make it available to me.

Mrs. FENwick. It starts on page 10.

Mr. RovyeaL. Mrs. Fenwick, are you referring to page 10?

Mrs. FENwick. Yes, of April, I think.

Mr. RoyBaL. Where Mr. Nields asks, “What did you do with the
funds that you received from Mr. Park?”’

Mrs. FENwICK. Yes.

Mr. RovsaL. And I said, “Well, we put them in the general cash
flow of the Campaign Committee.”

Mrs. Fenwick. Right. You did not say you never received it.

Mr. RoyeaL. That’s right. Now, what was your question?

Mrs. FENwick. My question is, I started it there just to give you
an orientation, but the real question comes at the top of page 11:

“Had I known who the contributor was, I would have done it.
And I also did not put Mr. Passman’s name because he was not the
contributor.”

What I am saying is obviously the money came from somewhere.
How does it happen that you didn’t ask, if you considered Mr.
Passman not to be the donor, which you testified, and I agree with
you, obviously; how come you didn’t ask Mr. Passman who he was
so you could correctly list him?

Mr. RovysaL. Well, Mrs. Fenwick, I should have asked Mr. Pass-
man.

Mrs. FENwick. I know you should have. I am not saying, I agree,
1 mean, why didn’t you? Why? What I am trying to get 1s to flow
with your thinking.

Mr. RoysaL. It was a mistake of judgment. I should have found
out who the donor was or the name of the donor. I should have
given it to the person who made the deposit, but I didn’t.

Mrs. FENwICK. I know, that’s the law, but I mean——

Mr. RoyBaL. And I am just telling you I made a mistake.

Mrs. FENwick. Yes, I know, but I am trying to see were you
distressed when you suddenly thought, my Lord, I never got that
man’s name?

Ymsx see ifhat I mean? And, I never got that man’s name, what
am [ going to do with it now, I don’t know how to deposit it, I don’t
know how to account for it. o

Was that kind of thinking going through your mind?
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Mr. RoyBaL. Well, it was in a sense going through my mind, I
suppose. But with the rush of the campaign and so forth, I just
made the mistake of not asking, and not recording it.

Mrs. FEnwick. Thank rou, r. Chairman.

Thank you, Mr. Roybal. .

The CHAIRMAN. Are there further questions?

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I do have further questions now in
light of that.

The CHAIRMAN. All right.

Mr. NieLps. Just two things to follow up on what Mrs. Fenwick
asked you.

You refer to the rush of the campaign. Were you running unop-
posed that year?

Mr. RovBaL. Yes, I was running unopposed that year. I did not
have any opposition. I always run scared even if I don’t have
op&osition.

r. NieLps. Now, Mr. Roybal, I think maybe to help solve the
problem Mrs. Fenwick was raising, you have testified already that
you now believe that it is possible that you did not turn the money
into your campaign but keﬁt it. That would supply a pretty good
reason why you would not have reported it or asked for his name;
there is no need to report money you don’t give to your campaign
committee, is there?

Mr. RoyBaAL. I really didn't get the question.

Mr. NieLps. Mr. Roybal, you have testified it's possible, you now
say it's possible ]{ou simply kept the money.

r. RoyBaL. Right.

Mr. NieLps. Now, in light of that, of course, there would be no
reason for you to inquire of the name, because if you weren't going
to turn the money into your committee you wouldn’t need to know
the name.

Mr. RovBaL. Well, first of all, at the time that this matter took
place I had seen a $1,200 deposit in a deposit slip, and I assumed
that that money included the $1,000 that came from Mr. Passman.

Mr. NieLps. I have no further questions, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. If there are no further questions, with the under-
standing that this proceeding is not concluded but will be conclud-
ed on a date certain to be fixed and announced not later than,
hopefully, tomorrow, this meeting stands adjourned, subject to the
call of the Chair. )

[Whereupon, at 5:45 p.m. the Committee on Standards of Official
Conduct adjourned, subject to the call of the Chair.)
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WEDNESDAY, SEPTEMBER 27, 1978

HoOUSE OF REPRESENTATIVES,
CoMMITTEE ON STANDARDS OF OFFIcIAL CONDUCT,
Washington, D.C.

The committee met, pursuant to notice, at 10:45 a.m., in Room
2266, Rayburn House Office Building, the Honorable John J. Flynt,
Jr. (chairman of the committee) presiding.

Present: Representatives Flynt, Spence, Quillen, Bennett, Quie,
Hamilton, Cochran, Fenwick, and Caputo.

Also present: John M. Swanner, staff director; John W. Nields,
Jr., chief counsel; Richard A. Hibey and Stanton D. Anderson,
counsel to Representative Edward R. Roybal.

The CHAIRMAN. The committee will come to order.

Pursuant to the provisions of rule II and rule III of the rules of
supplemental procedure ado%ted by this committee on September
12, today is the day which has been set for hearing closing oral
arguments from staff counsel and from counsel for the respondent,
Representative Edward R. Roybal.

There is another argument to be conducted in another matter
also today. Upon the conclusion of oral arguments in both cases, in
further pursuance to rule II, the committee will begin its delibera-
tions.

Certain of the members have been present during all or most of
the testimony and the taking of evidence. The Chair has addressed
a letter to all members who have not been so present urging them
to be present today for the oral arguments, and also urging them to
fully and completely read the transcript of all evidence taken in
the investigative hearings which preceded this meeting today. The
Chair assumes that all members have done so and, based on that
assumption, the committee is now ready to hear oral arguments.

Under the rules which have been agreed to by counsel for staff,
staff counsel, and counsel for Representative Roybal, the time for
oral argument will be limited to 30 minutes to the side. In accord-
ance with generally accepted rules and practices, the committee
counsel having the burden of proof, counsel for the committee will
be open and close. . Lo

Mr. Nields for the committee counsel may divide his time as he
sees fit. Mr. Hibey, as leading counsel for Representative Roybal,
will divide his time between him and his cocounsel, Mr. Anderson,

as he sees fit. .
Mr. Nields is recognized for 30 minutes to make oral argument

e committee staff. )
onh?:?‘&lfs:g;.h Mr. Chairman, before my time starts running, there
is one matter. I would simply like to note for the record there are
seven members of the committee present. I am aware of the ex-
traordinary efforts which you as chairman have made to gain full
attendance here, because I know as you know that the rules pro-

299
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vide that findings of fact can only be made by a vote of seven
members of the committee, that is, a majority of the full commit-
tee.

On the understanding that those not present cannot vote on
findings of fact, those not present at the oral argument can vote
based on the transcript and the written papers. I am pre;laared to
proceed. If that is not the understanding, I would ask leave to
postpone my argument until there are more members here. I
assume that that is the plan.

The CHAIRMAN. With the understanding that you have requested,
thal};l tl}?e time has not yet begun to run, Mr. Hibey, what do you say
to this?

Mr. HiBey. If you would indulge me a moment, Mr. Chairman, I
do not think that we dispute the position of staff counsel in this
respect. Our understanding, and hopefully it will be that way, is
that all members of the committee would be eligible to vote while
convening in a session among themselves in which a quorum is

resent. We would presume that the members of the committee
Eave heeded the advice or admonition of the Chair as set forth in
its letter by urging each member of the committee to read the
transcript before the deliberations begin. With that understanding,
we have no objection to the procedures as outlined.

The CHAIRMAN. The Chair will include in the record at this point
the letter which was addressed to the member of the committee on
this subject, with the understanding that we will have as many
members present for the entire argument as can possibly be ac-
counted for, and with the understanding that if we drop below a
full quorum of seven, we will suspend until such time as at least
seven are present.

There are eight members present. Let the record show that there
are eight members present at this time.

Mr. Nields is recognized for 30 minutes and may divide his time
between opening and closing as he sees fit.

ORAL ARGUMENT OF JOHN W. NIELDS, JR. CHIEF COUNSEL TO
THE COMMITTEE

Mr. NieLps. Thank you, Mr. Chairman, members of the commit-
tee, Mr. Hibey and Mr. Anderson.

On February 1 of this year, Congressman Roybal gave this com-
mittee his first version of the facts relevant to this case. In a
deposition under oath before Mrs. Fenwick of this committee, Con-
gressman Roybal was asked, at page 9: “Did Tongsun Park ever
make any gift to you?” and he answered “No.”

He was asked “Did he ever offer to make a gift to you?”’ and he
answered “No.”

He was asked “‘Did Tongsun Park to your knowledge ever offer
to make a contribution to any of your campaigns?”’ and he an-
swered “No, he never did.”

Then he was asked “To your knowledge has any Korean national
made a contribution to any of your campaigns for Congress?”’ and
he responded “I have in my district a place called Little Korea and
I have fundraisers in my own district and I assume that there have
been Koreans who have made contrihutions to my campaign, that
is, buying perhaps a ticket to one of my fundraisers. If that is the
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case, then the name i indivi i i

th%lrecords T have o vo;‘n thy?‘le.’pamcular individuals will be found in
mid-March of this year, after Co man

learned from a Los Angeles Times reporter that Tongstﬁlo Slgbaarlk ﬁ:cdl

named him in closed session as a recipient of a campaign contribu-

tion, Cong('lressman Rot‘vul;al sought an interview wntg‘ﬂ staff counsel

1;heHm'rl.'si and Nields of committee, and gave his second version of

At that interview, the evidence shows Congressman Ro i
that he had not received a contribution directly from y’l?ﬁllgsétlg
Park, that he had received $1,000 in cash from Congressman Pass-
man, which had originally come from one of Congressman Pass-
man’s su})porters, which rn.isht have been Tongsun Park, but he
specifically stated that he did not receive any money directly from
an oriental in Congressman Passman’s office.

On April 25 of this 3'ear, Congressman Roybal, after Tongsun
Park had testified vividly in public to a direct payment to Con-
gressman Roybal in Otto Passman’s office, Congressman Roybal
gave this committee his third version of the facts.

In a sworn deposition before Congressman Spence of this commit-
tee, Congressman Roybal conceded that in retrospect he had re-
ceived a contribution directly from Tongsun Park, claiming that he
had not heard Tongsun Park’s name when Otto Passman intro-
duced them. He conceded also at that deposition that he had not
properly reported the contribution, but he claimed that he handled
it properly.

He testified that he placed it in the general cash flow of his
campaign committee. He testified specifically that he had given it
to this district office employee named Dianne Lewis in connection
with his February fundraiser, and he referred to a deposit ticket
thch. it turned out was dated February 21, 1974, which he said
contained the cash which he had received from Tongsun Park and
which Dianne Lewis had deposited. So that as of the time of the
beginning of the hearing, Congressman Roybal’s version of the
facts was that he had received a contribution, but that he had
handled it properly. He turned it in to this campaign committee.

At the hearing, however, the staff presented evidence which is
now undisputed that the contribution from Tongsun Park was
given to Congressman Roybal not in February but 6 months later
on August 22, 1974.

The staff also presented evidence that there were no bank rec-
ords, that there were no cash deposits into the Roybal campai
acooun: after August 22, 1974, of anything approaching a $1,000 in
amount.

The staff also called Dianne Lewis, who testified that yes, she
had once received, and only once received, cash from Congressman
Roybal, but that was baci in February, and that Congressman

told her at the time that the money had come from his
friends in the Jewish community. ]

Faced with this proof, Congressman Roybal testified at this hear-
ing before this committee and gave his fourth version of the facts.
At his most recent appearance, Congressman Roybal testified that
it was true that the money that he had given Dianne Lewis in
February of 1974 had in fact come from his friends in the Jewish
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community and not from Tongsun Park, and he testified, I believe
his exact words were, it could be that he just pocketed the money.

I submit to this committee that Congressman Roybal has lied to
this committee, lied to this institution repeatedly, and that his
most recent version of the facts is also untrue, because he testified
that although it could be that he simply pocketed the money, when
he had claimed in his deposition that he handled it properly, he
then believed that that was the truth.

I submit to this committee that it is incredible that a man would
not know whether or not he had pocketed the largest cash cam-
paign contribution that he ever received in his life.

I would like now to discuss the charges one-by-one. )

The first count charges that Mr. Roybal received a campagn
contribution from Tongsun Park in August of 1974 and that he did
not properly report it. Well, the committee has heard the testimo-
ny of Tongsun Park which is not undisputed that on August 22,
16’?4, Congressman Passman arranged but deliberately did not wit-
ness two transfers of cash from Tongsun Park, one to
Roybal and then later on in the afterncon one to Congressman
Rarick. As I say, the fact that he received this contribution is now
undisputed.

It is also undisputed that the contribution was not recorded.
Consequently, I suggest that this committee has no alternative but
to find that the charge in count 1 has been sustained.

There is a question, however, which still remains unanswered
with respect to count 1. It is a question that Mrs. Fenwick asked
Mr. Roybal at the hearing. The question was, why did Congress-
man Roybal fail to report this contribution, and I submit that this
committee does not yet have an answer to that question from
Congressman Roybal.

Prior to the hearing, he explained that he had failed to report it
because he did not hear Tongsun Park’s name when Otto Passman
introduced them and, consequently, he did not know who had given
him this $1,000 cash contribution. When it was pointed out to him
that he had not bothered ever to ask Otto Passman after that time
who was it that gave you that $1,000 contribution, he simply said
well, failure to report it was a mistake. He was asked repeatedly,
and he gave no further explanation other than it was a mistake.

I suggest to the committee that it was not a mistake, that the
reason why Congressman Roybal did not report the contribution
was that he kept it. He could not very well tell his campaign
treasurer that he had gotten $1,000 from Tongsun Park and not
turned it in. Inconceivable that Congressman Roybal would report
a cl(:n:;ribution which he was planning to and did keep in his
pocket.

That brings me to the second count against Congressman Roybal.
In the second count, Congressman Roybal is charged with convert-
ing this contribution to his own use. The committee has heard
Broof that the contribution was made on August 22, 1974. Tongsun

ark remembers that the contributions to both Roybal and Rarick
occurred at about the time of Rarick’s runoff, primary runoff. He
knew that the primary in Louisiana was always held in August
right at about the time of Korean Independence Day, which is
August 15; and he was further able to exactly pinpoint the date on
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which the contributions had been given, because he received a
thank you letter from Congressman Rarick which is dated the 23d
of August, and thanks Tongsun Park for his kindness and courtesy
extended the day before.

w;l‘l;en t.:lxe atag pufo i?hthe bank records which showed that there
were no deposits in e campaign account after August 22, 1974,
in cash which approached $1,000 Enn amount. et

Then the staff called Roger Johnson, the campaign treasurer,
who testified that Roybal had never given him cash in the amount
of $1,000.; and then we called Dianne Lewis, and she testified that
she had in fact gotten cash once but that it was in February and it
came from the Jewish community, and you have the campaign
records filed by Congressman Roybal himself which disclose no
campaign expenditures for the year 1974, and then you have Mr.
Roybal’s own testimony in which he conceded that it could be that
he pocketed the money.

I submit that the committee has no alternative but to find that
the charge in count 2 has been conclusively sustained.

That brings me to count 3. In count 8 Congressman Roybal is
charged with lying to this committee when he testified that he had
never received a campaign contribution from Tongsun Park.

Now if Congressman Roybal had reported the contribution that
he received from Tongsun Park, and if he had handled it properly,
turned it into his campaign committee, there would have been
virtually no motive in the world for him to have falsely denied that
he had ever received a contribution. The maximum cost to him
would have been a little bit of bad publicity, but the fact of the
matter is, and this committee may find, that Congressman Roybal
did not report the contribution, and he left it in his own pocket.
Consequently, when Congressman Roybal was called before this
committee on February 1, 1978, he faced a very difficult dilemma.

If he told the truth about the money from Tongsun Park, he
would have had to have admitted two offenses, subjecting himself
to discipline by this House; failure to report the contribution as
required by law, and conversion of that contribution to his own use
in violation of rule VI

I suggest to this committee that Congressman Roybal therefore
had a substantial motive to lie about that contribution, and that he
unfortunately gave in to that motive. )

Congressman Roybal claims that the real reason he did not
disclose the contribution from Tongsun Park was that he had not
heard Tongsun Park’s name when he was introduced, and that,
consequently, he did not know when he testified before this com-
mittee that he had in fact received a contribution from Tongsun
Park.

Well, there are several things wrong with that claim. )

First of all, members of the committee, I suggest that $1,000 in
cash is an awful lot of money to receive from somebody whose
name you do not know, whose name you did not hear when he was
introduced to you, whose name you did not ask when he was giving
you the money, and whose name you never asked Otto Passman
about at any later time. I suggest that is an awful lot oof money for
a Congressman to get in cash without knowing where it came from.
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Second, although Congressman Roybal has testified more recent-
ly when he has admitted receiving the money that he did not know
anything about Tongsun Park in 1974, in his Februagol d?lpomtlon
when he was denying that he received any money from Tongsun
Park, he was a bit of an expert about Tongsun Park.

He testified at length about Tongsun Park. He said he had never
met him but he knew him by sight and reputation. He said that he
knew he was a rice merchant. He even knew that he specialized in
Louisiana rice, the State where Otto Passman came from. He said
he knew him as a lobbyist. He said he was famous for givi
parties and he was written up in newspapers as a socialite, whic
this committee knows occurred in 1973 and 1974. He testified to
Tongsun Park’s habits of giving money at fundraisers. He testified
that he was known to every Member of the House and Senate, and
he was in fact even known to all the clerks around the House.

Now when asked how he had come by this information, Congress-
man Roybal was unable to come up with an answer. He could not
identify anybody with whom he had ever discussed Tongsun Park,
but he indicated that when you are around the House you just
learn by osmosis who the lobbyists are, and he had learned who
Tongsun Park was.

The most significant thing which is wrong with Congressman
Roybal’s claim that the reason he did not tell us about Tongsun
Park’s “contribution was that he did not know he had gotten one.”

If that is the case, why did not Congressman Roybal tell us about
that contribution when he was asked if he had ever gotten one
from a Korean national? There is no answer to that question.

When Congressman Roybal testified on February 1, according to
his own later admissions, he knew that this committee was investi-
gating the passing of cash in little white envelopes from Koreans to
Congressmen. He knew that the investigation had focused on Otto
Passman and specifically Otto Passman’s relationship with Tong-
sun Park. He knew that in 1974, according to his own testimony,
he had been invited to Otto Passman’s office to meet a Korean, and
that the Korean had given him a white envelope full of cash, and
yet when he was asked, “Did you get money from Tongsun Park?”’
he said no, and then he was asked “Did you get money, a campaign
contribution, from a Korean national,” and he did not tell us about
the event which had taken place in Otto Passman’s office.

_I'suggest to this committee that there is only one explanation for

his failure to respond to that question, and that is that he had no
intention telling this committee about the money which Tongsun
Park had given him, not because he had forgotten Tongsun Park’s
name, but because to admit it would have been to admit two
offenses disciplinable by this House.
. That brings me to the final count, in which Congressman Roybal
is charged with lying when he said he put the campaign contribu-
tion from Tongsun Park into the genera]; cash flow of his campaign
committee.

Now Congressman Roybal’s efglanation for why he said that is
very obvious. He concedes now that maybe it was false. Maybe he
just kept the money, but he says, acting almost as though he were
an Investigator with no personal knowledge of the facts himself,
that he went out to Los Angeles and he looked for deposit tickets
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and he found a deposit ticket which showed $1,000 in cash and he
assumed that that was Tongsun Park’s cash and consequently,
when he came back before this committee, that is why he testified
affirmatively without any equivocation that he had put the money
into the cash flow of his campaign account, given it to Dianne
Lewis, carried it with him to Los Angeles, specifically testified that
he had used it in connection with tickets for senior citizens. He
says he testified that because that was the conclusion he reached
as a result of his investigation.

Congressman Roybal did not have to investigate. He was the one
who received the money from the Jewish community. He was the
one who give it to Dianne Lewis and told her it came from the
Jewish community. He did not have to investigate to know that
that money that went in on that deposit ticket came from the
Jewish community, and I suggest he did not have to investigate in
order to know whether or not he pocketed the money from Tong-
sun Park.

Now there may be some financial transactions the details of
which a man could forget over the passage of 4 years in time, but I
sugﬁeat that a Member of the U.S. Congress does not forget wheth-
er he improperly pocketed the largest campaign contribution he
ever recel in his life. Consequently, I suggest to this committee
that it should find that the evidence clearly and convincingly es-
tablishes Confressman Roybal’s false claim that he handled the
money properly was a deliberate lie. And the charge in the fourth
count of the statement of alleged violation has also been sustained.

you.

Mr. CHAIRMAN. Mr. Nields, you have consumed 23 minutes. You
have 7 minutes remaining.

Mr. Hibey, you are recognized for 30 minutes.

ORAL ARGUMENT BY RICHARD A. HIBEY, COUNSEL FOR
RESPONDENT

Mr. HiBey. Mr. Chairman, members of the committee, now that
all the evidence is in and we have reached the point in the case
where counsel for each side are permitted to sum up and present
their arguments in behalf of the side which they &-gpose. Before 1
begin I want to express my gratitude to you, Mr. irman, and to
the members of tll:e committee for the time and attention which

ou have devoted to this very important case.
y This, as you know, was the first opportunity that Mr. Roybal had
to present his case to the full committee. It was a matter of grave
and substantive importance in our mind that as many of you as
possible could be present during the proceedings in order to evalu-
ate the evidence and ultimately to delineate upon the case.

I know from the period that we were together in those days that
that is quite an accomplishment to be able to bring together any
number of you for however brief a period of time to focus upon
issues of this magnitude. So before I get into the actual recitation
of the facts of the case, I wanted to express my gratitude to each
onfn?igggu{;he evidence does show, and there is no dispute, that
Tongsun Park made a cash contribution in the amount of $1,000 in
the office of Congressman Otto Passman in 1974, and indeed in
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August on the date of the 22d of the year 1974. On that occasion
Mr. Park said to Mr. Roybal, “Congressman Passman asked me to
be helpful to you, and I am delighted to make this campaign
contribution.” )

How do we know that it was August 22, 1974, when this event
took place; because Mr. Park has told us that on August 15, 1974,
he ce{’ebrates Korean Independence Day; because Mr. Park told us
that his interest in the politics of the U.S. Congress caused him to
recall quite specifically that in the month of August, in the year of
1974, there was a primary, congressional primary in the State of
Louisiana.

Third, Mr. Park recalls that he received a letter, not from Mr.
Roybal but from Congressman John Rarick, acknowledging in
somewhat veiled terms the courtesy that had been extended to Mr.
Rarick on August 22, and thus with those memory pegs Mr. Park
testified that he gave money to Mr. Roybal on August 22, 1974.

The circumstances surrounding the receipt of this money were
that they took place in Otto Passman’s office, in a very brief
encounter. It was an unsolicited contribution from the standpoint
of Mr. Roybal. He had never, Tongsun Park had never as d Mr.
Roybal to do anything for him, to vote for him on any particular
measure before the Congress. He never had a business relationship
with this man, and they never talked about rice, which apparently
was the subject near and dear to the heart of Mr. Tongsun Park.

And on that occasion, what is it that Edward Roybal said, and
this from the mouth of Tongsun Park? In response to the receipt of
the money which was accompanied by the expression, “Congress-
man Passman asked me to be helpful and I am delighted to make
this compaign contribution,” the response was “Thank you very
much. It will be very helpful in my campaign.”

Roger Johnson testified he had not received any money from Mr.
Ro(irbal that was identified as money received from Tongsun Park.
Indeed Mr. Johnson testified to something else, something that we
are going to have to keep in our minds because I suggest to you
members of this committee that it does have a bearing ultimately
on where we are going in our analysis.

Mr. Johnson testified that he had known Mr. Park for 30 years
of his public life, that he enjoyed an excellent reputation. en I
said Park—thank you, Mrs. Fenwick—that Mr. Johnson had
known Mr. Roybal for the 30 years of his public life, and that he
enjoyed an excellent reputation, and that during the 30 years in
which Mr. Johnson was associated with the campaigns for election
and reelection of Mr. Roybal, who has spent 16 years in the U.S.
Congress, there has never been the suggestion or hint of a cam-
paign irregularity.

Then the witness, who I suggest to you ladies and gentlemen of
this committee is probably more important than Tongsun Park
himself, testified, in this case a witness heretofore not even men-
tioned by counsel in his final argument. I am referring to Mr.
Jeffrey Harris, his cocounsel, for Mr. Jeffrey Harris provides for
us, strammg as it may seem, a parallel between his testimony and
Mr. Roybal’s testimony that is striking in its su port for our posi-
tion, that what you have before you is not a liar Eut an honest man
enjoying a good and excellent reputation, who has made an honest



307

mistake, an error of judgment, and is not the perjurer which he is
being peint by the saf .

r. Harris was ¢ upon to testify to an interview which took
place in March, March 18 in the year 1978, after the February 1
deposition of Mr. Roybal, and before his April 19 appearance for a
second deposition.

In his testimony before this committee, and you will find this on
Ege 66, he testified to Mr. Roybal’s statement that there might

ve been ways in which this money had gotten to him, that there
were two possible ways, one of which was that he had received this
money through Otto Passman.

The proposed findings of fact by the staff adopt that without
more, and yet here in the argument this morning, Mr. Nields goes
to the other argument, which says that at that meeting Mr. Roybal
said from Otto Passman.

Is that significant? Yes, it is significant because Mr. Harris him-
self states later, and we will go into this in some detail, that “I
didn’t say throuﬁh, I said from,” in an attempt to be consistent
with a memorandum dated April 19, 1978, the subject of which we
will come to in just a moment.

So we have a person testifying that the mongacame through
Otto Passman. What kind of person is Jeffre rris? I do not
know too much about him, but we got a little bit from him in his
testimony that he has spent 17 months of his life in devotion to
nothing other than the investigation of the Korean influence
among Members of the House of Representatives. He is an attorney
who acknowledges responsibility for investigations, seeking to es-
tablish the time, place, and circumstances of important events.

On March 13, 1978, the day he went to Mr. Roybal’s office, he
knew that there had been conflicting versions of what had hap-
pened in 1974. On March 13, 1978, he was involved in a number of
cases involving a multitude of complex or imply numerous facts
involving Members of Congress, not ony those who were ultimately
charged, but also those who were investigated by the committee
and not charged.

It would seem that reason and commonsense and pure profes-
sionalism for that matter would dictate that he make notes of that
conversation that he and Mr. Nields had with Mr. Roybal on
March 13, 1978. Did he do it? No, not at the time of that interview,
not immediately after the interview, not until April 19,’ 1978, 5
weeks after the occasion of that meeting in Mr. Royl::‘al s office.

Let us turn to the memorandum of April 19, 1978. “Was your
recollection fresher, Mr. Harris, on March 13 or on April 19, 5
weeks later, of what had happened on March 13?”

The answer is “Well, it is not clear as to peripheral facts, Mr.

The question is, well, now, who decides what is peripheral and
what is important, He does, and you, my friends, are being asked to
accept his distillation of what is material and what is not. It is
getting to sound familiar now, is it not, and the parallel that we
are going to reach when we get to Mr. Roybal. This is how it
works.

Mr. Hagris. He stated the second possibility as that it came through—through—
Mr. Passman.
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You testified in this room—cross-examination—You testified in this room just a
few minutes ago that one of the possible explanations was that the money was
received thro ﬂﬁi Otto Passman, did you not just testify to that?

Mr. Harris. From Passman. )

Mr. Hisey. 1 said through. You testified through, did you not?

Mr. Harrs. I don't think I did, and if I did, what I meant to say was from Mr.
P ey, Would it be fair to say that mistaken?

r. Hieey. Would i air to say that you were ? .

Mr. Harris. No, no, no. I know what I said, and absent the record being read back
to me, let me say this: What I intended to say is that Mr. 1 said that if he got
money from Mr. Park, it was given from Park to Passman to 1. .

Mr. Hieey. I don’t understand why you would say you do not know what you said
a few minutes ago. Yet you are able to remember what Mr. Roybal said w you
memorialized this thi gweeks later. Would you explain that to me?

Mrs. FEnwick. I think that is important. )

Mr. Hageis. I do not know the exact quote I said a few minutes ago, what I am
saying to you, any more than you could tell me what you said verbatim a few
minutes ago, but what I am telling you as a lawyer, it was critical in this case what
Mr. Roybal was going to say, if anything, about the allegations that he had heard
that Mr. Park had named him.

Yet you are being asked to credit this testimony. I mean this is a
man who was not even responsible for writing the notes in the
meeting. Who is on first? No one knew. Was it Nields who was
going to have the responsibility or was it Harris?

Neither had it, and yet you are being asked to accept a version of
the facts that is clearly an afterthought, is it not? And it is contra-
dicted by Mr. Harris on the first occasion in which he testifies
subject to cross-examination.

The first thing out of his mouth, éaage 66, “The money came
through Mr. Passman.” The memorandum itself, let us consider it.
The date was April 19, 1978, the author Mr. Harris. The first
sentence:

At midafternoon Nields and I went to Congressman Roybal’s office at his request.

Well, now, Mr. Harris, was that midafternoon on April 19, 19787
No, March 13, 1978.

This is Mr. Harris—

The date is the date of the drafting of the memorandum, not the event.

Mr. Higey. But how was anyone to tell from this document? Is it a fair reading of
this document, Mr. Harris, that the interview which you report in this memoran-
dum took place on April 19, 19787 Is that not a fair reading of this document?

Answer. Not to my way of thinking, Mr. Hibey.

Mr. HiBevy. Show me where in this document you make reference to the date
March 10 or March 13, 1978.

Mr. Harris. I don't, and the reason is because I was not sure of the exact date. I
have testified that I am not certain to this day, and if this were a critical fact I

I?;uld ntt tell you for certain about the exact date this took place within the scope I
ve ge

Would you grant me this, sir?
Question.

Would you grant me this, sir: that the memorandum as it stands, dated April 19,
1978, and beginning with the first sentence that you have now read aloud for thi
committee to hear, that this memorandum cannot possibly be construed to memori-

alize the occasion of March 13, 1978, which occasion you have testified to on direct
examination? Yes or no.

I can't do that, Mr. Hibey.

Why?

Weﬁ, because it is clear, as I told you, from our filing system, although perha
not to you, the date it was memorialized in writing was Ap?l?lt?Q. It specui%'lcall,le; dcg
not mention a date, so——

And I interject:
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But is it not fair to construe the d i . .
this interview? ate April 19 as the mid-afternoon occasion of

Answer. I do not think so.

Listen to this.

I am willing to concede if you do not know the fact about the system in which we
draft memoranda, which by the way are not drafted for your benefit, although
incidentally in this position you are certainly entitled to have them all, you might
arrive at that conclusion.

That conclusion?

That conclusion is a mistakew one, is it not?

Yes, it is.

A mistake concerning the date on which something occurred, isn’t that correct?

It would be your mistaken conclusion, that is correct, Mr. Hibey.

I had to know his filing system in order to figure that memoran-
dum out. This memorandum is not made for the benefit of Mr.
Hibey defending Mr. Roybal, but Mr. Hibey and Mr. Roybal par-
ticularly are going to have to suffer from the results of that kind of
reporting.

Now what conclusion would you draw from the testimony of Mr.
Harris then, members of this committee? There are only two.
Either that Jeffrey Harris is a liar and a perjurer, or Jeffrey
Harris is mistaken.

Let us look at the facts as Harris the liar. Does he have a motive
to falsify? Yes, he spent 17 months of his life, and what does he
come up with?—this kind of case. They want to ride this case out.
Is that not a fair motive to falsify?

The falsification itself, he has given false testimony. He has
attempted to back it up with a document that is falsified 5 weeks
after the fact. He changes the word “from” to ‘“through,” or
“through” to “from,” depending upon which you read first, his
testimony here or when he wrote the memorandum. He contradicts
himself. He changes his story. He cannot remember what he said a
moment ago on examination, and the first sentence of the memo-
randum is utterly false, regardless of what the filing system in that
committee room is.

So the conclusion is, we have false testimony, known to be false,
and given with the intention to deceive those who hear the testimo-
ny.

yAre you prepared to accept that kind of analysis, and condemn
Jeffery Harris as a perjurer? I think not, not because it is not
plausible, my friends, but because there is another and equally
valid explanation, that this testimony is a mistake, because it is
the product of a careless acceptance of responsibility in reporting,
of failing to recognize the function that he was to perform on
March 13, 1978, of negligence in the timing and the writing of the
memo, of the use of the language in the memorandum, of the
mistake recollection of what was said, not only by himself but by
Mr. Roybal.

Despite those protestations, I suggest to you that the man was
mistaken. I do not brand him a liar. I do not brand him a perjurer,
even though an argument like that can be made, and I suggest to
you, ladies and gentlemen, that it was an honest mistake, and that
is what I am suggesting to you with respect to Mr. Roybal himself.
He should be indulged the same kind of considerat on.

33-866 O - 78 - 20
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The man has admitted he did not report the campaign contribu-
tion in 1974. Four years later, told that he must come down to the
meeting and give a deposition, without counsel being necessary
when he asked that question; he comes down and he gives his best
recollection after he has done what? He has checked with the staff
to see if he has had any dealings with this man Tongsun Park. He
finds that he doesn’t. He concludes, therefore, that he has not
received anything from him and he goes in and testifies.

He learns later that that is not correct. He thinks about the
episode with Mr. Passman. He reports it. The report is garbled. He
comes in and he testifies and he does his best again to recall what
happened about an event that took place in August 1974, that is
easily remembered by Mr. Park, but this man doesn’t have the
Korean Independence Day, the Louisiana primary, or John Rar-
ick’s letter of thanks to jog his memory. He goes to what he has.
He takes a look. He sees that he has made a deposit of $1,200 in
February of 1974. He knows deep in his soul he didn’t pocket that
money, and there is no proof in this case that he did.

All you have is Park saying, “Thank you very much. It was a
campaign contribution,” and this man saying “I accept it as a
campaign contribution” and that is what you have and you have no
evidence of anything else, of purchased suits, of purchased stock, of
deposits into private accounts or anything.

You are being asked to make that jump, that leap to conversion,
and I suggest to you it is not there, and the man comes in and he
recants and he explains, “I made a mistake,” but then he goes and
he says, “This is what I recall,” because he believes down deep in
his soul in all the years that he has been in public service he has
never taken campaign funds and converted them to his own use.

Can we not say, therefore, that he, too, was mistaken? Can we
not indulge with Mr. Roybal the same kind of consideration we will
necessarily indulge for Mr. Harris, that Mr. Roybal, like Mr.
Harris, was mistaken, and not lying and not intending to deceive
the members of this committee with the Congress of the United
States or the American public?

The CHAIRMAN. Mr. Hibey, you are aware the bells have sound-
ed. You have consumed 24 minutes. You have 6 minutes remain-
ing. I suggest, subject to your approval, that the committee take a
recess so the Members desiring to vote may do so, and that you
may conclude afterward. I will give you your option on it.

Mr. Higey. Whatever the pleasure of the committee is.

The CHAIRMAN. Is that satisfactory to you?

Mr. HiBey. Yes, Mr. Chairman. I would rather have the commit-
tee’s full attention, and I know while votes are pending I am not
going to have it, so you have my agreement, sir.

[Recess.]

The CHAIRMAN. The committee will come to order.

Let the record show that there are 8 members present, and let
the record further show that Mr. Hibey has 6 minutes remaining.

Mr. Hibey, you may proceed.

Mr. HiBgy. I was thinking during the break, Mr. Chairman, that
when I go home this evening my wife will ask me how it went. I
could tell my wife and children that I was accorded 30 minutes and
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after 24 minutes everybody got up and walked out. On the other
hand, I am very happy to see that everybody returned. Welcome.

In the remaining minutes, let me attempt to recapture the
moment, to say that in this case now what we have is a man 30
years in public life, 16 years in the Congress of the United States,
who enjoys and excellent reputation both here and in his home,
whose election campaigns were not among the 6,500 that were
referred in the year 1972 and 1973 to the Department of Justice for
prosecutive determination, or among the 111 that were referred in
1972 and 1974 to the Justice Department for prosecutive determi-
nation, nor is he the only one sitting Member of Congress who
ls)i:am:ls criminally convicted of failure to report a campaign contri-

ution.

But here is a man who believes with all his heart that he never
pocketed any campaign money, and has said so, and in saying so
has said also that he cannot prove it, but has the staff proved it? It
was a campaign contribution. Tongsun Park said so. He was the
donor. That was his intent. It was accepted by Mr. Roybal as a
campaign contribution. Tongsun Park said so. “Thank you very
much. It will be very helpful to me in my campaign.

The fact that it was not reported does not, I suggest to you
members of the committee, lead to the inexorable conclusion that
it was not used in the campaign. The staff has the burden here of
proving by clear and convincing evidence that that money was
converted to the personal use and benefit of Mr. Roybal. The fact
that he candidly admits on cross-examination that, absent proof on
his side that he indeed used that money in the campaign, and that
therefore as a matter of logic it can be concluded that he kept it
does not establish a fourth version. It is a response to a question:
Can we not conclude that you kept it?

Mr. Roybal’s answer is, yes, you can because I cannot prove to
the contrary that which I know and which I have come before you
to say that I know, although I cannot independently prove it.

Therefore, I suggest to you that his assertion that he did not
convert this money has not been rebutted by the staff, which has
the burden of proving it, and so we come to this.

In a little more than 6 minutes the case will be submitted to you
for your deliberation upon the fate of a Member of Congress on
evidence under count 1, which establishes clearly and convincingly
that he did not report a campaign contribution which he received
from Tongsun Park in 1974. No breast-beating.

We are not saying kill us for that. You have not before. One
wonders why you should now. It is a fact, but that is where we
draw the line. .

We say to you that there is no evidence under count 2 that
establishes clearly and convincingly that he converted the funds to
his own personal use and benefit. The evidence is in a state of
equipoise, perfect balance. Is it not reflected in the reports. )

The man says, as he said to Park and as he said to you, “1 used it
in the campaign but I can’t prove it. I say to you the staff has to
do more than simply seize upon the cynical smearing, sniffing
aspect of that to say oh, yes, but what he really did is he pocketed

it.
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Then, ladies and gentlemen, I ask you to think carefully about
the elements of perjury from the basis of counts 3 and 4. Erroneous
testimony is not in and of itself perjury. There must be more, an
intent to lie and to deceive you, and I suggest to you that Mr.
Roybal never had that intent. So in the end, in his name, we ask

ou to return an approﬂiriate and just verdict, which indeed finds

im having failed to make a report of that campaign contribution 4
years ago, but which exonerates him from any further wrongdoing
of which this staff has brought charges.

Thank you, Mr. Chairman. .

The CHAIRMAN. The time of Mr. Hibey has expired.

Mr. Nields, you are recognized for 7 minutes to conclude.

REBUTTAL BY MR JOHN W. NIELDS, JR., CHIEF COUNSEL TO
THE COMMITTEE

Mr. NigLps. Thank you, Mr. Chairman. ) .

Mr. Hibey spent the majority of his time addressing himself to
the date on which Mr. Harris wrote a memorandum, and on the
difference between the words “from” and “through.” I do not fault
him for that, because the fact of the matter is there is virtually
nothing in the record from which he can argue.

However, I want to make one thing, one point very clear. Mr.
Harris made no mistake in any part of his testimony.

Sure, Congressman Roybal told him that the money came
through Otto Passman. There is no question about that. There
never has been any question about that.

The question in rch of this ({lear is whether Congressman
Roybal said that the money came directly from Tongsun Park or
not. The question then was whether Congressman Roybal’s version
of the fact was consistent or inconsistent with the version which
Tongsun Park had testified to.

On that point, Mr. Harris testified that Mr. Roybal said the
money had not come directly from Tongun Park, and he testified
that in response to a question by me; Congressman Roybal stated
in fact it had not come from any oriental in Otto Passman’s office.

Mr. Hibey did not ask Harris a single question on cross-examina-
tion about that part of his testimony, not one N? estion, and the
reason for that is clear, because that is what Mr. Roybal told to
Mr. Harris. He told a version of the facts inconsistent with Tong-
sun Park’s, inconsistent with his first version, and inconsistent
with his second version.

When he was asked by me on cross-examination at this hearing a
series of questions designed to find out whether he disputed tﬁat
portion of Mr. Harris’ testimony, he evaded the question. I asked it
about six times, and if you wish to look at it, the questions and
answers are from page 123 to page 125 of the transcript, and he
never answered the question. He kept saying, “Well, I got it
through Mr. Passman.’

Sure he got it through Mr. Passman. That was conceded. The
gilestlon was whether he was saying that he got it or didn’t get it

rectly from Tongsun Park or an oriental. He never answered that
question.

Then he was asked a series of questions about what he had told
Mr. Swanner at or about the time that he had the interview with
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Mr. Harris and me. Those questions are at page 126 and 127. Twice
he was unresponsive to that question, but finally he conceded yes,
he had told Mr. Swanner at that time he was certain that he had
not received the money from Tongsun Park.

Now Mr. Hibey has said that the staff has not proved that
Congressman Roybal converted this contribution. Well, we have
Eroved that it was not deposited into his campaign account. We

ave proved that it was not given over to anybody in the campaign
committee. We have proved that he reported on his reports no
expenditure, no campaign expenditure, and we have proved the
explanation that he first gave as to what he did with the money,
which was to give it to Dianne Lewis, and we have proved that that
is false, and as I said before, when faced with that situation,
Congressman Roybal was asked “Is it possible that you pocketed
the money?” and he said “It could be, yes.”

He knows what he did with the money. He is the one who knows
what he did with the money, and he has come up with absolutely
no explanation except it could be that he pocketed it. I suggest that
the evidence on that issue is not in equipoise. The evidence over-
whelmingly establishes that he pocketed the money, he diverted it
from his campaign purpose and he did not put it to a campaign
use.

Mr. Hibey has pointed to Mr. Roybal’'s many years of service
with the House of Representatives and his good reputation. I recog-
nize that if the committee decides that the charges are sustained, it
will be performing a very painful duty. I did not ask the committee
to find that Congressman Roybal is a bad man.

I do not ask the committee to find that Congressman Roybal is a
bad Congressman. I ask the committee to find that on four sepa-
rate occasions Mr. Roybal performed bad acts. Those acts have
been established, I submit, to a moral certainty, and the committee
has no alternative but to find that they have been sustained.

Thank you, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. The committee now has the option of going into
executive session to deliberate this matter, or hearing the other
matter scheduled for today, and go into executive session simulta-
neously. .

The Chair proposes that we go into executive session at this
time, and if any member desires to make such motion I will enter-
tain it.

Mr. BENNETT. I so move. )

The CHAIRMAN. Is there any discussion? ) .

Mr. Caputo. Are we going to vote utlimately in public, Mr.
Chairman? . .

The CHAIRMAN. We will vote in executive session and announce
in public.

r. QUILLEN. Mr. Chairman, I certainly agree that we should go
into executive session, but I thought that the counsel of this com-
mittee in his opening statement said that he did not want to
proceed unless all the members of this committee had the benefit
of the testimony and the closing arguments, and that that was

Thedéllgﬁrﬁman. It is of course always hoped that we will have 12

members. We have one member who is in the hospital.
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Mr. QUILLEN. I agree. .

The CHAIRMAN. We have two other members who may be availa-
ble for executive session. One will be, which would make 10. We
have nine here now.

The question of how to proceed in an effort to get the other two
members who are able to be present will be a matter which I think
we could discuss in executive session.

Mr. QUILLEN. I certainly am not trying to delay.

The CHAIRMAN. I know you are not.

Mr. QUILLEN. Perhaps I misunderstood.

The CHAIRMAN. I think you understood what counsel said, but I
do not think that the committee agrees that we would not proceed
until we have 12 members.

Mr. NieLps. Your understanding is correct, Mr. Chairman, of
what my point was.

Mr. HiBey. That is my understanding, too, Mr. Quillen, if it is
helpful to your recollection.

The CHAIRMAN. You have heard the motion. Is there further
discussion? This is a motion which, under the rules of the House
must be made in public session with a quorum of the committee
present. Further, under the rules of the House it is a vote which
must be taken on a rollcall vote. When your names are called,
those in favor of the motion will vote aye; those opposed will vote
no, and the staff will call the roll.

Mr. SWANNER. Mr. Flynt.

The CHAIRMAN. Aye.

Mr. SwaNNER. Mr. Spence.

Mr. SPENCE. Aye.

Mr. SWANNER. Mr. Teague.

[No response.]

Mr. SWANNER. Mr. Quillen?

Mr. QUILLEN. Aye.

Mr. SWANNER. Mr. Bennett.

Mr. BENNETT. Aye.

Mr. SwANNER. Mr. Quie.

Mr. Quik. Aye.

Mr. SwANNER. Mr. Hamilton.

Mr. HAMILTON. Aye.

Mr. SwANNER. Mr. Cochran.

Mr. CocHRAN. Aye.

Mr. SWANNER. Mr. Preyer.

[No response.]

Mrs. Fenwick?

Mrs. FENwiIck. Aye.

Mr. SwANNER. Mr. Flowers.

[No response.]

Mr. Caputo?

Mr. CapruTo. Aye.

Mr. SWANNER. Mr. Chairman, nine members answer aye, three
members are absent.

The CHAIRMAN. On this vote by rollcall, the ayes are nine, the
nays are none, and the motion is agreed to. The committee will go
into executive session in room 2360,
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Before the committee adjourns or recesses, the committee will
reconvene at 2:30 p.m. this afternoon unless the committee is
unable to reconvene at 2:30, and a notice will be posted on the
lzj%aord if for any reason the time is moved to an hour later than

The committee stands in recess until 2:30, but will now go into
executive session.

[Whereupon, at 12:15 p.m., the committee proceeded to executive
session.)
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WEDNESDAY, SEPTEMBER 27, 1978

HOUSE OF REPRESENTATIVES,
CoMMITTEE ON STANDARDS OF OFFICIAL CONDUCT,
Washington, D.C.

The committee met at 3:46 p.m. in room 2226, Rayburn House
Office Building, Hon. John J. Flynt (chairman of the committee)
presiding.

Present: Representatives Flynt, Bennett, Hamilton, Flowers,
Spence, Quillen, Quie, Cochran, Fenwick, and Caputo.

Also present: John M. Swanner, staff director; John W. Nields,
Jr., chief counsel; Thomas M. Fortuin, professional staff member,
and Richard A. Hibey, counsel for Hon. Edward R. Roybal.

The CHAIRMAN. The committee will come to order in public
session. The Chair will read the rules of the Committee on Stand-
ards of Official Conduct, 95th Congress.

Scope and Authority. These rules govern the procedures to be followed by the

Committee on Standards of Official Conduct, and are adopted under the authority of
rule X12.(a) of the Rules of the House of Representatives, 95th Congress.

The Chair now reads from committee rule 10, paragraph d:

The investigative hearing shall consist of two phases, unless the committee deter-
mines that a single phase is more appropriate. The first phase shall be for the
purpose of obtaining probative evidence upon which the committee can base its
findings and conclusions. The second phase shall be for the purpose of making
recommendations for action. Evidence offered solely as a reflection of the respon-
dent’s character or which tends to mitigate the charges against the respondent shall
be received only during the second phase.

Rule 13: Findings, %onclusions and Recommendations. After completion of the
investigative hearings, the committee, by the affirmative vote of a majority of its
members, shall adopt an appropriate resolution, report, or recommendation, which
shall be made public and furnished to the complainant, if any, unless a majority of
the members of the committee determines that there is good cause not to do so.

The Chair has ruled that the first phase of the investigative
hearing was completed on Wednesday, the 13th of September. The
Chair further ruled and the committee agreed that the second
phase took place today and has been completed. )

In accordance with rule 13, which requires that the action be
made public unless a majority of the committee members deter-
mines that there is good cause not to do so, pursuant to rule 13 and
pursuant to other applicable rules, the Chair announces that as to
count 1, the committee by a vote of nine to zero voted that count 1
had been sustained with a technical amendment, that being to
strike the parenthesis and the parenthesis close where it appears
on lines 5 and 6 of count 1 and insert commas in lieu thereof.

With regard to count 2, the committee by a vote of nine to zero
voted that count 2 had been sustained by a preponderance of the
evidence, by clear and convincing evidence. )

With regard to count 3, count 3 was amendeg on lines 3 and ’1’1 by
striking tﬁe parenthesis following the word representatives” on
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line 3 and the parenthesis close following the word ‘“representa-
tives” on line 4 and inserting in lieu thereof commas, and further
amended count 3 by striking following the word “true” on line 5,
the parenthesis, all that is contained within the parenthesis and
the parenthesis close.

That amendment was adopted by a vote of five to four.

The motion as amended was agreed to by a vote of nine to zero.

As to count 4, the committee by a vote of one aye, six nays, and
one member voting present, voted that count 4 be not sustained.

Mr. CocHRAN. Mr. Chairman, I think it was two.

The CHAIRMAN. On the motion on count 4 as amended, the ayes
were two, the nays were six, and one member present and not
voting. The count 4 was not sustained and in effect was dismissed.

Mr. NieLps. Mr. Chairman, I believe you announced the motion
on count 3 passed nine to zero, but I don't think you said what the
motion was.

The CHAIRMAN. The motion as amended was sustained and the
motion was unanimously agreed to.

The committee further, by a vote of nine to zero, voted to recom-
mend to the House that the respondent be censured.

Does any member have any comment to make?

The Chair will proceed.

Mr. Hibey, do you have anything?

Mr. Higgy. I have nothing, Mr. Chairman.

The CHAIRMAN. Mr. Nields?

Mr. NieLps. I have nothing, Mr. Chairman.

The CHAlrMAN. If not, this proceeding is closed.

[W]hereupon, at 3:53 p.m. the committee proceeded to other busi-
ness.
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